
Svojo visoko vrednost je 

naš šampion potrdil tudi 

v nedeljo v dvorani Tabor, 

ko je pred približno 3000 

glasnimi navijači upravičil 

visoka pričakovanja in za-

beležil svojo 25. profesio-

nalno zmago. Tekmec, Ne-

mec s turškimi korenina-

mi Marco Cattikas, mu je 

nudil dostojen odpor, kar 

je bila voda na mlin gledal-

cev, ki so videli vrhunsko 

boksarsko predstavo. Da 

je bilo res tako, je potrdil 

tudi predstavnik boksar-

ske organizacije IBF, ki 

je po dvoboju izjavil: »To 

je bila najboljša borba, ki 

sem jo kot nadzornik IBF 

spremljal v zadnjih petih 

letih!«
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Ptuj � Ali na 
občini zapletajo po 
nepotrebnem?
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začetek Ormoškega 
poletja
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Boks � Dejan Zavec zabeležil novo profesionalno zmago

»Srečni ste lahko, da imate 
takšnega šampiona«
S temi besedami nam je zbranim slovenskim novinarjem na tiskovni konferenci polaskal Nemec Ulf Steinforth, menedžer 
Dejana Zavca. In ta bo že vedel, o čem govori, saj ima v svoji ekipi precej dobrih boksarjev (in tudi boksark), Jan Zaveck pa je 
vendarle eden njegovih največjih draguljev.
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Največji zagovorniki ome-
njene pokrajine so Ptujčani, 
predvsem njihov župan Šte-
fan Čelan, sicer član LDS, ki 
je s svojim brezkompromisnim 
stališčem v neroden položaj 
postavil tudi svojo stranko. 
Sam pravi, da bi se o tem, kdo 
je koga postavil v neroden po-
ložaj, dalo razpravljati, saj je 
po njegovem prav LDS ves čas 

vodila projekt uvajanja lokalne 
samouprave in regionalizacije 
Slovenije. Kot je dejal, je razpi-
sani referendum žal nuja, ki bi 
se ji dalo tudi izogniti.

Zdaj ko bo do njega prišlo, 
smo Ptujčanom že in še bomo 
jasno sporočili, naj podprejo 
predlagano referendumsko re-
šitev, ki bo omogočala ustano-
vitev pokrajine. Ptuj je šolski 

primer na katerem je možno 
dokazati, kakšne nerazumne 
razvojne posledice lahko neko 
okolje doživi, če mu odvzameš 
pravico o lastnem odločanju za 
razvoj. Takšna politika je pripe-
ljala do tega, da ljudje v Halozah 
v 21. stoletju še vedno nimajo 
pitne vode,« je še dodal Čelan, 
ki ne dvomi v pozitivni izid 
referenduma in meni, da bo 
pokrajina z dodatnimi 40 mili-
joni evrov vendarle omogočila 
izpolnjevanje takšnih osnovnih 
človekovih pravic.

Tudi ormoški župan Alojz 
Sok svojim občanom svetuje, 
naj gredo na referendum in 
podprejo predlagano pokra-
jino, čeprav je sam kot držav-
nozborski poslanec koalicijske 
NSi nekajkrat izrazil pomisleke 
do tako velikega števila razdro-
bljenih pokrajin. Po njegovih 
besedah je šibka točka njihove 
pokrajine pomanjkanje para-
dnih gospodarskih panog, saj 
gre za izrazito kmetijsko podro-
čje. »Ne vidim, da bi lahko bila 
predlagana pokrajina v razvoj-
nem smislu partner čezmejne-
mu sodelovanju v širši regiji. 
Bo pa lahko uspešno izvajala 
prenesene naloge in lažje se 
bomo dogovarjali za skupne 
regionalne projekte predvsem 
na področju komunalne infra-
strukture. Morda bomo lažje or-

ganizirali šolstvo in zdravstvo, 
zagotovo pa bo lažje delovati 
na področju kulture in turiz-
ma,« je dejal Sok in dodal, da po 
sedanjih izračunih pokrajina 
ne bo dobila bistveno več sred-
stev, bo pa o njih poslej lahko 
odločala samostojno. Sicer pa 
je Sok še vedno prepričan, da 
bi večja - štajerska pokrajina z 
Mariborom kot univerzitetnim 
mestom - pomenila precej več 
za čezmejno sodelovanje regij. 
Le takšna pokrajina bi bila po 
njegovem tudi dovolj velika 
protiutež Ljubljani in ljubljan-
skim centralističnim težnjam. 
Znotraj tako velike pokrajine 
bi ostala Štajerska kot zgodo-
vinsko dejstvo enotna, Prlekija 
kamor spada Ormož, pa bi lah-
ko imela status subregije, je še 
dodal ormoški župan.

V ostalih manjših občinah, ki 
so večinoma razporejene vzdolž 
slovensko-hrvaške oz. zunanje 
schengenske meje, v lastni po-
krajini vidijo možnost za hitrej-
ši razvoj, kot so ga bili deležni 
doslej, se pa nekateri bojijo, da 
bi tudi novi center na njih kaj 
hitro pozabil. Eden takih je žu-
pan občine Žetale na haloškem 
območju Anton Butolen, ki 
glede na predvideni način po-
krajinskih volitev meni, da se 
bodo morda zmanjšale razlike 
med pokrajinami, med občina-

mi znotraj njih pa se bodo po 
njegovem gotovo še povečale. 
Butolen je prepričan, da bo re-
ferendum uspel, saj tako, kot je 
zastavljen, kljub pomislekom 
ni mogoče biti proti. Sicer pa 
bi po njegovem vsaka drugač-
na različica pokrajine bila še 
slabša in bi ji ostro nasprotoval, 
predvsem mariborski, ki se je 
že v okviru statistične regije 
izkazala z »lokalnim centraliz-
mom«. »V organizacijskem smi-
slu bo pokrajina razbremenila 
občine pri sprejemanju neka-
terih odločitev, v razvojnem pa 
si ne obetam veliko. Seveda so 
napihnjene tudi številke o pre-
nosu sredstev, saj se večina tega 
denarja že zdaj porabi v pokra-
jini, le da o njem odločajo v Lju-
bljani,« je še dodal Butolen, ki 
meni, da se za njihovo občino 
in večino ostalih v Halozah ne 
bo veliko spremenilo.

Pokrajinski referendum se 
nekoliko vsiljen zdi županu Ki-
dričevega Jožetu Murku, saj 
so ljudje premalo seznanjeni o 
čem bodo odločali, pravih od-
govorov o tem, ali je predlaga-
na pokrajina primerna pa tako 
ali tako ne bo dal. Kljub temu 
ljudi poziva, naj se referendu-
ma udeležijo in izkoristijo svojo 
pravico do odločanja, čeprav 
dvomi v veliko udeležbo. Mur-
ku se predlagana pokrajina 
sicer zdi primerna, saj je Ki-

dričevo najbolj povezano prav 
s Ptujem, tudi večina dnevne 
migracije ljudi gre v tej smeri. 
Edina bojazen je tudi po njego-
vem, da bo prišlo do nove cen-
tralizacije z dvema središčema 
na Ptuju in v Ormožu, kar bi se 
glede na sistem izbiranja pred-
stavnikov v pokrajinske svete 
lahko zgodilo.

V predlagani pokrajini se 
bodo volivci odločali tudi med 
dvema predlogoma imen, in 
sicer Vzhodnoštajersko ali Ptuj-
sko-ormoško pokrajino. Čelanu 
in Soku se to vprašanje ne zdi 
tako pomembno, saj bodo ime 
pozneje lahko tudi sami spre-
minjali. Ormoškemu županu 
je bolj všeč ime Vzhodnošta-
jerska, saj to vključuje vseh 19 
občin. Butolenu se zdi čudno, 
da so poldrugo desetletje gra-
dili blagovno znamko Spodnje 
Podravje, zdaj pa se pojavljajo 
povsem drugačni predlogi, 
Murko pa se nagiba k Vzhodno-
štajerski pokrajini ali imenu 
Spodnje Podravje. Deseto refe-
rendumsko območje vključu-
je občine Cirkulane, Destrnik, 
Dornava, Gorišnica, Hajdina, 
Juršinci, Kidričevo, Majšperk, 
Markovci, Ormož, Podlehnik, 
Ptuj, Središče ob Dravi, Sveti 
Andraž v Slovenskih goricah, 
Sveti Tomaž, Trnovska vas, Vi-
dem, Zavrč in Žetale.

STA (pripravlja: SM)

Slovenija � Tik pred nedeljskim posvetovalnim referendumom

V Spodnjem Podravju ni povsem 
enotnega mnenja o pokrajini 
Okoli 90.000 prebivalcev Spodnjega Podravja v 19 občinah pretežno kmetijskega območja z razvojno precej zaostalimi Halozami bi po 
vladnem predlogu sestavljalo Vzhodnoštajersko oz. Ptujsko-ormoško pokrajino s sedežem na Ptuju. Čeprav vsi podpirajo pokrajine, pa 
popolne enotnosti med župani ni, saj se zlasti Ormožani vidijo tudi v drugačni pokrajini.
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Zamenjajmo novinarje!
Nedavno tega smo iz ene naših ob-

čin prejeli dopis predstavnikov lokalne 
oblasti, v katerem ZAHTEVAJO, da za-
menjamo novinarja, ki poroča iz njiho-
ve občine. Svojo zahtevo utemeljujejo 
med drugim s tem, da novinar žali nji-
hove krajane (najbrž s tem, ko prikazu-

je, kakšno lokalno oblast so si izvolili), pa da žali svetnike 
(najbrž s tem, ko napiše, kaj so na seji govorili, namesto 
da bi napisal kaj pametnega), pa da ne napiše vsega, kar 
so povedali ...

Pravzaprav bi se človek ob takem dopisu nasmehnil in 
zamahnil z roko, če se ne bi ob tem zavedal, da lokalni 
mogotci ZARES mislijo, da smejo ZAHTEVATI od novinar-
jev in od novinarskih hiš, da pišejo tako, kot ustreza tre-
nutni lokalni politični garnituri. Da smejo ZAHTEVATI, 
da javnost o njihovem delu izve samo tisto, kar je lepega, 
zamolčano in skrito javnim očem pa naj ostane vse, kar 
se nekomu zdi, da ni lepo. Javnost je imela pravico, da jih 
je izvolila, sedaj pa naj bo lepo tiho in naj čaka na novo 
priložnost za izbiro vsaka štiri leta. Novinarji naj bodo 
v službi lokalne politike. Smejo fotografirati župana in 
svetnike, ko se zadovoljni smehljajo svojim občanom ob 
otvoritvi treh novih cestnih svetilk in petsto metrov asfal-
ta, ne smejo pa zapisati (če si sposodimo staro pripoved), 
da ima župan oslovska ušesa ...

Zakonodaja o javnih glasilih jasno določa, da smejo 
vsi, ki se jim je pri poročanju v medijih zgodila kakšna 
krivica, netočnost, neresnica, zahtevati popravek in obja-
vo svoje verzije resnice. Pa se te pravice v občini, od koder 
smo dobili zahtevo po zamenjavi novinarja, niso ne vem 
kako posluževali. Ne, zamenjajmo novinarja, pa bo sli-
ka o nas lepša! Kaj pa če bo tudi drugo ogledalo kazalo 
enako sliko? Konec koncev novinarji pri našem časopisu 
poročajo iz več občin – zahteva pa je prišla samo iz ene. 
A najbrž v tej eni občini lokalni oblastniki niso pomislili, 
da mogoče pa ni nič narobe z »njihovim« novinarjem ...

Jože Šmigoc

Uvodnik

Predčasno glasovanje možno od danes
To nedeljo, 22. junija, se bodo volišča odprla ob sedmi 

uri zjutraj, volivci in volivke (uradno ima v Sloveniji vo-
lilno pravico nekaj preko 1.692.000 ljudi) pa bodo lahko 
oddali svoj glas do devetnajste ure zvečer. Predčasno gla-
sovanje pa je možno od danes do četrtka (od 17. do 19. 
junija), med 9. in 17. uro.

Vsaka od predvidenih 13 pokrajin je določena kot svoje 
referendumsko območje. Volivke in volivci znotraj vsake-
ga od njih pa se bodo opredeljevali o tem, ali se strinjajo 
z ustanovitvijo pokrajine, v katero naj bi sodili.

V petih primerih bodo na referendumu povprašani 
tudi o imenu pokrajine. Ponujeni pa jim bosta dve mo-
žnosti, in sicer ko gre za ustanovitev Goriške ali Severno-
primorske pokrajine, Pomurske ali Prekmursko-prleške 
pokrajine, Obalno-kraške ali Južnoprimorske pokrajine, 
Vzhodnoštajerske ali Ptujsko-ormoške pokrajine ter Ma-
riborske ali Osrednještajerske pokrajine. 

Anketa Dela: Referendumi bodo slabo 
obiskani 

Teden dni pred referendumom o pokrajinah Delo obja-
vlja rezultate ankete, v kateri so vprašani povedali, kako 
nameravajo glasovati. Ker gre pravzaprav za 13 referen-
dumov na območjih trinajstih predvidenih pokrajin, je 
težko dati enotno napoved izida. Anketa kaže na pribli-
žno četrtinsko udeležbo. Razdelitve na 13 pokrajin pa 
večina ne podpira.

Za vso Slovenijo velja, da za predlog zakona o pokra-
jinah, ki bi državo razdelil na 13 pokrajin, ni velikega 
navdušenja. Na vprašanje, ali podpirajo predlagani za-
kon, je skoraj dve tretjini (63,7 odstotka) vprašanih od-
govorilo, da ne; pritrdilni odgovor je dala četrtina (25,7 
odstotka) vprašanih; 10,6 odstotka jih ni znalo odgovo-
riti. Podrobnejši pregled glede na stalno bivališče anke-
tiranih pokaže, da je še največ navdušenja v predlagani 
Koroški pokrajini, kjer je podporo zakonu izreklo 47 od-
stotkov vprašanih, največji odpor pa je v Obalno-kraški 
oziroma Južnoprimorski pokrajini, kjer je takšnih le 17 
odstotkov. 

Toda to še ne pove vsega o izidu referendumov. Priča-
kovati je mogoče, da se mnogi, ki ne odobravajo predlaga-
ne razdelitve na pokrajine, ne bodo udeležili glasovanja. 
Odločal bo pač glas tistih, ki bodo prišli glasovat. Zato 
so anketirane vprašali tudi, ali se nameravajo udeležiti 
glasovanja. Zagotovo da jih je odgovorilo 28,5 odstotka, 
verjetno da 13,9 odstotka, verjetno ne 10,8 odstotka in 
zagotovo ne 41,6 odstotka. Glede na izkušnje je dejanska 
udeležba najbliže deležu zagotovo da; navadno je niž-
ja za odstotek ali dva, so še zapisali v Delu. Tako lahko 
pričakujemo, da bo udeležba na referendumu prihodnjo 
nedeljo nekaj nad četrtino, okoli 27-odstotna, največjo 
udeležbo pričakujejo na Koroškem, kjer je svojo zagoto-
vo napovedalo 39 odstotkov vprašanih, najmanjša pa v 
mestu Ljubljani, ki naj bi dobilo tudi status pokrajine; tu 
je ta delež 21 odstotkov.

Referendum ni zavezujoč
Kot je znano, se bomo v Sloveniji v nedeljo v skladu z 

odlokom odločali o 13 pokrajinah. To so: Celjska, Dolenj-
sko-belokranjska, Gorenjska, Goriška (Severnoprimor-
ska), Koroška, Osrednjeslovenska, Posavska, Pomurska 
(Prekmursko-prleška), Obalno-kraška (Južnoprimor-
ska), Vzhodnoštajerska (Ptujsko-ormoška), Savinjsko-
šaleška in Mariborska (Osrednještajerska). Mestna 
občina Ljubljana pa bi v skladu s tem predlogom dobila 
tudi status pokrajine. Referendum bo sicer posvetova-
len, kar pomeni, da za državni zbor pri morebitnem po-
znejšem ustanavljanju pokrajin ne bo zavezujoč. Odlok 
o razpisu posvetovalnega referenduma o pokrajinah, ki 
so ga sprejeli poslanci, pa še določa, da bo referendum 
izveden po vsej državi hkrati, pri čemer se bodo prebi-
valci na območju vsake od predvidenih pokrajin oprede-
ljevali o tem, ali se s predvideno pokrajino, v katero naj 
bi sodili, strinjajo.

Namesto Osrednjeslovenske pokrajine 
si želijo južno- in severnoljubljansko

Večina županov občin o predlagani Osrednjeslovenski 
pokrajini meni, da je prevelika in bodo občine v njej tež-
ko dosegle soglasje o skupnih razvojnih vizijah in ciljih. 
Predlagajo, da bi jo razdelili na vsaj dva dela: severno in 
južno od Ljubljane. V Grosuplju so z zdajšnjim predlo-
gom zadovoljni.

Osrednjeslovenska pokrajina je največja med predla-
ganimi; večina županov meni, da je nesorazmerno velika 
v primerjavi z ostalimi. Občine severno in vzhodno od 
Ljubljane predlagajo, da bi se povezale v severnoljubljan-
sko pokrajino, medtem ko se kočevske, ribniške, notranj-
ske in nekatere ostale občine nagibajo k temu, da bi se 
povezale v južnoljubljansko.



Ta generacija devetošolcev 
nikoli ni bila problematična. 
Nikoli niso povzročili kakšne 
škode in delali sramote šoli in 
nam, staršem. Starši smo na 
njih upravičeno ponosni. Ta 
generacija devetošolcev je bila 
tudi zelo uspešna na vseh po-
dročjih. Skoraj ni bilo tekmo-
vanja, od koder se ne bi vrnili 
s kakšno pohvalo, odličjem ali 
pokalom. Za nas, starše, je zelo 
boleče, da ravnateljica Marta 
Tuš zahteva, da moramo za-
dnji dan pouka naše otroke 
spremljati v šolo starši. To se 
v zgodovini OŠ Dornava še ni 
zgodilo.

Kljub vsemu, hvala, gospa 
ravnateljica Marta Tuš, da so v 
vašem mandatu naši otroci lah-
ko bili učenci vaše šole. Tako 
mi, starši, kot naši otroci vas ne 
bomo nikoli pozabili,« je v ime-
nu zbranih staršev na podelitvi 
spričeval prebrala skupno izja-
vo vseh Helena Ciglar.

In kaj se je pravzaprav zgodi-
lo, da se je konec šolskega leta 
za starše in devetošolce iztekel 
na tako grenak način? To je bilo 
slišati iz zelo podrobne pred-
stavitve ene izmed učiteljic, ki 
jo je ravnateljica pooblastila, da 
pove, kaj se je dogajalo na t. i. 
tehnološki dan tik pred zaključ-
kom pouka, ko so se učenci z 
avtobusom odpeljali na ogled 
hidroelektrarne v Forminu. Že 
pred vstopom na avtobus in 
tudi na kraju izstopa naj bi bili 
živahni in prepevali, nato naj 
celih 10 minut ne bi hoteli niti 
izstopiti, ko pa sta jih učiteljici 
vendarle prepričali, so se po-
novno obotavljali vstopiti v ko-
mandno sobo, kjer jih je čakal 
predstavnik (oz. električar) na 
elektrarni. Ker se učenci niso 
umirili, ampak naj bi govorili 
in prepevali naprej, jih je usluž-
benec vprašal, ali bodo tiho 
vsaj 10 minut, na kar je skupina 
učencev odgovorila, da ne. To 
je sprožilo odklonilno vedenje 
uslužbenca, ki je učence zapu-
stil in odšel iz sobe. Po besedah 
več učencev naj bi tudi rekel, 
da mu »itak ni za razlagati«, in 
še, da sploh ni bilo nobenega 
razgrajanja ob vstopu v prosto-
re elektrarne, ampak je samo 
del učencev, ki so bili pač bolj 
»glasni«, na vprašanje, ali bi bili 
tiho, rekel, da ne.

Kakorkoli že – in tega ni 
zanikala nobena od učiteljic – 
učenci niso bili razgrajaški, ni 
bilo nobenega vandalskega ob-
našanja, tudi ne obnašanja, ki bi 
jih lahko spravljalo v nevarnost, 
ampak zgolj mladostniška obje-
stnost, izražena v uporu ogleda 
elektrarne, in to s petjem in go-
vorjenjem. Ekskurzija za učen-
ce se je tako končala, namesto 
ogleda jezu v Markovcih so se 
»za kazen« vrnili v šolo ter tam 

morali počakati na »uradni« ko-
nec pouka nekaj čez pol eno 
uro popoldne.

Če ne bo staršev 
zraven, otroci 
ne bodo dobili 
spričeval!

Takšno obnašanje učencev 
pa je očitno hudo ujezilo tam-
kajšnjo ravnateljico Tuševo, 
zato je osebno klicala na tele-
fonske številke vseh 42 staršev, 
dokler jih ni priklicala. Nekate-
ri med njimi, ki jim služba ne 
dovoljuje uporabe mobitela 
med delovnim procesom, so 
doživeli, kot so kasneje pove-
dali, pravi šok strahu, ko so 
videli več (tudi 12!) klicev iz 
šole. Ustrašili so se namreč, da 
se je njihovim otrokom zgodilo 
kaj hudega. Ravnateljica pa je 
staršem le povedala, da deveto-
šolci ne bodo dobili spričeval, 
če jih ne bodo starši spremljali 

v šolo.
S tem pa se kazen ravnate-

ljice za neprimerno vedenje 
učencev še ni končala, saj je 
slednjim prepovedala tradici-
onalno žvižganje na območju 
šole, hkrati pa tudi vstop v šolo 
pred deseto uro dopoldne.

Tako je bilo petkovo dopol-
dne v majhnem dornavskem 
centru, kjer stoji tudi šola, vide-
ti prav tragikomično. Učenci so 
namreč za dovoljenje žvižganja 
po občinskem centru zaprosili 
župana, ki jim je to dovolil, zato 
so pač – v vzorni koloni – žvi-
žgajoč prehodili občinski cen-
ter, mrtvaško tiho mimo šolske 
zgradbe in se nato nekaj pred 
deseto uro ponovno zbrali 
pred šolskimi vrati. Tam so bili 
tudi že njihovi starši, ki sta jim 
jeza in ogorčenje že dodobra 
načela potrpežljivost. Nekateri 
so zaradi zahteve ravnateljice 
morali vzeti tudi dopust. Vra-
ta šole, kamor naj bi vstopili 
skupaj s svojimi otroki, pa so 
bila zaklenjena. Devetošolci so 

začeli žvižgati. Točno ob deseti 
uri se je prikazala ravnateljica 
in jih dovolila odkleniti. V telo-
vadnici je nato stekla podelitev 
spričeval, ki so bila opremlje-
na z zadnjimi položnicami za 
starše. O veseli proslavi, ki naj 
bi spremljala tako svečan do-
godek, kljub odpeti pesmi šol-
skega pevskega zborčka, ni bilo 
ne duha ne sluha. Pač pa je nad 
zbranimi ležalo moreče vzduš-
je in namesto vzpodbudnih go-
vorov se je začelo razčiščevanje 
neljubega dogodka med straši 
in ravnateljico, vpričo otrok.

Treba je povedati, da je tudi 
ravnateljica pohvalila letošnje 
devetošolce kot bistre in zelo 

pridne, veliko naj bi jih ocenila 
tudi kot zelo nadarjene. Prav 
v tej luči pa je toliko težje ra-
zumeti njeno ravnanje ob pač 
enkratnem, nekoliko preveč 
prešernem obnašanju deveto-
šolcev na tehnološkem dnevu.

Ravnanje 
ravnateljice po 
mnenju staršev 
popolnoma 
neprimerno

Starši so ravnateljici dali ja-
sno vedeti, da obnašanje otrok 
na ta dan verjetno res ni bilo 
lepo, da pa je mlade vendarle 
treba razumeti in da tudi izbira 
vsebine tega dneva ni posreče-
na, glede na interese učencev, 
ki so jasno pokazali, da jih delo-
vanje elektrarne pač niti malo 
ne zanima. Predlagali so tudi, 
naj za zadnje dni učitelji pripra-
vijo drugačen program; bilo 
naj bi veliko bolje, če bi učence 
popeljali po občini in se ukvar-
jali z drugačnimi vsebinami.

Branko Veselič, eden izmed 
prizadetih staršev, je med dru-
gim povedal tudi to: »Nihče 
tukaj ne zagovarja obnašanja 
naših otrok, vendar pa je oči-
tno tudi, da niti vi, ravnateljica, 
niti ne nekatere vaše učiteljice 
nimajo avtoritete nad otroki, 
ali pa ne znajo z njimi ravnati. 
Ve se, katera učiteljica bi lahko 
šla z njimi, in gotovo do takšne 
neposlušnosti ne bi prišlo. Ver-
jamem pa tudi otrokom, saj vsi 
govorijo isto – da tudi odnos 
uslužbenca na elektrarni do 
njih ni bil korekten. Morda je 
imel ta človek, ob številnih to-

vrstnih ogledih, tudi slab dan! 
Ne glede na to, kaj se je zgodi-
lo, pa trdim in vsi skupaj smo 
prepričani, da vaš način reakci-
je in vse to, kar se danes dogaja, 
ni pravilno. Klicariti starše, da 
so popolnoma prestrašeni, kaj 
se je zgodilo otrokom, ni pravi 
način, nato pa še zahtevati, da 
pridemo z njimi, sicer ne bodo 
dobili spričeval, je napačen pri-
stop do nas in do otrok. To je či-
sti nonsens, izsiljevanje, nekaj, 
česar si ne bi smeli privoščiti! 
Naši otroci se navsezadnje niso 
obnašali kot vandali, niso bili 
hudobni, ničesar niso razbili, 
ni bilo pretepov, samo preveč 
glasni in nagajivi so bili!«

Miroslav Slodnjak je Vese-
ličevo mnenje, ki so ga starši 
podprli z aplavzom, še podprl 
z besedami, da je bilo tokratno 
ravnanje ravnateljice resnično 
daleč pretirano, kot da bi imeli 
opravka s kriminalci, ne pa z 
razposajenimi najstniki.

Starši so nato od ravnateljice 
zahtevali še, naj jim pojasni, za-
kaj so pravzaprav morali priti v 
šolo, Tuševa je najprej poskuša-
la s stavkom: »Dragi starši! Vaš 
prihod na podelitev spričeval 
ob koncu izobraževanja je bil 
načrtovan že prej, a ...« Na tej 
točki jo je prekinil glasen kro-
hot staršev, ki so dali vedeti, da 
naj se ne norčuje iz njih in pove 
pravi razlog, zato je potem po-
jasnila, da je želela, naj iz prve 
roke izvedo, kaj so ušpičili nji-
hovi devetošolci, nato pa še do-
dala, da kar je bilo, je pač bilo, 
naj pa vse mlade »vodi vnaprej 
lepo življenje«.

S tem se je »proslava« ob po-
delitvi spričeval končala ...

SM
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Dornava � Nov škandal v osnovni šoli

Zaklenjena vrata, prepoved
žvižganja, besni in razočarani starši
»Starši letošnjih devetošolcev smo močno prizadeti in razočarani nad početjem ravnateljice Marte Tuš. Starši se zavedamo, da so otroci ži-
vahni in nagajivi, saj so mladi in polni energije. Konec izobraževanja v OŠ je prelomnica v življenju vsakega človeka. Tega se tudi naši otroci 
zavedajo. Zato so želeli to proslaviti na tradicionalen način – z žvižganjem s piščalkami. Ravnateljica Marta Tuš je želela to preprečiti. Zdi 
se nam skrajno neprimerno, da se želi devetošolce prikrajšati za takšno enkratno priložnost.

Foto: SM

Nekaj minut pred deseto uro dopoldne so starši in devetošolci (na fotografiji), ki so kljub ravnate-
ljičini prepovedi takrat že začeli žvižgati, skupaj čakali pred zaklenjenimi vrati šole. Z dovoljenjem 
ravnateljice so jih odprli točno ob deseti uri.

Foto: SM

Ravnateljica Marta Tuš je bila redkobesedna – morda se je začela zavedati, da po zakonu nima pra-
vice zadrževati spričeval devetošolcem v nobenem primeru. To pa pomeni, da je s svojo zahtevo po 
prisotnosti staršev (sicer spričeval ne bi podelila, kot je povedala) ravnala protizakonito.

Foto: SM

Helena Ciglar je v imenu prizadetih in besnih staršev ravnateljici 
prebrala izjavo, v kateri obsojajo njeno ravnanje z devetošolci.



Slavko Kosi (LDS) je po-
vedal, da so v opoziciji mne-
nja, da obstajajo kadrovske, 
tehnične, prostorske in ne 
nazadnje tudi materialne 
možnosti, da ormoški muzej 
nadaljuje samostojno delo. 
Muzej vidi kot atribut mesta, 
in meni da je malo občinskih 
vodstev, ki bi se taki instituciji 
zaradi morda nekoliko več de-
narja odpovedala. Ugotavlja, 
da mu v tej kampanji nihče 
ni znal z argumenti in izraču-
ni razložiti, da bi bil občinski 
muzej v samostojni obliki 
delovanja dražji, kot če se pri-
ključi Ptuju. Kosi je opozoril, 
da je bil referendum razpisan 
le v internem glasilu na inter-
netni strani občine in Poroče-
valcu, kjer mora biti, sicer pa 
v nobenem sredstvu javnega 
obveščanja, v medijih, ki po-
krivajo občino. »Obvestili 
niso niti prvopodpisane in to 
ocenjujem kot prikrajšanje, 
kot poskus, da ne bi dobili 
podpore, kot jo pričakujemo. 
Že samo odločanje, da morajo 
volivci odločati o tem, kateri 
odlok podpirajo, je nespreje-
mljivo, ker če hočemo prido-
biti mnenje občanov, tako da 
bi oni vedeli o čem odločajo, 
bi kazalo to vprašanje zastavi-

ti drugače. To smo predlagali 
tudi v občinskem svetu. Po-
trebno bi bilo postaviti vpra-
šanje, ali se volivci strinjajo 
s tem, da se muzej priključi 
muzeju Ptuj, takrat bi dobili 
relevanten odgovor.«

Spredaj klobasa, 
zadaj štrik

Miroslav Hanželič (SLS) je 
povedal,da je sramotno, da 
morajo glasovati proti temu, 
za kar si prizadevajo. To je 
menda še ena manipulacija 
vodstva občine Ormož, ki se 
po mnenju Hanželiča ne za-
veda, da vse institucije odha-
jajo iz Ormoža in ne zadržijo 
niti tistega kar bi lahko. »10 
let smo si prizadevali, da smo 
obnovili grad, da bi lahko 
sprejeli ta izziv samostojnega 
muzeja. Bilo je veliko težav s 
ptujskim muzejem, plačeva-
li smo polovico stroškov za 
muzej, od tega pa nismo imeli 
nič.«Bogomir Luci (samostoj-
ni) je mnenja, da referendumi 
kažejo, da obstoječa oblast ni 
sposobna sprejemati odloči-
tev, zato nam je vsiljen refe-
rendum o pokrajinah. Nihče 
pa o regijah nič ne ve. Sam je 
mnenja, da manjše ko bodo re-

gije, več bo birokracije, več bo 
tistih, ki bodo dobro plačani, 
ne ustvarjajo pa nove vredno-
sti in bolj bo obremenjeno 
gospodarstvo. Glede muzeja 
pa je spomnil na pogodbo, ki 
naj bi jo podpisale občine in 
v kateri je zapisano tudi, da 
naj bi občina Ormož dobivala  
najemnino za prostore sku-
pnega muzeja v gradu, a se 
mu zdi, da je to prelepo, da bi 
bilo lahko res. To ga spominja 
na način kako šintar lovi psa, 
spredaj mu kaže klobaso, za-
daj pa … Po njegovem mnenju 
so na potezi Ormožani, ki naj 
se odločijo, kakšno mesto in 
kakšen muzej hočejo imeti. 
Tudi Ljubo Lukič (DeSUS) ne 
zaupa Ptujčanom. Spomnil je 
na primer, ko smo v Ormožu 
kupili reševalno vozilo in ga 
15 let nismo smeli uporabljati 
in je šlo na odpad praktično 
nerabljen.

Kaj štrikata 
župana?

Stanko Podgorelec (Zares) 
je povedal, da je v občini več 
kot 588 takih, ki se ne stri-
njajo s skupnim muzejem, 
predvsem tisti, ki so v službah 
v javnem sektorju pa si niso 

upali podpisati pobude. Po-
nedeljkova (včeraj) skupna 
seja občinskih svetnikov ob-
čin Ptuj in Ormož se mu zdi 
zelo pametna ideja, moti pa 
ga, da je sklicana prav sedaj. 
Pogovarjali naj bi se o cesti, 
muzeju. Verjame, da je dobro, 
da svetniki komunicirajo, ne 
zaupa pa županoma, ki po 
njegovem mnenju nekaj štri-

kata. »Ptujski župan nekaj pri-
čakuje od ormoške občine, in 
če je to tako, tudi pričakujem, 
da bo kaj ponudil.«

Glede referenduma o po-
krajinah je Slavko Kosi opo-
zoril še na to, da je ormoški 
občinski svet s 17 glasovi za 
sprejel sklep, da je za Ormož 
sprejemljiva le velika štajer-
ska pokrajina z Mariborom. 

»In sedaj pred referendumom 
bi nekdo svetnike rad prepri-
čeval, da je najboljša varianta 
ptujsko-ormoška? Še bolj za-
skrbljujoče pa je, da se s tem 
ukvarja župan Alojz Sok, ki je 
bil s sklepom občinskega sve-
ta zavezan, kako naj glasuje v 
državnem zboru, in je kljub 
temu glasoval drugače.«

Viki Klemenčič Ivanuša
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Ptuj � O neurejenih fasadah in kratkotrajnem brezplačnem parkiranju

Zapletajo po nepotrebnem?
Na majski seji je svetnik DeSUS Albin Pišek podal pobudo, da naj MO Ptuj nemudoma zahteva ureditev fasad na poslovno-
stanovanjskih objektih v starem mestnem jedru, s konkretno navedbo objektov, kjer naj bi se urejanja fasad lotili v čim 
krajšem času. Zakon namreč nalaga občinam odgovornost za nujno vzdrževanje objektov, ki zelo slabo vplivajo na zunanjo 
podobo naselja in krajine. 

Helena Neudauer (SDS) pa 
se je zavzela za to, da bi po 
zgledu nekaterih drugih mest 
spremenili odlok o ureditvi 
cestnega prometa na obmo-
čju MO Ptuj, da bi bilo v mo-
dri coni dovoljeno časovno 
omejeno parkiranje v trajanju 
15 minut brez plačila, v tem 
primeru bi morala imeti vozi-
la na vidnem mestu namešče-
no parkirno uro.

Albin Pišek je povedal, da z 
odgovorom iz ptujske Mestne 
hiše, pripravila ga je Mojca 
Horvat, ni zadovoljen, ker 
se po njegovem po nepotreb-
nem zapleta. Odločbe bodo v 
MO Ptuj izdali skladno z zako-
nom. V prvi fazi se bodo lotili 
zbiranja podatkov, ki bodo 
služili za izdelavo študije in 
analize za določitev območja 
oziroma objektov, na katerih 
bo potrebno izvesti vzdrže-
valna dela, vrste vzdrževalnih 
del, le-ta bo potrebno tudi 
uskladiti s predpisi, ki urejajo 
varstvo kulturne dediščine. 
Predvideti pa bo potrebno 
tudi vrednosti vzdrževalnih 
del. Fazi zbiranja podatkov 
bo sledila priprava odloka o 
nujnih vzdrževalnih delih na 

objektih, ki kazijo podobo 
občine, zagotoviti bo potreb-
no proračunska sredstva za 
izvedbo vzdrževalnih del na 
objektih, ki so v lasti občine 
in ki so vključeni v sam odlok. 
MO Ptuj pa lahko s svojimi 
sredstvi opravi vzdrževalna 
dela tudi na objektih, ki kazijo 
njeno podobo, v teh primerih 

si bo na objektih pridobila za-
konito hipoteko v višini stro-
škov opravljenih del.

Mojca Horvat v odgovoru 
opozarja na problema, kako 
ravnati v primerih, če ob-
čina pri izvedbi odrejenih 
vzdrževalnih del ugotovi, da 
ugotovljenih pomanjkljivosti 
ni mogoče odpraviti zgolj z 

vzdrževalnimi deli in bo v ta-
kih primerih odredila rekon-
strukcijo objekta. Vprašanje 
je namreč, kako se bo v tem 
primeru vodila izvršba po 
drugi osebi, če lastnik sam ne 
bo želel pridobiti gradbenega 
dovoljenja za rekonstrukcijo, 
in ali je sam zakon o graditvi 
objektov zadostna podlaga, 

da občina kot investitor pri-
dobi pravico graditi.

Vse kaže, da neurejenih 
fasad v ptujskem mestnem 
jedru le ne bo mogoče tako 
hitro olepšati, kot se na prvi 
pogled zdi. Sama procedura 
bo dolgotrajna, verjetno pa 
tudi drugi lastniki zunaj ob-
činske stavbe ne bodo z nav-
dušenjem sprejeli odloka, ki 
jih bo zavezal k ureditvi fasad, 
da ne bodo več kazili podo-
be najstarejšega slovenskega 
mesta.

Nič kratkotrajnega 
brezplačnega 
parkiranja?

Jožica Težak pa odgovar-
ja na pobudo Helene Neu-
dauer. Za podobno rešitev 
kratkotrajnega brezplačnega 
parkiranja v modri coni naj 
bi predloge dali še nekateri 
drugi. V strokovnih službah 
MO Ptuj zato preučujejo mo-
žnosti prehoda na novi sis-
tem parkiranja oziroma pla-
čila parkirnine v modri coni, 
pri katerem bo omogočeno 
tudi minutno parkiranje, kar 

bi bila po mnenju in predlo-
gih občanov sprejemljiva in 
želena varianta. Najmanjše 
možno plačilo v modri coni 
na Ptuju je sedaj za eno uro 
parkiranja. V teku so pogo-
vori z izvajalci teh sistemov, 
pri katerih je bila prikazana 
možnost parkiranja oziroma 
plačilo parkirnine v modri 
coni tudi za krajše časovno 
obdobje, na primer do 15 mi-
nut. Tudi v bodoče se bo pla-
čilo parkirnine odvijalo tako 
kot doslej, preko parkirnih 
avtomatov in tudi z mobilni-
mi telefoni vseh operaterjev. 
Ko bodo zadeve tako daleč, 
jih bodo predstavili javnosti, 
nove rešitve naj bi bile po 
mnenju pristojnih občinskih 
služb ugodnejše in prijaznej-
še od dosedanjih.

Sodeč po odgovoru, se v 
Mestni hiši na Ptuju izogibajo 
prijaznejši rešitvi, do 15-mi-
nutnemu brezplačnemu par-
kiranju v modri coni. To bi 
zagotovo imelo pozitiven uči-
nek tudi pri revitalizaciji sta-
rega mestnega jedra, če jo se-
veda v občini jemljejo resno, 
je mestna svetnica Helena 
Neudauer poudarila že v ob-
razložitvi pobude, prepričana 
je tudi, da je pobuda spreje-
mljiva. Z brezplačnim 15-mi-
nutnim parkiranjem v modri 
coni bi se izognili marsikateri 
konfliktni situaciji med redar-
ji in vozniki, prav tako pa bi s 
tem postali prijaznejši do ob-
čanov in lastnikov lokalov, še 
dodaja mestna svetnica. Zakaj 
to ni mogoče, iz odgovora ni 
mogoče razbrati.

MG

Ormož � Pred nedeljskim referendumom

Mesto Ormož si zasluži samostojen muzej
Prvopodpisana pobude za razpis referenduma za samostojni muzej Olga Bedenik je na kratko povzela stanje: župan Alojz Sok je na podlagi 588 zbra-
nih podpisov razpisal naknadni referendum na dan 22. junij. Pozvala je vse volivce, naj pridejo in glasujejo proti, tako bodo uspeli ohraniti samostojni 
muzej v Ormožu.

Foto: Črtomir Goznik

Vse kaže, da hitrega postopka pri obnovi neurejenih fasad ne bo. 

Foto: vki

Podporniki referenduma za ohranitev samostojnega Muzeja Ormož vabijo k množični udeležbi in 
glasovanju proti.



Prvim rednim diploman-

tom Višje strokovne šole 

Ptuj so diplome podelili 

novembra lani. Medtem ko 

so takrat diplomirali zgolj 

redni študentje, je v četr-

tek diplome prejelo prvih 

deset izrednih študentov 

programa kmetijstvo, potr-

dilo o uspešno opravljenem 

diplomskem zagovoru pa so 

podelili tudi 44 izrednim in 

18 rednim študentom pro-

grama Mehatronika. Na sve-

čani podelitvi so diploman-

te nagovorili Robert Harb, 

ravnatelj Višje strokovne 

šole ŠC Ptuj, direktor ŠC Ptuj 

Branko Kumer in dr. Štefan 

Čelan, ki je nastopil v vlogi 

župana in predavatelja na 

omenjeni šoli. Čelan je iz-

postavil pomen šolstva in 

dodal: “Še naprej se bomo 

Po naših občinah

Ptuj � Podelitev diplom na Višji strokovni šoli

Zgodovinska prelomnica 
za Ptuj in šolstvo
Višja strokovna šola Šolskega centra Ptuj je minuli teden na ptujskem gradu pripravila slavnostno 
podelitev diplom za 72 diplomantov, med katerimi je tudi prvih deset izrednih študentov programa 
Kmetijstvo. 
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Med diplomanti kmetijstva je z najvišjo oceno 9,66 diplomiral 
Slavko Ribarič.

trudili pripeljati nove pro-

grame na Ptuj, z namenom, 

da naše mesto čim prej po-

stane regijsko višje- in viso-

košolsko središče.”

Doslej si je na ptujski Višji 

strokovni šoli šesto stopnjo 

izobrazbe pridobilo že 78 

diplomantov, sodeč po po-

datkih vpisne službe pa je 

interes za višješolski študij 

na Ptuju v porastu. “Deloda-

jalci vedno bolj spoznavajo, 

da je potrebno delavcem, ki 

so zaposleni s peto stopnjo 

izobrazbe, omogočiti prido-

bivanje novih znanj, da lah-

ko zadostijo napredku teh-

nike in sodobnih tehnologij. 

Povečuje se tudi zanimanje 

za študij v programu Uprav-

ljanje podeželja in krajine, 

ki je nasledil dosedanji viš-

ješolski strokovni program 

Kmetijstvo, je pojasnila ti-

skovna predstavnica Višje 

strokovne šole ŠC Ptuj Silve-

stra Brodnjak. 

Sicer pa se s prihodnjim 

študijskim letom obeta tudi 

nov program Ekonomist, za 

katerega bodo razpisali 120 

mest, od tega polovico za 

redni in drugo polovico za 

izredni študij.
Dženana Bećirović

Od tod in tam
Ptuj � Poletje na Ptuju 2008

V prejšnjem tednu so vsa gospodinjstva v MO Ptuj 
prejela koledar prireditev pod naslovom Poletje 
2008 na Ptuju, ki ga zadnja tri leta pripavljajo v MO 
Ptuj. V njegovo pripravo so bila pozvana vsa društva, za-
vodi, ustanove, podjetja, turistični subjekti in vsi drugi z 
območja MO Ptuj, ki pripravljajo poletne prireditve. “Za-
jeli smo vse sklope prireditev za otroke in mladino, kul-
turne prireditve, športne prireditve, sejme, izobraževalne 
vsebine, proslave ter turistične, etnološke in zabavne pri-
reditve, ki se bodo od junija do septembra dogajale v MO 
Ptuj. V koledarju prireditev bo zagotovo vsak našel nekaj 
zase,” je povedala Klavdija Petek iz MO Ptuj. Koledar pri-
reditev Poletje 2008 je izšel v nakladi 14 tisoč izvodov.

MG

Ormož � Šolsko leto pri koncu

Šolsko leto se tudi v Glasbeni šoli Ormož nagiba 
h koncu. Te dni učenci opravljajo izpite, nedavno pa so 
končali redne koncerte, ki jih letno izvedejo kar 20. Vsak 
učenec mora namreč kar nekajkrat letno svoj napredek 
predstaviti na nastopu. Na zadnjem koncertu v začetku 
junija je nastopilo 23 učencev na saksofonu, klavirju, ki-
tari, flavti, trobenti, violini in harmoniki. Na sliki je Nastja 
Belec, učenka 5. razreda violine pri Andreji Klinc, ki je zai-
grala 3. stavek koncerta v h-molu O. Riedinga. Šolo skup-
no obiskuje 210 učencev. Konec maja so opravili tudi vpis 
novincev in željo po šolanju v glasbeni šoli je najavilo kar 
56 kandidatov. To je razveseljujoče, nekoliko manj pa za 
tiste, ki morajo nekako uskladiti želje otrok z možnostmi, 
ki jih ima šola. Največji ra zkorak med željami otrok in 
možnostmi šole je pri učenju diatonične harmonike in 
flavte, kjer povpraševanje daleč presega ponudbo.

vki

Veržej � 19. srečanje krvodajalcev Slovenije

Prostor ob nogometnem igrišču v Veržeju je vsa-
koletno prizorišče množičnega srečanja krvodajal-
cev. Na tokratnem, že devetnajstem, so se slovenskim da-
rovalcem najdragocenejše življenjske tekočine pridružili 
še Hrvatje, Italijani in Avstrijci. Ob svetovnem dnevu 
krvodajalstva jih je minulo soboto bilo okoli dva tisoč, kar 
je še posebej razveselilo slavnostnega govornika Boruta 
Miklavčiča, predsednika Rdečega križa (RK) Slovenije. 
Njegove uvodne besede „Postoj, prijatelj moj, ta svet drvi 
kot nor, a nič se ne premakne. Okrog nas žive ljudje, obje-
ma željni, a nihče se jih ne dotakne”, je napisal in uglasbil 
znani slovenski kantavtor Andrej Šifrer in se s himno hu-
manosti prvič predstavil na vseslovenskem zboru krvoda-
jalcev v Veržeju.

NŠ

Foto: NŠ
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Gradski muzej Varaždin 
in Pokrajinski muzej Ptuj sta 
pot sodelovanja ubrala že 
pred štirimi leti. “Z Arihom 
sva spoznala, da imava zna-
nje in moč, da približava kul-
turi najinih mest. Srečanje in 
izmenjava idej med kulturni-
ki je zelo pomembno, še po-
sebej, če imata mesti, kot sta 
Ptuj in Varaždin, tako bogato 
kulturno dediščino,” je ob 
otvoritvi razstave povedal dr. 
Janko Pavetič, vodja oddelka 
za kulturo in šport na varaž-
dinski občini. Rezultat do-
brega sodelovanja obeh mest 
je tudi omenjena razstava, na 
kateri si je možno ogledati 
34 slik in 14 kipov nekate-
rih največjih imen hrvaške 
umetnosti. Med 5400 deli, 
kolikor jih hranijo v Grad-

skem muzeju v Varaždinu, 
je izbor za razstavo na Ptuju 
naredila galeristka Mirjana 

Dučakijević, postavila pa jo 
je v sodelovanju s kustodinjo 
Miheličeve galerije Stanko 

Gačnik. “Galerija je torej živ 
objekt, ki ima danes poleg 
zbirateljske in razstavne tudi 
močno izobraževalno vlogo, 
nas pa zavezuje k nadaljnje-
mu zbiranju in predstavlja-
nju naše kulturne zakladni-
ce. Zaradi pričujoče razstave 
v Miheličevi galeriji na Ptuju 
lahko sedaj tudi slovenski pu-
bliki pokažemo manjši izbor 
del iz naše zbirke, ki vseeno 
uteleša veličino in pomemb-
nost hrvaških umetnikov,” je 
v katalogu zapisala Dučakije-
vićeva.

Razstavo spremljata tudi 
brošura in katalog, oba v slo-
venskem in hrvaškem jeziku, 
zagotovite pa si ju lahko ob 
ogledu razstave, ki bo na od-
prta do 30. junija.

Dženana Bećirović

Ptuj � Razstava Hrvaško slikarstvo 20. stoletja

Hrvaški mojstri na Ptuju
Gradski muzej Varaždin gostuje v ptujski Miheličevi galeriji s potujočo razstavo Hrvaški mojstri 20. 
stoletja. Sodelovanje pobratenih mest se bo nadaljevalo že konec avgusta, ko se bo Pokrajinski 
muzej Ptuj predstavil pri naših južnih sosedih.

Foto: DB

Diplome je prejelo 72 diplomantov.

Foto: DB

Razstavo sta odprla vodja oddelka za kulturo in šport na varaždin-
ski občini dr. Janko Pavetič (pred mikrofonom) in dr. Štefan Čelan.



Grajsko ocenjevanje vin 
se je na pobudo VTC-13 za-
čelo leta 2004. Na grajskem 
vinskem prazniku, ki poteka 
vsako leto junija, pa se naj-
boljši vinogradniki in vinarji 
s tega območja tudi pred-
stavijo širši javnosti, je med 
drugim povedal predsednik 
projektnega sveta VTC-13 Si-

mon Toplak. 
Letošnja gostiteljica graj-

skega vinskega praznika je 
bila občina Cerkvenjak, v nje-
nem imenu je vse zbrane na 
grajskem dvorišču v soboto 
pozdravil njen župan Jože 
Kraner. Povedal je, da je po 
zaslugi VTC-13 tudi občina 
Cerkvenjak v tej družbi že od 

vsega začetka. Majhna občina 
se s smelimi projekti vse bolj 
uveljavlja kot urbano naselje 
in območje, ki je vedno bolj 
prijazno tudi za turiste. Za-
hvalil se je vsem, ki so tudi 
letos pomagali pri organiza-
ciji in izvedbi grajskega vin-
skega praznika, še posebej 
pa predsedniku projektnega 

sveta VTC-13 Simonu Topla-
ku, direktorju Pokrajinskega 
muzeja Ptuj Alešu Arihu in 
vrhunskim vinarjem, ki jim 
je zaželel tudi uspešno trže-
nje. Vinogradnike in vinarje z 
območja Slovenskih goric in 
Haloz pa sta z izbranimi be-
sedami nagovorili tudi vinska 
kraljica Slovenije Svetlana 
Širec in vinska kraljica Ptuja 
Tatjana Caf.

Prvič letos so se grajskemu 
ocenjevanju vin, ki je bilo 29. 
maja, pridružili tudi vino-
gradniki in vinarji z območja 
Haloz. V ocenjevanje so letos 
prejeli rekordnih 113 vzor-
cev vin. Tudi številčnost vzor-
cev govori o tem, da grajsko 
ocenjevanje vin vse bolj pri-
dobiva veljavo. Kakovost vin 
je bila tudi letos na zavidljivi 
ravni in se lahko kosa z naj-
imenitnejšimi vinorodnimi 
območji v Sloveniji. To do-
kazujejo društvena in grajsko 
ocenjevanje vin, so med svo-
je ugotovitve zapisali člani 
ocenjevalne komisije, v pre-
težni meri so ocenjevali bela 
vina, ki jih je vodil Anton 
Vodovnik. Po pravilniku o 
grajskem ocenjevanju vin 
mirna vina normalne trgatve 
prejmejo z oceno od 16,50 
do 17,10 bronasto priznanje, 

srebrno priznanje z oceno 
od 17,11 do 18,09, diplomo z 
zlatim znakom z oceno 18,10 
do 18,80 in z oceno 18,81 do 
20,00 diplomo z velikim zla-
tim znakom. Mirna vina po-
sebnih kakovosti so prejela 
srebrno priznanje z oceno 
17,51 do 18,09, diplomo z zla-
tim znakom z oceno 18,10 do 
19,00 in diplomo z velikim 
zlatim znakom z oceno od 19-
,01 do 20,00. 

Prvaki grajskega ocenje-
vanja vin 2008 so postali: za 
vino normalne trgatve (suho 
vino) Janez Kampl, Grajen-
ščak 14, Ptuj, s sovinjonom 
2007; za vino normalne tr-
gatve Ivan Hauptman, Vin-
tarovci 37, Destrnik, s sivim 
pinojem 2007; za vino poseb-
nih kakovosti Mojca in Mar-
jan Druzovič, Drbetinci 26, 
Vitomarci, s tramincem, suhi 
jagodni izbor 2006, ki sta 
tudi prvaka grajskega ocenje-
vanja vin iz leta 2004, za vino 
normalne trgatve, z rumenim 
muškatom 2003. Letošnji 

prvaki so bili z rezultati oce-
njevanja nadvse zadovoljni, 
amfore jim prinašajo tudi 
možnosti za boljše trženje.

Najboljša vina z VTC-13 in 
Haloz pa bodo od letošnje je-
seni imela domicil tudi v no-
vourejeni grajski vinski kleti, 
katere urejanje že poteka, je 
povedal direktor Pokrajinske-
ga muzeja Ptuj Aleš Arih. V 
njej bodo uredili vinogradni-
ško-vinarsko muzejsko zbirko 
in vinoteko ter prostor za 
predstavitve in degustacije 
vin. S tem bodo odlična vina 
z območja Slovenskih goric 
in Haloz dobila še eno pri-
ložnost za promocijo. Pogo-
sto so namreč neupravičeno 
prezrta.

Sobotni obiskovalci, vsi 
tisti, ki so grajski vinski praz-
nik vzeli kot prireditev za vse 
generacije, so bili zadovoljni. 
Najmanj med njimi je bilo 
Ptujčanov. Tisti, ki pa jih še 
ni bilo, bodo lahko prišli pri-
hodnje leto.

MG
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Ptuj � Peti grajski vinski praznik

Grajsko ocenjevanje vin 
vse bolj pridobiva pomen
Na dvorišču ptujskega gradu je v soboto, 14. junija, potekal že peti grajski vinski praznik. Organi-
zirali so ga Projektni svet VTC-13, društva vinogradnikov in sadjarjev Cerkvenjak, Mala Nedelja, 
Osrednje Slovenske gorice, Juršinci, Vitomarci, Lenart, Sveta Trojica in Haloze. KGZS – Zavod Ptuj, 
Kmetijsko svetovalna služba, Pokrajinski muzej Ptuj in podjetje Ptujske vedute.

Ormož � Pričelo se je Ormoško poletje

Kisel začetek festivala
Enajsto Ormoško poletje se je pričelo kislo, kajti mrzlo in mokro vreme je prireditev postavilo v dom 
kulture, ki se ne more kosati z ambientom grajskega dvorišča. Poletje se je pričelo brez uvodne ot-
voritvene slovesnosti, kot smo je bili vajeni doslej, s 13. tekmovanjem godb Slovenije v zabavnem 
programu za pokal Vinka Štrucla 2008.

Foto: MG

Letošnje amfore so šle (od leve) Marjanu in Mojci Druzovič, Janezu Kamplu in Ivanu Hauptmanu. 
Uspehu so nazdravili v družbi ptujske vinske kraljice Tatjane Caf in slovenske vinske kraljice Sve-
tlane Širec.

Foto: MG

V imenu občine Cerkvenjak, ki je bila letošnja gostiteljica, je go-
voril župan Jože Kraner. 

Tekmovanje godb nosi ime 
po skladatelju, rojenem leta 
1933 v Pavlovskem Vrhu pri 
Ormožu. Umrl je leta 2006, si-
cer pa je večino svojega življe-
nja preživel v Ljubljani. Vinko 
Štrucl je bil avtor več kot 80 
izvirnih koračnic in okoli 500 

narodno-zabavnih viž. Njego-
va dela so izvajali številni an-
sambli in godbe, največ pa je 
pisal za Slovenske muzikante.

V tekmovalnem delu so 
nastopili le trije od najavlje-
nih petih orkestrov. Gasilska 
godba Vuzenica in Godba na 

pihala Središče ob Dravi sta 
v zadnjem hipu odpovedali 
udeležbo. Najprej so nastopi-
li domačini Pihalni orkester 
Ormož z dirigentom Slavkom 
Petkom, ki so predstavili glas-
beno pravljico Snežena kapi-
ca in Gremo na Štajersko. S 
svojim nastopom so si zaslu-
žili 131 točk in zlato plaketo. 
Orkestre je ocenjeval Damir 
Zajec, ki je v nagovoru po-
vedal, da je lahko ocenjevati, 
ko en orkester očitno fuša, 
drugi pa je dober, tokrat pa 
je bilo njegovo delo težko, 
saj je poslušal tri zelo dobre 
orkestre. Prav tako je pohva-
lil izvirnost in domiselnost 
izbranih skladb, ki presegajo 
miselnost, da godbe zaigrajo 
najprej koračnico, nato pa še 
koračnico. Pihalni orkester 
Šentjanž Kograd IGEM-Lesna 
TIP vodi Alojz Lipovnik. Za-
igrali so Show music No 1, 

Piccadilly in Lepo je biti mu-
zikant. V občini Dravograd 
opravlja ta orkester pomemb-
no kulturno poslanstvo, saj je 
prisoten na vseh prireditvah 
in srečanjih. Že nekaj let go-
stuje in počitnikuje na Obali, 
kjer v turistični sezoni pripra-
vi nekaj koncertov. Tudi v ko-
rakanju godb so se že uspeš-
no pomerili in v Ormožu so 
jim prva mesta zelo blizu, 
saj so jih osvojili kar štirikrat 
zapored. In tako je bilo tudi 
letos. Prislužili so si 136 točk, 
zlato plaketo s pohvalo in po-
kal Vinka Štrucla 2008. Pihal-
ni orkester Rudnika Mežica 
je zaigral Dober dan sosed, 
Al me boš kaj rada imela in 
Castelesin spain. Orkester je 
star 105 let, šteje kar 68 glas-
benikov, dirigent pa je Janez 
Miklavžina. Dosegli so 124 
točk in srebrno plaketo.

Za popestritev večera so 

nastopili člani društva za mi-
selno rekreacijo Povod Ptuj, 
ki so predstavili metode ani-
macije in ulične animacije.

V nedeljo zvečer pa je bilo 
vreme prireditvi bolj naklo-
njeno in članice ženskega 
pevskega zbora Okarina so 
svojo 15-letnico delovanja 
lahko proslavljale na graj-
skem dvorišču. Ko so začele 
delovati leta 1993, je pod 
vodstvom Klavdije Zorjan 
Škorjanec skupaj zapelo de-
vet deklet, od 2001 pa pevke 
vodi Zlatka Puklavec Banja-
nin. Poleg zborovodkinje v 
današnji zasedbi prepevajo 
še Ana Senica, Nataša Pajek, 
Ksenja Šoštarič, Marjetka 
Gregorec, Maja Petek, Renata 
Petek, Mojca Kovačič, Mateja 

Tomažič, Eva Kolmačič, Mate-
ja Večerjevič, Valerija Munda 
in Polonca Korpar. Zbor se v 
svojem 15-letnem delovanju 
lahko pohvali s številnimi 
celovečernimi koncerti, ude-
ležuje se območnih pevskih 
revij, kjer je bil s strani stro-
kovnih spremljevalcev vedno 
vzpodbudno ocenjen in tudi 
večkrat izbran za sodelova-
nje na medobčinskih revijah. 
Izvajajo skladbe domačih in 
tujih skladateljev, narodne in 
umetne pesmi. Največ pesmi 
izvedejo a cappella, nekatere 
pa tudi z glasbeno spremlja-
vo. Na sobotni koncert ob 15-
letnici delovanja so kot goste 
povabile vokalno skupino Si-
jaj z Vinske Gore.

Viki Klemenčič Ivanuša

Foto: vki

Ženski pevski zbor Okarina

Foto: vki

Pihalni orkester Ormož z dirigentom Slavkom Petkom je bil do-
mačin 13. tekmovanja godb.



Obnova je veljala 3 mili-
jone 100 tisoč evrov. Vrvi-
co prenovljenega centra 
so simbolično prerezali 
Peter Zavrl, član PS Merca-
tor za maloprodajo, vele-
prodajo, logistiko in pro-
izvodnjo, Samo Gorjup, 
izvršni direktor malopro-
daje Mercatorja, Dragi-
ca Čuček, poslovodkinja 

hipermarketa, v katerem 
je 43 zaposlenih, od tega 
devet na novo. Center ima 
170 parkirnih mest, odprt 
pa je vsak dan od 8. do 21. 
ure, ob nedeljah pa od 8. 
do 13. ure.

Hipermarket ima po no-
vem skoraj 2000 m2 površin 
s ponudbo 20 tisoč artiklov, 
s posebnim poudarkom na 

svežem programu, bogato 
ponudbo pekovskih izdelkov 
pekarne Grosuplje, delika-
tesnih izdelkov ter sadja in 
zelenjave. V okviru dopolnil-
nega programa centra, ki ima 
skupaj 3650 m2 površine, pa 
so odprli še tri nove trgovine, 
Telefonijo Obrul Debitel, Tr-
goavto in trgovino z otroško 
konfekcijo Wenice. Od petka, 
13. junija, pa ima Petlja ob 
svoji Pomaranči tudi sladole-
dni vrt s ponudbo najboljše-
ga sladoleda daleč naokrog. 
Celotna investicija v prenovo 
in opremo je veljala 3 milijo-
ne 100 tisoč evrov.

»Mercator raste, ne izgu-
blja, tretjino svojih posloval-
nic ima že v drugih državah. 
Vsaka trgovina na Ptuja je ena 
od centrov, brez katerih Mer-
catorja ne bi bilo, od tu je Mer-
cator tudi zrasel, tu je osnova, 
kar samo potrjuje, da je Ptuj 
absolutno Mercatorjev. Svojo 
rast nadaljuje v okoljih, kjer še 
ni veliko trgovin, tako poma-
ga utrjevati trgovino doma in 
domačo proizvodnjo,« je ob 

odprtju prenovljenega Mer-
cator centra v Špindlerjevi 3 
na Ptuju med drugim pove-
dal Peter Zavrl, član uprave 
PS Mercator za maloprodajo, 
veleprodajo, logistiko in pro-
izvodnjo. Kot družbeno od-
govorno podjetje je Mercator 
tudi na petkovi slovesnosti ob 
odprtju prenovljenega cen-
tra pokazal občutek za tiste, 
ki potrebujejo pomoč. Pod-
predsedniku Medobčinskega 
društva slepih in slabovidnih 
Ptuj Janezu Solini je izročil 
ček za tisoč evrov za nakup 
tehničnih pripomočkov in 
izvajanje posebnih socialnih 
programov.

Mercator je po zgledu šte-
vilnih zahodnoevropskih 
trgovcev kot prvi trgovec na 
območju JV Evrope pričel 
uvajati samopostrežne blagaj-
ne tik tak tudi v Sloveniji, ki 
poleg že obstoječih številnih 
ugodnosti prinašajo tudi do-
datne ugodnosti ob nakupih. 
Od petka,13. junija, deluje ena 
takšnih blagajn tudi v preno-
vljenem Mercatorjevem cen-

tru v Špindlerjevi ulici; doslej 
so jih namestili že v 21 Mer-
catorjevih centrih v Sloveniji 
in v petih na Hrvaškem. S po-
močjo samopostrežnih bla-
gajn lahko kupec samostojno 
zaključi nakup na prodajnem 
mestu. Trenutni podatki ka-
žejo, da se za nakup prek tik 
tak blagajn odloča že dobrih 

22 odstotkov kupcev v tistih 
trgovinah, kjer so jih že na-
mestili.

Odprtje prenovljenega 
Mercator centra Ptuj v Špin-
dlerjevi ulici 3 na Ptuju so 
spremljale številne degusta-
cije, nagradne igre in dobra 
glasba.

MG

V zvezi s pokrajinsko zako-
nodajo je ptujski župan dr. 
Štefan Čelan odgovoril na ne-
kaj naših vprašanj.

Gospod Čelan, kaj pri-
čakujete od referenduma 
o pokrajinah?

»Upam in verjamem, da 
bodo državljanke in državlja-
ni v vseh predlaganih pokra-
jinah potrdili ustanovitev 
le-teh. Za referendum v naši 
pokrajini pa ne dvomim v po-
zitiven rezultat.«

Kot kaže, bo predre-
ferendumski teden zelo 
dejaven, poln nekih do-
godkov, ki imajo namen 
vzpodbuditi ljudi in poli-
tike, da nedeljski referen-
dum uspe. Kaj pa priča-
kujete od ponedeljkovega 
prvega srečanja svetnikov 
mestne občine Ptuj in or-
moške občine, ki bo v Or-
možu? Je to naključje ali 
tudi del strategije pribli-
ževanja stališč, tudi glede 
pokrajine?

»To srečanje smo že dalj časa 
načrtovali, ker sem prepri-
čan, da je neposredni osebni 
razgovor najboljša pot za is-
kanje skupnih rešitev. Veliko 
je namreč skupnih nerešenih 
zadev, ki so pomembne za vse 

občine v Spodnjem Podravju. 
Na tem srečanju bomo iskali 
skupne poti za čim prejšnjo 
izgradnjo hitre ceste Sloven-
ska Bistrica–Ptuj–Ormož, in 
to po južni varianti. Sprego-
vorili bomo o skupnem na-
stopu za pridobivanje evrop-
skih sredstev iz naslova varo-
vanja pitnih vodnih virov, ki 
so na Ormoškem ravno tako 
ogroženi kot na Ptujskem. 
Zanimivo bo slišati mnenja 
ormoških svetnikov o sou-
stanoviteljstvu Pokrajinskega 
muzeja Ptuj. Osebno namreč 
ne razumem, zakaj bi se nek-
do odpovedal instituciji, ki jo 
po zakonu potrebuje in mu 
jo ob tem plačuje še država. 
Zagotovo pa se bo veliko go-
vorilo tudi o obeh referendu-
mih.«

Župani slovenskih ob-
čin in njihovi občinski 
sveti so to, da so naklonje-
ni pokrajinam, že večkrat 
jasno pokazali. Koliko 
jih v teh prizadevanjih 
podpirajo tudi v politič-
nih strankah, bo pokazal 
nedeljski referendum, ki 
je samo poizvedovalne 
narave. Če uspe, kakšne 
možnosti še ima sedanja 
oblast, da do pokrajin v 

resnici pride?
»Že velikokrat sem javno 

izjavil, da ne razumem, v či-
gavem imenu glasujejo po-
slanke in poslanci, če jim lo-
kalna politika ter državljanke 
in državljani jasno sporočijo, 
kaj od njih pričakujejo, oni 
pa storijo ravno obratno. 
Zato sem v primeru tokratne-

ga pozitivnega izida na refe-
rendumu bolj previden, ker 
imamo v Državnem zboru 
nekatere predstavnike ljud-
stva, ki jim je malo mar, kaj si 
to ljudstvo želi.«

Kakšno pa je vaše spo-
ročilo volivcem kot župa-
na MO Ptuj, ki si prizade-
va, da bi Ptuj postal regi-

onalno središče, ker so s 
tem povezana tudi velika 
razvojna vprašanja?

»Vsekakor si želim, da bi se, 
tako občanke in občani naše 
občine kot tudi vseh osta-
lih v Spodnjem Podravju, v 
čim večjem številu udeležili 
tokratnega referenduma in 
seveda podprli predlog za 

ustanovitev pokrajine. Od-
govor o koristih, ki jih pri-
naša pokrajina, pa si lahko 
vsak hitro najde, ko pogleda 
predlog proračuna bodoče 
pokrajine. Če že ne vidimo 
drugih koristi, je dodatnih 
štirideset milijonov evrov 
novih proračunskih sredstev, 
ki jih bomo pridobili v pokra-
jino, zadosten razlog za pod-
poro ustanovitvi pokrajine. 
Če pa ne bomo imeli svoje 
pokrajine, bomo v prihodnje 
utrpeli veliko škodo. Prišlo 
bo do ukinjanja ali selitve 
vseh pomembnih institucij v 
drugo pokrajinsko središče. 
Upam, da si znamo predsta-
vljati, kaj pomeni ukinitev ali 
selitev vseh pomembni insti-
tucij iz področja sodne veje 
oblasti, politične veje oblasti 
in ostalih pomembnih javnih 
institucij in podjetij. Mnoge 
občanke in občani že sedaj 
niso najbolj zadovoljni z do-
stopnostjo do javnih storitev. 
Upam, da si zanjo predsta-
vljati, kako se lahko te stvari 
otežijo, če bodo morali vse te 
stvari urejati namesto na Ptu-
ju jutri v Mariboru ali še celo 
kakšnem drugem pokrajin-
skem središču.«

MG

Ptuj � Odprtje prenovljenega Mercator centra v Špindlerjevi ulici

Še drugi center po Mercatorjevih standardih
V manj kot treh mesecih je Mercator uspešno zaključil prenovo Mercator centra Ptuj v Špindlerjevi ulici 3 na Ptuju. Prenova v sodobni Mercator center, 
ki ustreza Mercatorjevim standardom, se je pričela 25. marca letos.

Po mestni občini

Ptuj � Župan pred referendumom o pokrajinah

Je dodatnih 40 milijonov evrov 
zadosten razlog za podporo?
V teh dneh tudi na Ptujskem in Ormoškem potekajo številne aktivnosti pred nedeljskim poizvedovalnim referendumom o pokrajinah. V tem 
tednu je prišlo na tudi do zgodovinskega srečanja med svetniki mestne občine Ptuj in občine Ormož.
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Foto: Črtomir Goznik

Donacijo v višini tisoč evrov je Peter Zavrl, član uprave PS Merca-
tor za maloprodajo, veleprodajo, logistiko in proizvodnjo, izročil 
Janezu Solini, podpredsedniku Medobčinskega društva slepih in 
slabovidnih Ptuj, ki jih bodo porabili za nakup tehničnih pripomoč-
kov in izvajanje socialnih programov.

Foto: Črtomir Goznik

Župan MO Ptuj dr. Štefan Čelan: »Srečanje med ptujskimi in ormoškimi svetniki smo že dalj časa 
načrtovali.«

Foto: Črtomir Goznik

Prenovljeni Mercator center v Špindlerjevi ulici so odprli Peter Za-
vrl in Samo Gorjup iz PS Mercator, Dragica Čuček, poslovodkinja 
hipermarketa, ter mestna svetnica in predsednica odbora za druž-
bene dejavnosti MO Ptuj Lidija Majnik.
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Gospodarstvo po svetu
DUNAJ - Opec je nekoliko znižal napoved povpraševanja po 

nafti v letošnjem letu. To naj bi se v primerjavi z lani povečalo 
za 1,1 milijona na 86,9 milijona sodov dnevno. Kot Opec ugo-
tavlja v svojem mesečnem poročilu, je trg dobro preskrbljen, 
zato naj visoka rast cen ne bi bila povezana z dobavo. Opec 
napoveduje, da se bo povpraševanje povečalo za 1,1 milijona 
na 86,9 milijona sodov dnevno, medtem ko je v majskem po-
ročilu napovedoval rast na 86,95 milijona sodov, kar je že po-
menilo manjšo napoved kot aprila, ko so napovedovali rast na 
87 milijonov sodov.

OSAKA - Finančni ministri skupine sedmih najrazvitejših 
držav na svetu in Rusije (G8) so se v petek zbrali v Osaki na 
Japonskem, kjer bodo na dvodnevnem srečanju spregovorili 
predvsem o pomoči državam v razvoju pri boju s podnebnimi 
spremembami ter naraščajočih cenah nafte in hrane. Francoska 
finančna ministrica Christine Lagarde je pred srečanjem pozva-
la države, naj s sodelovanjem zagotovijo več podatkov o naftnih 
rezervah in s tem ublažijo pritiske, ki zvišujejo cene nafte.

SEUL - Na tisoče južnokorejskih voznikov tovornjakov je v 
petek začelo stavko, s katero želijo opozoriti na visoke cene 
nafte. Stavkajoči prevozniki zahtevajo večje denarne subven-
cije za gorivo, večje transportne takse in uvedbo minimalne 
plače. V četrtek okrog polnoči je več kot 5000 voznikov tovor-
njakov ustavilo delo. “Prevozniki smo vedno bolj obremenjeni 
z visokimi cenami nafte, zato bi morale biti na drugi strani 
ustrezne protiuteži tem stroškom, na primer povečane trans-
portne takse,” je povedala predstavnica korejskega sindikata 
delavcev v tovornem prometu Chung Hee-seon.

WASHINGTON - Inflacija v ZDA na ravni potrošniških cen je 
v maju v primerjavi z aprilom porasla za 0,6 odstotka, kar je naj-
večji enomesečni skok od lanskega novembra. Na rast inflacije 
so najbolj vplivale cene bencina in hrane, ki so porasle za 5,7 
oziroma 0,3 odstotka. Osnovna inflacija brez cen energije in hra-
ne je maja porasla za 0,2 odstotka, v zadnjih 12 mesecih od maja 
2007 do maja 2008 pa je osnovna inflacija znaša 2,3 odstotke, 
ker je za 0,3 odstotka višje od zgornje meje razpona, za katerega 
si s svojo obrestno politiko prizadeva ameriška centralna banka.

WASHINGTON - Kmalu potem, ko je dokončno propadla 
namera računalniškega podjetja Microsoft za prevzem internet-
ne družbe Yahoo, se je slednja s konkurenčno družbo Google 
dogovorila o sodelovanju na področju oglaševanja. Sporazum 
naj bi Yahooju prinesel približno 800 milijonov dolarjev letno. 
Sporazum o sodelovanju naj bi bil sprva omejen na štiri leta, za-
tem pa bi ga lahko dvakrat podaljšali za tri leta. V skladu z dogo-
vorom bo Yahoo na nekaterih svojih spletnih straneh v ZDA in 
Kanadi omogočil objavo oglasov, ki jih bo prodal Google. Kot 
so v Googlu pojasnili za časnik Washington Post, bo sporazum 
oživil konkurenco in dinamiko v spletnem oglaševanju.

RIM - Švicarski prehrambeni koncern Nestle je italijanskega 
proizvajalca testenin Buitoni prodal švicarskemu finančnemu 
investitorju TMT Finance. Po pisanju italijanskih medijev je 
Nestle prodal obrat v toskanskem kraju San Sepolcro, medtem 
ko je obdržal pravice do blagovne znamke Buitoni. Zaposle-
ni v tovarni, ki ustvarja približno 100 milijonov evrov letnih 
prihodkov, so iz protesta nad prodajo začeli stavkati. “TMT Fi-
nance je edina skupina, ki nam jamči, da bo tovarna še naprej 
delovala,” so poudarili v družbi Nestle. Nestle je družbo Buito-
ni, ki izdeluje tudi druge proizvode iz žit, prevzel leta 1988. V 
preteklih mesecih pa se je švicarski koncern odločil, da se ne 
bo več ukvarjal s proizvodnjo testenin.

SAINT LOUIS - Največji ameriški pivovar Anheuser-Busch, 
ki ga za 46,3 milijarde dolarjev želi prevzeti belgijsko-brazilski 
velikan Inbev, je z mehiškim podjetjem Grupo Modelo začel 
predhodne pogovore o morebitnem povezovanju družb, je da-
nes objavil časnik Wall Street Journal. S tem naj bi se Anheuser-
Busch skušal obraniti prevzema. Do pogovorov naj bi prišlo na 
pobudo Anheuser-Buscha, in sicer potem ko se je začelo govoriti 
o morebitnem prevzemu s strani Inbeva. O kakšnih transakcijah 
se Anheuser-Busch in Modelo pogovarjata, po pisanju časnika, ki 
se sklicuje na neimenovane vire blizu podjetjema, ni znano. 

MADRID/LIZBONA - V Španiji in na Portugalskem se stav-
ke tovornjakarjev proti visokim cenam goriva nadaljujejo. Tako 
so v sredo tovornjaki v Španiji ohromili promet, stavka pa je 
zaradi pomanjkanja goriva prizadela tudi letališče v Lizboni, 
kjer so letalom prepovedali oskrbo z gorivom. “Z gorivom ne 
moremo oskrbeti vseh letal, izjema so tista, ki so na nujnem, 
vojaškem ali državnem letu,” je dejal predstavnik lizbonskega 
letališča Rui Oliviera. Tovornjakarji v Španiji, Franciji in na Po-
rtugalskem so v ponedeljek blokirali ceste in od vlade zahteva-
li, da jim pomaga pri obvladovanju naraščajočih cen goriva, ki 
so posledica rekordnih cen nafte - ta je v petek skoraj dosegla 
140 dolarjev za sod. Tovornjakarji še vedno blokirajo avtoce-
sto preko francosko-španske meje do mesta Biriatou.

HELSINKI - Finski letalski prevoznik Finnair razmišlja o 
tem, da bi odpustil okoli 500 zaposlenih, da bi znižal stroške in 
se tako laže soočal z visokimi cenami goriva. Družba bo mora-
la, da bo dosegla strateške cilje, stroške znižati vsaj za dodatnih 
50 milijonov evrov na leto, pravijo v vodstvu Finnaira. Nižanje 
stroškov je v glavnem potrebno zaradi visokih cen goriva. Po 
njihovih navedbah bodo letos stroški za gorivo v primerjavi 
z lanskim letom višji za od 160 do 180 milijonov evrov. Poleg 
tega se je zmanjšalo povpraševanje po letih, tako domačih in 
evropskih kot po letih na Kitajsko.

ZAGREB - Hrvaški politiki, energetski strokovnjaki in jedr-
ski lobisti zadnjih nekaj tednov vse bolj pogosto in glasno go-
vorijo o potrebi po izgradnji jedrske elektrarne na hrvaškem 
ozemlju. Kot najbolj ustrezno lokacijo omenjajo območje me-
sta Erdut ob Donavi in meji s Srbijo na skrajnem vzhodu dr-
žave. Predsednik hrvaške vlade Ivo Sanader je danes po redni 
seji vlade v Zagrebu izjavil, da “Hrvaška morda ne bo potrebo-
vala nuklearne elektrarne, če bo Hrvaško elektrogospodarstvo 
ustvarilo pogoje za novi razvojni in investicijski ciklus”. (sta)

EU, Slovenija � Kaj pomeni 48-urni delovnik?

Delodajalci in delojemalci različno o 
dogovoru glede direktive o delovnem času 

Medtem ko so na Gospodar-
ski zbornici Slovenije politični 
dogovor o prenovljeni direktivi 
EU o delovnem času, ki so ga v 
torek sprejele članice EU, danes 
pozdravili, je predsednik Zveze 
svobodnih sindikatov Slovenije 
(ZSSS) Dušan Semolič dejal, da 

ta v njegovi sedanji obliki za sindikate še ni sprejemljiv.
Glede sprememb direktive o delovnem času, ki so jih s kvalificirano večino 

v torek zgodaj zjutraj potrdili ministri EU pristojni za zaposlovanje, imajo na 
delojemalski strani po trditvah predsednika ZSSS še naprej resne pomisleke, 
še posebej v tistem delu besedila direktive, ki govori o možnih izjemah od 
določil, da je najdaljši delovni teden omejen na 48 ur.

Skladno s kompromisnim besedilom direktive namreč lahko delovni teden 
traja več kot 48 ur ob spoštovanju potrebnih ukrepov za zagotovitev varo-
vanja zdravja in varnosti delavcev, obenem pa morajo članice, ki želijo to 
možnost izkoristiti, poskrbeti, da noben delodajalec od delavca ne zahteva, 
da dela več kot 48 ur v sedmih dneh, razen če prej ne pridobi soglasja de-
lavca za opravljanje takšnega dela. To soglasje velja največ eno leto in se 
lahko podaljša.

Direktiva nadalje predvideva, da morajo članice poskrbeti, da noben de-
lavec ni oškodovan s strani delodajalca, če ni pripravljen dati soglasja za 
takšno delo ali če iz drugih razlogov umakne svoje soglasje. Ob tem pa mora 
biti soglasje dano ob podpisu individualne pogodbe o zaposlitvi ali v prvih 
štirih tednih delovnega razmerja, vsak delavec pa ima pravico v prvih šestih 
mesecih po podpisu soglasja oziroma v treh mesecih po koncu preizkusne 
dobe umakniti svoje soglasje za takšno delo.

Semolič je izrazil prepričanje, da so takšna določila nevarna za delojemal-
ce, saj bi jih delodajalci lahko zlorabljali. Delojemalec je namreč po njegovem 
prepričanju ob iskanju zaposlitve v izrazito podrejenem položaju in če ne bi 
sprejel določbe v pogodbi o zaposlitvi o daljšem delavniku, po Semoličevih 
besedah obstaja realna možnost, da zaposlitve ne bi dobil.

Sindikati zato s tem delom kompromisnega besedila direktive niso zado-
voljni in bodo v nadaljnjem postopku njenega sprejemanja - besedilo direkti-
ve bo sedaj obravnaval Evropski parlament, naredili vse za to, da bi se v del 
o izjemah vnesle dodatne spremembe. Semolič je prepričan, da do končne 
potrditve direktive še ne bo prišlo tako kmalu, saj v tej obliki po njegovem 
prepričanju še ni primerna za sprejem.

Tatjana Čerin, ki je na GZS pristojna za socialni dialog, je po drugi strani 
povedala, da so rešitve, ki jih vsebuje predlog, kot so ga sprejeli ministri, spre-
jemljive in v okviru zakonodajnih rešitev, ki v Sloveniji že obstajajo.

Slovenska delovnopravna zakonodaja je namreč ključne elemente direk-
tive že vnesla v slovenski pravni red z novelo zakona o delovnih razmerjih iz 
leta 2007, v katerega so bila vključena določila glede delovnega časa, so še 
sporočili z GZS. Po besedah Čerinove je možnost za daljši delovnik od pred-
videnih omejitev ob dogovoru med socialnimi partnerji dobrodošla in glede 
na razvit socialni dialog v Sloveniji bo ta opcija po njenem odprta. Dobro-
došla je po tudi možnost individualnega dogovarjanja med delojemalcem in 
delodajalcem o podaljšanju delovnega tedna, pozdravila pa je tudi možnost, 
da delodajalec neenakomerno razporedi delovni čas glede na obseg dela. 
Zgornja omejitev tedenskega delovnega časa 48 ur je namreč po pojasnilih 
GZS povprečna omejitev, kar pomeni, da je delovni čas mogoče neenako-
merno razporejati oziroma prerazporejati v določenem časovnem obdobju 
in to delodajalcem izredno ustreza. Glede skrbi sindikatov, da bi delojemalec 
zaradi zavrnitve daljšega delovnika ob podpisu pogodbe o zaposlitvi lahko 
ogrozil svoje možnosti za zaposlitev, je Čerinova poudarila, da v tak argument 
ne verjame. Po njenih besedah so namreč redki delodajalci, ki bi imeli kon-
stantno potrebo po daljšem delovnem času, nadurno delo pa je možno tudi, 
če v pogodbi ni izrecno navedeno. Potrebe po daljšem delovnem času so na-
mreč občasne in vezane na sezono ali povečan obseg naročil ter so predmet 
prerazporejanja znotraj podjetja, je poudarila Čerinova. Specifični poklici, kot 
so zdravniki in mornarji, pa imajo po njenih besedah možnost daljšega delo-
vnega časa tako ali tako predvideno že v svojih kolektivnih pogodbah.

Glede predloga direktive o začasnih oz. posojenih delavcih, ki so ga mi-
nistri EU prav tako potrdili v torek, je Semolič poudaril, da gre nedvomno 
za pomemben korak v smeri izenačevanja pravic teh delavcev z ostalimi za-
poslenimi. Po kompromisnem besedilu direktive so začasnim delavcem, ki 
imajo z agencijo za posojanje delovne sile sklenjeno pogodbo o zaposlitvi ali 
delovno razmerje in so napoteni na delo v neko podjetje zagotovljene enake 
pravice kot ostalim zaposlenim od prvega dne njihove zaposlitve, z možnost-
jo izjeme samo v dogovoru s socialnimi partnerji. (sta)
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nja ministrica Cecilia Malmstrom 
ni bila presenečena nad rezulta-
tom irskega referenduma, ki po 
njenem mnenju sicer ni povzročil 
krize, kljub temu pa je irska zavr-
nitev Lizbonske pogodbe udarec 
za EU. Podobno je menila tudi 
avstrijska zunanja ministrica Ur-
sula Plassnik. “Današnja zavrnitev 
Lizbonske pogodbe na Irskem je 
udarec. Tega ne moremo olep-
ševati,” je dejala po poročanju 
avstrijske tiskovne agencije APA. 
“Zdaj si bomo morali vzeti čas, da 
bomo pozorno prisluhnili našim 
irskim kolegom in analizirali to 
zavrnitev,” je dodala. Tudi latvijski 
zunanji minister Maris Riekstins je 
menil, da bi države, ki želijo ratifi-
cirati Lizbonsko pogodbo, morale 
nadaljevati postopek. “Tako bomo 
dobili celotno sliko iz vseh držav,” 
je menil minister. Nadaljevanje 
ratifikacijskega procesa je napo-
vedal tudi britanski zunanji mi-
nister David Miliband, pa čeprav 
so britanski konservativci odprli 
šampanjec, potem ko so bili zna-
ni rezultati irskega referenduma, 
je poročala AFP. Češki premier 
Mirek Topolanek pa je menil, da 
irski NE ni škodoval uniji in da bo 
povezava kljub vsemu lahko delo-
vala. Vendar pa irske referendum-
ske odločitve ne gre podcenjevati. 
“Nikakor ne smemo irskega NE 
jemati manj resno kot prejšnjega 
Ne v Franciji in na Nizozemskem,” 
je Topolanek spomnil na spodlete-
la referenduma v teh državah leta 
2005, zaradi česar je padla evrop-
ska ustavna pogodba. Češki pred-
sednik Vaclav Klaus pa je celo 
menil, da je z Lizbonsko pogodbo 
konec in da jo je nemogoče ratifi-
cirati po irskem NE na četrtkovem 
referendumu. (sta)

EU � Komisiji pooblasti-
la za začetek pogajanj 
o prometni skupnosti z 
zahodnim Balkanom
Pogajanja se začno 24. 
junija

Ministri EU za promet so v 
petek v Luxembourgu Evropsko 
komisijo pooblastili za začetek 
pogajanj o pogodbi o prometni 
skupnosti med EU in državami 
zahodnega Balkana. “Podelitev 

mandata predstavlja izredno po-
membno politično sporočilo do 
te regije, saj gre za nadaljevanje 
procesa in dogodkov prometne-
ga zbliževanja s to regijo,” je po-
udaril Žerjav. “S podelitvijo man-
data bo EU državam zahodnega 
Balkana dala močno sporočilo, 
da jim ponuja resnično evropsko 
perspektivo na področju prome-
ta. Komisija bo pogajanja uradno 
začela 24. junija in ga proslavila z 
uradnim dogodkom v Bruslju,” je 
poudaril Žerjav. Minister je dejal 
tudi, da bodo komisija in države 

članice pomagale regiji pri raz-
voju na področju prometa s “po-
sredovanjem dobrih praks in s 
širitvijo prometnega pravnega 
reda Skupnosti kar zadeva razvoj 
infrastrukture, varnosti, varova-
nja okolja in socialno zakonodajo 
na področju pomorskega, kopen-
skega prometa in celinske plov-
be”. Poudaril je še, “da sta glede 
na zemljepisno lego Slovenije 
pričetek pogajanj in kasneje skle-
nitev pogodbe o prometni skup-
nosti z regijo zahodnega Balkana 
za naše predsedstvo izjemnega 
pomena”. Prometna skupnost 
EU in držav zahodnega Balkana 
je zelo pomembna prednostna 
naloga slovenskega predsedstva, 
saj je to konkreten primer pribli-
ževanja EU državljanom te regije, 
poudarjajo viri pri slovenskem 
predsedstvu. (sta)

Koper � Zaradi razočaranja nad delom MOP:

Popovič odpovedal gostoljubje mednarodni 
komisiji za varstvo voda

Občina Koper “zaradi ne-
učinkovitega dela ministrstva za 
okolje in prostor ter neuresniče-
nih obljub na področju okoljske 
problematike v obalni regiji” 
odpoveduje prostore, kjer naj bi 
od 15. do 17. junija zasedala slo-
vensko-hrvaška-italijanska komi-
sija za varstvo voda Jadranskega 
morja, je sporočil župan mestne 
občine Koper Boris Popovič.

“Glede na izredno neučinko-
vito dela ministrstva za okolje in 
prostor ter na vrsto neuresničenih 
obljub, nikakor ne moremo biti go-
stitelji 9. zasedanja mešane komi-
sije v prihodnjem tednu. Predlaga-

mo, da kraj dogodka prestavite kamorkoli izven Mestne občine Koper,” je v 
pismu ministru za okolje Janezu Podobniku zapisal koprski župan Popovič.

Po njegovih besedah se v iztekajočem mandatu dela ministrstva namreč 
pereči okoljski problemi Mestne občine Koper in celotne obale “niso pre-
maknili z mrtve točke”.

“Zadovoljni smo, da bodo v kratkem parlamentarne volitve, ki bodo prav 
gotovo prinesle radikalne spremembe tudi v vodstvu ministrstva za okolje in 
prostor,” je prepričan Popovič.

Obenem je še poudaril, da se predstavniki koprske občine zasedanja me-
šane komisije zaradi nezadovoljstva z delom ministrstva za okolje ne bodo 
udeležili. (sta)

Foto: internet

Dublin � Po irskem 
referendumu
Zaskrbljenost v EU 
zaradi irskega NE 
Lizbonski pogodbi

Po irskem referendumskem 
NE Lizbonski pogodbi se v 
drugih članicah EU vrstijo iz-
razi zaskrbljenosti, po drugi 
strani pa tudi odločenost, da 
se mora proces ratifikacije 
te reformne pogodbe EU na-
daljevati. Irski premier Brian 
Cowen je sicer priznal, da gre 
za “precejšnje razočaranje in 
udarec za EU”, a zagotovil je 
tudi, da pogodba še ni mrtva.

Poljski premier Donald Tusk je 
sicer dejal, da irski NE ne pomeni 
konca Lizbonski pogodbi. Pre-
pričan je, da bo EU našla pot za 
uveljavitev te reformne pogodbe 
EU. Ne glede na negativen rezul-
tat je Tusk po poročanju nemške 
tiskovne agencije dpa zmerno 
optimističen, da bo Lizbonska po-
godba vendarle začela veljati. Za 
to jo sicer mora potrditi vseh 27 
članic EU, doslej pa jo je ratificira-
lo 18 držav. Belgijski premier Yves 
Laterme je menil, da irski NE ne bi 
smel upočasniti unije v postopku 
ratifikacije pogodbe. “Toda luk-
semburški premier Jean Claude 
Juncker je na drugi strani že pre-
pričan, da pogodba ne bo začela 
veljati 1. januarja 2009, kot je bilo 
načrtovano. “Ta odločitev pa ni 
dobra ne za Irsko, ne za Evropo, ne 
za Luksemburg,” je dejal Juncker. 
“Za Lizbonsko pogodbo ni plana 
B. Ta pogodba je bila plan B,” je 
še dodal. Tudi španski zunanji 
minister Miguel Angel Moratinos 
je dejal, da irski NE “niso dobre 
novice”, vendar pa je prepričan, 
da bo EU našla rešitev iz te zagate.  
Zunanji ministri EU se bodo sicer 
že v ponedeljek sestali v Bruslju, 
konec tedna pa povezavo čaka 
še zasedanje predsednikov držav 
in vlad, kjer bo irski NE zagotovo 
glavna tema pogovorov. To je da-
nes že napovedal tudi predsednik 
Evropskega sveta, slovenski pre-
mier Janez Janša. Danski zunanji 
minister Per Stig Möller je prav 
tako obžaloval zavrnitev Lizbon-
ske pogodbe na Irskem, kar je zdaj 
po njegovem mnenju povzročilo 
“negotov položaj”. Švedska zuna-



Tokratna seja završkega ob-
činskega sveta, ki jo je zaradi 
službene odsotnosti župana 
Mirana Vuka solidno vodila 
podžupanja Marta Bsilj, je 
bila glede na obseg dnevnega 
reda razmeroma kratka, saj so 
z 11 točkami svetniki opravili 
v slabih dveh urah. Potem ko 
so soglasno sprejeli zapisnika 
13. redne ter 3. in 4. kore-
spondenčne seje sveta, so se 
najprej seznanili z vsebino 
letnega poročila delu Knjižni-
ce Ivana Potrča na Ptuju v mi-
nulem letu 2007. Obveznost 
sofinanciranja občine Zavrč, 
kot soustanoviteljice ome-
njenega javnega zavoda, je 
za lansko leto nekaj manj kot 
3.000 evrov za knjižni fond in 
dobrih 8.600 evrov za delova-
nje knjižnice. V razpravi pa je 
svetnike zanimalo predvsem, 
kakšen je bil obisk potujoče 
knjižnice oziroma bibliobusa 
v njihovem kraju pa tudi, ali 
je med občani dovolj zanima-
nja za izposojo knjig.

Ko so razpravljali o vsebi-
ni investicijskega programa 
o nameravani izgradnji nove 
osnovne šole dr. Ljudevita 
Pivka v Ptuju, smo med dru-
gim slišali, da to ustanovo iz 
območja občine Zavrč trenut-
no obiskujejo 4 učenci. Če bo 
ministrstvo za šolstvo in šport 
prispevalo pričakovanih 70 
odstotkov sredstev za to inve-
sticijo, kar je težko verjetno, 
potem naj bi bila finančna ob-
veznost občine Zavrč za grad-
njo nove šole blizu 20.000 
evrov; sicer pa so v razpravi 
svetniki menili, da je ta zne-
sek prevelik, saj naj bi znašal 
okoli 3 % od celotnega zne-
ska vrednosti investicije, po 
delitveni bilanci pa je občina 
Zavrč le solastnica 1,9-odstot-

Kidričevo � Pričenjajo 11. občinsko praznovanje

Osrednja slovesnost 
bo konec tedna
V občini Kidričevo so v petek pričeli desetdnevno praznovanje 11. občinskega praznika, ki letos 
obsega dvanajst prireditev na kulturnem, športnem in zabavnem področju; osrednja in sklepna 
slovesnost bo v nedeljo, 20. junija, v dvorani v Cirkovcah.

Po naših občinah

Zavrč � Na 14. seji sveta brez župana

Potrebujejo dodatni oddelek vrtca
Med 11 točkami dnevnega reda so na 14. seji sveta občine Zavrč v sredo, 11. junija kljub službeni odsotnosti župana med drugim menili, da bo zaradi 
polne zasedenosti vrtca v Zavrču potrebno urediti še dodatni oddelek, dogovorili pa so se tudi, da bo letošnje občinsko praznovanje 15. in 16.avgusta.
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Obsedno stanje
Svoboda in demokracija v faktih

Ob preteklem obisku Busha, zraven 
fuzbala največjem dogodku v mesecu 
juniju v Sloveniji, tudi sam pristavljam 
svoj lonček. Sicer ste možiclja iz Bele hiše, 
ki je svojo bebavost znal pretvoriti v pred-
nost, verjetno že siti, a kaj morem – to pač 
moram napisati. Saj vam ni treba brati. 
Pravzaprav pa ne bom toliko pisal sam, 
kot vam zgolj ponudil nekaj odlomkov iz 

štiriindvajseturne informativne oddaje naše komercialne 
televizije, ki sami po sebi povsem natančno govorijo o Bus-
hu in o protislovnosti, da ne rečem katastrofalnosti njegove 
politike ter o modernem svetu strahu, ki ga je ta teksaški 
kavboj ustvaril.

Odlomek ali dva o vzdušju pred Bushevim prihodom (24 
ur, nedelja, 8. 6. 2008), oziroma o najbolj demokratičnem 
in svobodo zagovarjajočim predsednikom najbolj demo-
kratičnega in svobodnega ljudstva na svetu: ‘’… varnostne 
razmere na posestvu so že močno poostrene. Brdo je zato 
danes skorajda opustošeno. Območje je že varnostno pre-
gledano, nanj lahko gre le redko kdo’’ … ‘’v prihodnjih dveh 
dneh, ko bo tam izredno stanje. Že jutri zjutraj ob devetih 
bodo zaradi obiska zaprli cesto Kokrica–Brdo–Britof; za-
pora bo do torka do sedemnajstih. V ponedeljek od šestih 
do desetih zvečer in v torek od enih do petih popoldne pa 
bodo za promet zaprti odsek gorenjske avtoceste od Podta-
bora do Vodic, glavna cesta Kranj–Spodnji Brnik, regional-
na cesta Kranj–Kokrica in lokalna Polica–Kokrica. Že od 
polnoči pa bo na vseh teh cestah prepovedano ustavljanje 
in parkiranje.’’

… ‘’ob slovenskih kontrolorjih bo (seveda popolnoma za-
prt, op. G. A.) zračni prostor nadziralo tudi ameriško voja-
ško letalo radar Awacs, predsednikovo letalo pa bo sprem-
ljal tudi par ameriških lovcev. Prav tako bo v Sloveniji v 
pripravljenosti helikopter za prevoz predsednika, navadno 
pa je v drugem helikopterju tudi ekipa ameriških special-
nih sil za morebitno evakuacijo. Slovenska vojska … bo 
pripravila celoten sistem protizračne obrambe, ki vključuje 
tudi raketni sistem Roland. Ukaz za sodelovanje so prejele 
tudi slovenske enote letalstva, ob tem pa je slovenska vla-
da soglašala, da enote za varovanje zračnega prostora v 
Sloveniji za čas obiska namesti tudi ameriška vojska. Celo-
tno območje gibanja bodo preverili policisti. Traso gibanja 
bodo zaprli štiri ure pred vožnjo predsednika. Pregledali 
in zapečatili so tudi jaške ob poti. V pripravljenosti bodo 
posebne policijske enote, izurjene za boj s protestniki, in 
specialna enota, usposobljena za protibombno in protite-
roristično delovanje. Koliko policistov bo varovalo pred-
sednika, je skrivnost (bojda okoli tisoč, op. G. A.) … ob tem 
obiske navadno varuje tudi tisoč do štiri tisoč ameriških 
agentov.’’

Vse to za enega samega človeka, ki naj bi poosebljal svo-
bodo in demokracijo. Veste kaj – hvala lepa za tako svobo-
do in tako demokracijo. Olof Palme se obrača v grobu.

Gregor Alič

Pa brez zamere

Foto: M. Ozmec

Zaradi službene odsotnosti župana Mirana Vuka je tokrat sejo občinskega sveta suvereno vodila 
podžupanja Marta Bosilj (v sredini).

Prireditve v počastitev 11. 
občinskega praznika so se 
pričele v petek ko so ob 17. 
uri v Kungoti pri Ptuju pri-
čeli srečanje ljudskih pevcev 
pod naslovom Pesem naj 
doni. V soboto ob 9. uri so 
v Starošincah izvedli občin-
sko gasilsko tekmovanje, ob 
14. uri se je v Apačah pričel 
tradicionalni šahovski tur-
nir, zvečer ob 20. uri pa so v 
športnem parku Apače pri-
čeli nogometni turnir vete-
ranov. V nedeljo ob 14. uri so 
Pongrcah potekale 3. kmeč-

ke igre, odprli so razstavo 
ročnih del članic društva 
žensk Kidričevo ter zasadili 
simbolno drevo občine Ki-
dričevo – kostanj.

Prireditve v počastitev le-
tošnjega občinskega praznika 
se bodo nadaljevale ta konec 
tedna. V petek, 20. junija, bo 
ob 10. uri ob domu društva 
upokojencev v Lovrencu tek-
movanje v ruskem kegljanju, 
zvečer ob 19. uri pa se bo v 
športnem parku v Lovrencu 
na Dravskem polju začel noč-
ni turnir v malem nogometu. 

V soboto, 21. junija, bodo ob 
9. uri pričeli trimsko kolesar-
sko vožnjo po občini Kidri-
čevo v organizaciji društva 
invalidov Kidričevo, ob 10. 
uri bodo v dvorani restavra-
cije Pan v Kidričevem odprli 
razstavo likovnih del članov 
likovne sekcije DPD Svoboda 
Kidričevo. Ob 19. uri bodo 
pod prireditvenim šotorom 
v Cirkovcah proslavili dan 
gasilcev z območja gasilske 
zveze Kidričevo, predajo 
gasilskega vozila pa bodo za-
okrožili z gasilsko veselico.

Osrednja in sklepna prire-
ditev v počastitev 11. praz-
nika občine Kidričevo pa 
bo v nedeljo, 22. junija, ob 
15. uri v novi večnamenski 
dvorani v Cirkovcah. Po slav-
nostnem nagovoru župana 
Jožeta Murka bodo podelili 
letošnja najvišja priznanja 
občine Kidričevo. V nadalje-
vanju bodo predvidoma po 
16. uri letošnje praznovanje 
zaokrožili z veliko zabavno 
prireditvijo pod prireditve-
nim šotorom.

M. Ozmec

nega deleža te ustanove.
Brez posebne razprave 

so soglašali s predvidenimi 
spremembami in dopolnitva-
mi odloka o ustanovitvi jav-
nega zavoda Knjižnica Ivana 
Potrča na Ptuju, zaradi izteka 
mandata sedanjim članom 
pa so v svet javnega zavoda 
Osnovna šola Cirkulane-Za-
vrč na predlog občinskega 
odbora, ki se je sestal pred 
sejo, za predstavnika lokalne 
skupnosti v svet tega zavoda 
imenovali podžupana Petra 
Vesenjaka in svetnika Fran-
ca Kelca.

Na seji so se seznanili tudi 
s težavami zaradi polne za-
sedenosti kapacitet vrtca v 
Zavrču in po krajši razpravi 
soglašali z ugotovitvijo, da 
bi ga glede na vse večje pov-
praševanje po varstvu otrok 

v njem bilo nujno potrebno 
razširiti vsaj za en oddelek, 
pri čemer bo potrebno najti 
čimbolj ustrezno in racional-
no rešitev.

Ko so razpravljali o vsebini 
projekta portreta mednarod-
nega mojstra fotografije Sto-
jana Kerblerja ob njegovi 
70-letnici, so vsebini projekta 
sicer izrazili podporo, saj so 
menili, da je umetnik resnič-
no veliko storil za prepoznav-
nost lika klenega haloškega 
človeka doma in po svetu, po-
leg tega naj bi bila Kerblerje-
va žena celo rojena v okolici 
Hrastovca pri Zavrču; ker pa 
v proračunu za letošnje leto 
niso na voljo sredstva v te na-
mene, so na predlog Petra 
Vesenjaka sklenili, da do-
končno odločitev o sofinan-
ciranju projekta prepustijo 

županu Miranu Vuku.
Kar zajeten del razprave 

so namenili tudi letošnjemu 
občinskemu prazniku, pri če-
mer so soglasno sklenili, da 
ga bodo proslavili 15. in 16. 
avgusta. Za pripravo in reali-
zacijo programa praznovanja 
ter sodelovanje kulturnih, 
športnih in drugih društev v 
njem so zadolžili občinski od-
bor za družbene dejavnosti. 
Sicer pa so sklenili da bo prvi 
dan, v petek, 15. avgusta, na-
menjen predstavitvi in sreča-
nju članov vseh društev v ob-
čini, na kateri bodo podelili 
tudi vsa društvena priznanja, 
osrednja občinska slovesnost 
z županovim nagovorom ter 
podelitvijo najvišjih občin-
skih priznanj pa bo v soboto, 
16. avgusta, v prenovljeni kul-
turni dvorani na Goričaku.

Svetnik Dušan Rojko je 
v imenu stranke SDS sosvet-
nikom predlagal, da v obra-
vnavo uvrstijo tudi vsebino 
posvetovalnega referenduma 
o določitvi pokrajin ter jih 
pozval, da referendum 22. 
junija podprejo, vendar so 
svetniki v razpravi menili, da 
bi to pomenilo agitiranje re-
ferendumske kampanje, zato 
so sklenili le, da bodo plaka-
tiranje pred referendumom 
opravili na krajevno običajen 
način. Predstavnica občinske 
uprave Danica Bratuša je 
svetnike seznanila tudi z vse-
bino dokumenta o kategori-
zaciji lokalnih cest na območ-
ju občine, ki je pojasnila, da 
gre le za popravke dosedanje 
kategorizacije z novimi ugo-
tovitvami po ogledu dejan-
skega stanja ter za uskladitev 
z bazo dejanskih podatkov o 
cestah. V razpravi je Slavka 
Kokota zanimalo, kako je z 
možnostmi za preplastitev 

regionalne ceste proti Dre-
novcu in mejnemu prehodu 
Zavrč, ki je bila obljubljena iz 
sredstev državnega proraču-
na, vendar pravega odgovora 
ni slišal. Ko so razpravljali o 
možnostih za delno povrači-
lo sredstev za obvezno izob-
raževanje občanov o uporabi 
fitofarmacevtskih sredstev, 
pa jim je direktorica občinske 
uprave Irena Horvat Rime-
le pojasnila, da bo lahko ob-
čina sofinancirala le polovico 
sredstev in to le za izobraže-
vanje tistih občanov, ki ima-
jo status kmeta. Pogovarjali 
pa so se tudi o skorajšnjem 
pričetku izgradnje kanaliza-
cijskega sistema na območju 
občine Zavrč, pri čemer jim 
je občinska uprava pojasnila, 
da imajo nekaj manjših težav 
pri izbiri izvajalca del, vendar 
pričakujejo, da bodo lahko 
gradbena dela pričeli še v le-
tošnjem letu.

M. Ozmec



Prijatelje iz OŠ Borisa Ki-
driča Kidričevo, s katerimi 
že nekaj let sodelujejo, je to-
krat obiskalo 30 učencev v 
spremstvu šestih učiteljev iz 

reške osnovne šole Pečine. 
Gostje iz sosednje Hrvaške so 
v Sloveniji bivali dva dni in v 
tem času spoznavali Kidriče-
vo ter njegovo bližnjo okoli-

co. Prijazni gostitelji pa so jih 
popeljali tudi na ogled zna-
menite romarske cerkve na 
Ptujski Gori, kjer so spoznali 
tudi njeno bogato zgodovino. 

Tudi obisk tovarne Talum z 
ogledom proizvodnje alumi-
nija jih je zelo pritegnil.

Skupaj z gostitelji iz Ki-
dričevega pa so preživeli 
sproščen večer tudi na Ptu-
ju, kjer so gostje prenočili, 
saj so jih prijazno sprejeli v 
Dijaškem domu. V drugem 
dnevu gostovanja so goste 
iz Reke popeljali po zbirkah 
Ptujskega gradu ter po starih 
mestnih ulicah, tako da so 
dodobra spoznali zgodovino 
in sedanji utrip najstarejšega 
slovenskega mesta. Posebna 
zanimivost je bil tudi spre-
hod skozi Ptujsko vinsko klet. 
Ob koncu druženja pa so se 
učenci obeh šol pomerili v 
prijateljski nogometni tekmi 
in tako z navdušenjem zaklju-
čili dvodnevno druženje. Slo-
vo je bilo nekoliko težko in 
pospremljeno s solzami, kar 
dodatno dokazuje, da se vezi 
med mladimi vzpostavljajo in 
ohranjajo ne glede na meje 
in razdalje. Učenci iz OŠ Ki-
dričevo bodo prijateljem iz 
sosednje Hrvaške obisk vrnili 
v naslednjem šolskem letu, 
česar se že sedaj veselijo.

-OM

Pevska dejavnost je na 
šoli zelo priljubljena, saj 
imajo oblikovane kar tri 
zbore, v katerih skupno 
poje okrog 150 otrok. Naj-
prej se je predstavil otro-
ški pevski zbor Mavrica, 
ki ga vodi zborovodkinja 
Irena Blagovič. V njem 
prepevajo učenci 1. in 2. 
razreda, ki so zapeli šest 
otroških pesmi, pri za-
dnji, Ura, pa so jih na in-
strumentih spremljali Ga-
šper, Marija in Sara.

Otroški pevski zbor Papa-
gaj se je predstavil s pestrim 
programom in številnimi 
spremljavami. Pri škotski 
ljudski My Bonnie so jih z 
violinami spremljale Eva, 
Sabina, Urška, Špela in Kaja, 
ljudsko Slišala sem ptičko pet 
so zapeli v kitarski spremljavi 
Diane, Ane in Nastje, solist-
ke pa so bile Maruša, Hana 
in Kaja. Pesem Ti loviš jih je 
spremljal šolski ansambel, ki 
ga sestavljajo Diana, Ana, Na-
stja, Ana in Marko. PZ Papagaj 
sestavljajo učenci od 3. do 5. 
razreda. Mladinski pevski 
zbor OŠ Ormož je svoj pevski 
nastop popestril še s plesno 
točko mažoretk v pesmi Ban-
dinna da villa, s plesno točko 
v pesmi Mala terasa, zaključili 
pa so s pesmijo Na soncu v 

spremljavi Mirjam, Maje, Ale-
ksandra, Marka in Viky. Zbor 
sestavljajo učenci zadnjega 
triletja osnovne šole. Oba 
zbora vodi zborovodkinja 
Alenka Šalamon, ki je poma-
gala tudi z glasbeno spremlja-
vo na flavti. Vse zbore je na 
klavirju spremljala Darja Hor-
vat Žganec.

Med pevskimi natopi pa so 
s svojimi temperamentnimi 
plesnimi točkami pozornost 
pritegnile male in večje ple-
salke. Plesna dejavnost na šoli 
poteka v štirih skupinah. Ple-
sna skupina Punce je zaple-
sala na glasbo skupine Čuki 
Liza, Plesna pripravnica pa je 
zaplesala Žabico. Obe skupi-

ni vodi Dušanka Feguš. Večje 
plesalke vadijo pod mentor-
stvom Sanje Levašič in pleše-
jo na popularno tujo glasbo. 
Plesna skupina 7. razreda je 
zaplesala Do it, Plesna skupi-
na 8. in 9. razreda pa na pe-
smi Let's get the party started 
in Clap! Clap!

vki
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Brina Svit
Coco Dias ali Zlata vrata
Ljubljana. Cankarjeva založba, 2008

Za romane Brine 
Svit (Švigelj-Merat) se 
je nekako že umestila 
oznaka, da so »ženski«. 
Živela je v Zagrajcu na 
Krasu, sedaj pa je no-
vinarka in pisateljica, 
diplomantka franco-
skega jezika in primer-
jalne književnosti, že 
trideset let v Parizu. Po 
prvencu April, knjigi 
dopisovanj Navadna 
razmerja, Con briu, je 
sledil odmeven roman 
Smrt slovenske prima-
done, nato še Moreno. 
Včasih je francoščina 

tudi prvi jezik romana, prejela je več pomembnih na-
grad, za roman Odveč srce (Un coer de trop) ji je fran-
coska akademija prisodila nagrado Mauricea Genevo-
ixa. Ljubezenska zgodba Con bria je bila nominirana 
za kresnika, izšla pa je pri uglednih francoskih založ-
bah.

Tudi za roman Coco Dias ali Zlata vrata bi veljala 
trditev, da je Svitova želela napisati dobro ljubezensko 
zgodbo. V kolikšni meri ji je to uspelo, bodo presodili 
tako bralci kot kritiki, nagrade same po sebi niso edino 
in nezmotljivo merilo. Brina Svit kramlja z bralcem z 
gibkim in všečnim jezikom in ga vodi med vsakdanje 
dogodke, med osebe, stvari, ki se dogodijo ravno takrat, 
ko se nič ne dogaja. Literarne osebe iščejo svojo pot, nji-
hove zveze ne vzdržijo dolgo, niso same, so opazovalke 
in opazovalci, vodi jih strast čutne dejavnosti. Hoče do-
jeti in prikazati resnico svojih literarnih oseb. Moškim 
pisateljem odreka pravico presoje o ženski psihologiji.

Plesalcu tanga je ime Coco Dias. V nekem obdobju 
življenja je tudi ona, Valery, začela resno plesati. Ima 
tri pare plesnih čevljev, ki jih vzame s seboj, kamorko-
li gre. Ima več plesalcev. Rada govori o svojih literar-
nih načrtih. Bolj ali manj si zapisuje vse, kar se govori 
okrog nje. Piše roman z drznim naslovom Mojstrovina, 
katerega glavna junakinja je Agata, poznavalka Ma-
neta, ki se boji, da bo izgubila svojo ženskost. Povsod 
po stanovanju postavlja limone kot odblisk rumene 
barve. Njena mama je imela severnjaško polt, medite-
ranski pogled, slovansko melanholijo in francoski na-
čin razmišljanja. Zase pravzaprav ne ve, kaj je. Posvo-
jenka? Pol Francozinja in pol Slovenka. Prvič v življe-
nju je ostala sama v praznem stanovanju, tudi to je bil 
razlog za tango. Njeno ime je vrsta variacij: Val, Vali, 
Valery, Balerie, Bailarina. Metrojska postaja, kjer se do-
bivata s Cocom, se imenuje Zlata vrata. Coco si po vsa-
ki uri preobleče srajco, na prsih ima vtetovirano pero. 
Kot njena Agata, ki se v menopavzi prične učiti plesati 
tango, si tudi ona zastavlja enako vprašanje: »Kaj je 
tisto, kar iz umetniškega dela naredi mojstrovino?« 
Coco Dias ji ponuja kupčijo: če napiše o njem knjigo, 
jo bo naučil plesati. Zakaj bi pisala o njem, kdo sploh 
je? Ona je »ženska, prijetno raščena, skodrana, pobar-
vana rdečelaska« in pisateljica, ne romanopiska. Kar 
naprej se peha za denarjem, je tolmačka, prevajalka, 
ki bi rada bila samo pisateljica. Coco, s poudarkom na 
zadnjem zlogu, lahko pomeni v francoščini tudi koko-
sov oreh, komunist ali tepček. Tango je zaupanje vase, 
tango je navdih, tango je objem. Coco je napravil samo 
dva razreda šole, potem je bil čistilec čevljev in proda-
jalec časopisov v Buenos Airesu, ki se mu je zdel, kot bi 
prišel v nebesa. Bela je njegova barva. Če hočeš plesa-
ti tango, moraš biti lepo oblečen. Moški jo zanimajo, 
zato jih preučuje. Ko pleše, se lahko dotakne skrivnosti 
drugega. Pri tangu najraje zapre oči in posluša muzi-
ko. Vedela je, kaj hoče, dobrega očeta za sina, dobrega 
ljubimca in strastnega partnerja za literarne diskusije. 
Vse skupaj je lahko enostavno kot dober dan. Kolesari 
po Parizu, včasih tudi ponoči, njen stil je plesati in se 
potikati naokoli. Njen poklic so besede, Cocov pa kora-
ki. Ženske so ponavadi pripravljene na vse z moškim, 
ki zna plesati. Coco Dias, ljubitelj in zbiralec žensk, jo 
uči, kako objeti moškega, kako biti zapeljiva, svobo-
dna, drzna. Tango prihaja iz dna, iz revščine. Čudovita 
vznemirjenost jo zgrabi vsakokrat, ko se odpravi proti 
stari kinodvorani, od koder odmeva tango. Tango je 
postal del njenega življenja in potrebuje ga, kakor po-
trebuje hrano in pijačo.

Naslednji zmenek je v Buenos Airesu. Zdi se ji, da 
lahko piše o Cocu Diasu, ne da bi vonjala dež majhne 
ušive pokrajine na severozahodu Argentine. Junak nje-
nega romana v Buenos Airesu ni isti kot v Parizu. Hoče 
razumeti, kdo je v resnici. Ve, da je imel skrajno revno 
in nasilno otroštvo, da se je rešil s tangom in iz tega 
naredil umetnost. Vprašanje ni v tem, kakšen je smisel 
našega življenja, ampak, kaj napravimo iz njega. Tan-
go so zlata vrata, če jih znaš odpreti.

Vladimir Kajzovar

Na knjižni policiOrmož � Zaključni nastop pevcev in plesalcev

Ob zaključku šolskega leta
Ker je zaključek šolskega leta na koledarju že mogoče videti in se število šolskih dni šteje le še v 
enicah in ne več v deseticah, so šole pohitele z zaključnimi koncerti in nastopi. Minuli teden so se 
predstavili pevski zbori in plesne skupine OŠ Ormož.

Kidričevo � Obisk šolarjev iz hrvaške Reke

Prijateljske vezi iz šolskih klopi
V okviru mednarodnega povezovanja osnovnih šol so učenci in učitelji Osnovne šole Borisa Kidriča 
v Kidričevem v četrtek, 29., in petek, 30. maja, gostili učence in učitelje iz osnovne šole Pečine v 
hrvaški Reki.

Foto: Martin Ozmec

Snidenje kidričevskih in reških šolarjev ter njihovih učiteljev je bilo prisrčno.

Foto: vki

Mladinski pevski zbor OŠ Ormož z zborovodkinjo Alenko Šalamon.



ne bo lahko delo za Dejana, 
saj je tekmec brez posebnih 
težav prenašal silovite udarce. 
Še več: na začetku 4. runde 
je bilo očitno, da je Cattikas 
z enim udarcem povzročil 
Dejanu precejšnjo bolečino. 
Dejan je ta trenutek pozneje 

takole pojasnil: »Na enem za-
dnjih sparingov v Nemčiji 
sem od nasprotnika prejel 
udarec v ledveni del, za-
radi česar sem imel nekaj 
dni precejšnje težave. Pred 
nedeljskim dvobojem tega 
nisem želel obešati na veli-

Nadaljevanje s strani 1.
V nedeljskem dopoldnevu 

smo lahko v dvorani Tabor vi-
deli še pravo malo mravljišče: 
delavci so pripravljali ring, obe-
šali luči, postavljali ozvočenje, 
nameščali reklamne panoje, 
preverjali kamere, električno 
napeljavo … Popoldne je bila 
slika že precej drugačna, saj so 
gledalci in številni gostje začeli 
polniti tribune, kar je napove-
dovalo pravi boksarski spekta-
kel. Z avtobusom Haloze toursa 
so dve uri pred napovedanim 
dvobojem na mesto dogodka 
prišli tudi tisti najglasnejši na-
vijači – Leskovčani. Ni manjkala 
harmonika in dobra volja, tudi 
sredstev za potešitev žeje je bilo 
dovolj. Bolj se je približevala ura 
napovedanega dvoboja, bolj se 
je vzdušje na tribunah dvorane 
Tabor približevalo vrelišču. Do-
končno je eksplodiralo nekaj po 
19. uri, ko je uradni napovedo-
valec napovedal zadnjo borbo 
večera in sta v ring spektaku-
larno vstopila Marco Cattikas in 
Dejan Zavec. Le še himni obeh 
držav sta za trenutek zadržali 
navijanje, nato pa je šlo zares: ni-
hče ni čuval glasilk za navijanje 
in rok za ploskanje. 

Težave v 4. rundi
Dejan je po napovedih takoj 

na začetku prevzel pobudo in 
diktiral tempo dvoboja, ki se 
je stopnjeval iz runde v run-
do. Že takoj na začetku smo 
lahko ocenili, da to zagotovo 
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Boks � Dejan Zavec zabeležil 25. profesionalno zmago

»Srečni ste lahko, da imate 
takšnega šampiona«

Foto: Črtomir Goznik

Po razglasitvi rezultatov je sodnik v ringu Dejanu zmagoslavno dvignil roke: to se je v njegovi karieri 
zgodilo že 25-krat. 

ki zvon, da ne bi izgledalo 
kot iskanje alibija za mo-
rebitni neuspeh. Ko me je 
Marco na začetku 4. runde 
zelo močno zadel v predel 
ledvic, sem v trenutku spet 
čutil močno bolečino, ki 
se je prenesla v hrbteni-
co. Zares sem težko zdržal 
na nogah do odmora med 
rundama, ko sem sam sebe 
prepričal, da moram nada-
ljevati in da bo bolečina že 
minila. Na srečo se je to res 
zgodilo, tako da je bilo na-
daljevanje lažje.«

Gledalci so lahko zares uži-
vali v 6. rundi, ki je bila tudi 
najboljša v celotnem dvoboju. 
Tekmeca sta si izmenjala ne-
kaj zares težkih in natančno 
odmerjenih udarcev, prednja-
čil pa je naš šampion, ki je z 
nekaterimi serijami poskušal 
zamajati sicer izredno samo-
zavest in drznost Cattikasa. To 
mu je sicer delno uspelo, a se 
je Nemec vedno znova »vračal 
v dvoboj«. »Danes je bil Za-
vec boljši, zato je zasluženo 
slavil. Sam sem imel pred 
tem premalo takšnih tr-
dih bojev, zato sem moral 
na koncu iz sebe iztisniti 
še zadnje atome moči, da 
sem obstal na nogah. Bi 
pa Dejana težko primerjal 
z mojimi dosedanjimi tek-
meci, saj goji napadalen in 
tehnično dovršen boks, pri 
tem pa pušča nasprotniku 
malo prostora za napad,« je 

po dvoboju poraz športno pre-
nesel Cattikas. 

Brez oddiha do 
konca

Kljub temu si Dejan do za-
dnje sekunde ni smel privoš-
čiti napake, saj je bil Cattikas 
nenehno na preži in je posku-
šal kaznovati še tako majhno 
napako. Posebej zanimivo si-
tuacijo smo videli na začetku 
zadnje runde, ko je Nemec že 
vedel, da ga poraza lahko reši 
samo še K. O. in je zato silovito 
napadel. Dejan mu ni ostal dol-
žan in je odgovoril s podobno 
taktiko, saj mu je ostalo še do-
volj moči za zaključne minute. 
V dvorani ni bilo gledalca, ki 
bi lahko ravnodušno spremljal 
ta zaključek, zato so konec vsi 
pričakali na nogah. Navijači 
so čutili, da lahko Dejanu po-
magajo pri ohranjanju njego-
ve prednosti, ki si jo je nabral 
v preteklih rundah, zato so ga 
ponesli v zadnjih trenutkih do 
bleščečega konca. 

Sodniki niso imeli pretirano 
težkega dela; vsi trije so bili 
enotnega mnenja, da je zmago-
valec Dejan Zavec! V točkah so 
to ocenili z rezultati 118:110, 
118:110 in 117:111. 25 zmaga 
je vknjižena, s čimer je storjen 
velik korak k težko pričakovani 
in večkrat napovedovani borbi 
za naslov evropskega prvaka!

Jože Mohorič

Foto: Črtomir Goznik

Posebno priznanje je obema boksarjema izrekel predstavnik 
organizacije IBF, ki je njun dvoboj označil za najboljšega v zadnjih 
petih letih v rangu tekem za interkontinentalnega prvaka.

Foto: Črtomir Goznik

Dvoboj je bil izredno razburljiv do zadnje sekunde, saj sta oba borca pokazala obilo vzdržljivosti.

Foto: Črtomir Goznik

Dejan Zavec in Marco Cattikas sta bila po dvoboju različno raz-
položena ...



zgodovinski uspeh kluba: osvo-
jili smo 3. mesto in si priborili 
nastop v pokalu UEFA. Glede 
nastopanja za turški klub Si-
irtspor pa mi je ostal grenak 
priokus, zato o tem sploh ne 
želim veliko govoriti.«

Vrnitev iz Turčije in pre-
stop v Dravo sta bila zate v 
tistem trenutku pravzaprav 

rešitev kariere. 
E. Šterbal: »Pri vrnitvi mi je 

ogromno pomagal Fredi Kme-
tec. Za to sem mu res hvaležen. 
Na koncu je izpadlo res dobro, 
saj smo se z Dravo uvrstili v 1. 
SNL, kjer smo še danes.«

V svoji karieri si menjal 
številne klube in trenerje. 
Kateri so naredili največji 

vtis nate?
E. Šterbal: »Med prvimi tre-

nerji mi je ostal v spominu Ma-
rin Bloudek, ki je bil zares mar-
ljiv. Tudi naslednji so s svojimi 
idejami in različnimi pristopi 
pustili močan vtis, predvsem 
Bojan Prašnikar.«

Svoje najlepše trenutke v 
slovenski ligi si doživel kot 
član Maribora.

E. Šterbal: »Res je. Tam sem 
preživel 8 let in bil z njimi 
štirikrat državni prvak in tri-
krat pokalni zmagovalec – več 
doma skorajda ni mogoče do-
živeti. Nekoliko mi je lahko žal 
samo zaradi tega, ker z njimi 
nisem okusil igranja v evropski 
Ligi prvakov; v tisti sezoni sem 
namreč igral v Belgiji.«

Emila bodo navijači na Ptuju 
in drugih nogometnih stadio-
nih pri nas lahko spremljali le 
še kot gledalca, saj popolnoma 
brez nogometa zagotovo ne bo 
šlo. 18 let je vendarle predolga 
doba, da bi se mu sedaj odpo-
vedal hipoma.

Jože Mohorič

Tragedija in sramota! To sta 
besedi, ki se danes največkrat 
slišita v rokometnem okolju 
po izpadu slovenske reprezen-
tance proti Slovaški. Slednji so 
dokazali, da je žoga okrogla in 
da v rokometu velja podobno 
kot pri ostalih športih: danes 
ne moreš brez popolnega an-
gažmana premagati nobenega 
nasprotnika. Za en sam gol, 
kaj šele za zmago, je potrebno 
pošteno garati. Slovenija je po 
desetih zaporednih nastopih 
na velikih tekmovanjih, od leta 
1999 naprej, ostala brez SP, ki 
se bo odvijalo januarja 2009 
na Hrvaškem. Zanimivo, da so 
proti Slovakom zatajili najizku-
šenejši – Uroš Zorman, Aleš 
Pajovič in Renato Vugrinec, 
skromen učinek pa sta imela 
tudi vratarja Gorazd Škof in 
Aljoša Rezar. Najhuje od vsega 
pa je, da so se nekateri igralci 
(Ognjen Backovič) in po-
močnik trenerja Boris Denič 

sporekli kar med tekmo in le 
malo je manjkalo, da iskrice 
niso zanetile ognja. 

Zagotovo je med največjimi 
krivci slovenske rokometne 
katastrofe prav »mama« – Ro-
kometna zveza Slovenije, ki 
iz leta v leto vleče napačne 
poteze. Zadnja taka je bila 
postavitev Mira Požuna na 
mesto selektorja pod čudnimi 
okoliščinami in v neprimer-
nem trenutku. Požuna cenim 
in spoštujem, ampak je bilo le 
vprašanje časa, kdaj mu bo v 
rokah eksplodirala »tempira-
na bomba«, imenovana Uroš 
Zorman. Okrog slednjega se 
vse vrti izven ter znotraj naše 
reprezentance in ker prema-
lo avtoritativnemu Požunu ni 
uspelo narediti reda, se je zgo-
dila ta tragična zgodba. Požu-
nu pogodba poteče avgusta in 
zanimivo bo videti, ali mu bo 
strokovni svet izročil odstop 
ali mu bo ponudil še eno pri-

ložnost. Slovenski rokomet se 
je v nedeljo dotaknil dna, kar 
je mogoče na drugi način celo 
dobro. Začeti bo potrebno 
graditi znova in z novimi, sve-
žimi močmi, tako v igralskem 
kot pri strokovnem kadru. Vse 
slabo je tudi za nekaj dobrega 
in zdaj je res napočil skrajni 
čas, da priložnost v slovenski 
reprezentanci dobi Ormožan 
Marko Bezjak ter nekateri 
ostali mladi perspektivni ig-
ralci: Sebastian Skube, Blaž 
Vončina, Uroš Rapotec ...

Slovenijo zdaj čakajo kvalifi-
kacije za EP, ki bo leta 2010 v 
Avstriji. Kvalifikacijski ciklus 
se začenja jeseni, organiziran 
pa bo prvič v zgodovini roko-
meta. Ekipe bodo razdeljene 
v skupine in najboljši bodo 
napredovali – tako kot v no-
gometu. Slovenija bo igrala v 
skupini z Nemčijo, Belorusijo, 
Izraelom ter Bolgarijo.

Uroš Krstič
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Emil Šterbal je v nedeljo, 15. 
junija, dopolnil 38 let, nekaj dni 
pred tem pa je zaključil prvoliga-
ško nogometno kariero.

Klubi:
Drava Ptuj – v mlajših in članski 
kategoriji do sezone 1990/91
Maribor – od 1991/92 do 
1998/99
Gent (Belgija) – od 1999/2000 
do 2000/01
Siirtspor (Turčija) – 2001/02
Drava Ptuj – od 2002/03 do 
2007/08

Rokomet � Kvalifikacije za EP (m)

Slovenija brez nastopa na SP

jetništvu, v katerega si se 
podal pred časom?

E. Šterbal: »Zagotovo, saj 
sem se sedaj zaradi treningov 
in drugih obveznosti premalo 
časa ukvarjal s tem. To bo sedaj 
drugače, saj podjetništvo ven-
darle zahteva večji angažma.«

Več časa bo tudi za druži-
no.

E. Šterbal: »Po 18 letih no-
gometne kariere, ko sem bil za-
radi tekem in priprav odsoten 
večino sobot in nedelj, je čas za 
spremembe. Veselim se že, da 
bom lahko družini posvetil več 
časa in bomo lahko mirneje na-
črtovali konce tednov.«

Vrniva se na nogomet-
no kariero: kateri so trije 
dogodki, ki se jih najraje 
spomniš?

E. Šterbal: »Eden od teh je 
zagotovo uvrstitev Drave v 1. 
SNL, med drugimi pa izstopa-
jo osvojitev naslovov državnih 
in pokalnih prvakov z Maribo-
rom.«

Katera želja je ostala ne-
izpolnjena?

E. Šterbal: »Osvojitev naslo-
va državnih prvakov z Dravo!«

Morda ti to nekoč uspe 
kot trenerju!

E. Šterbal: »Upam, da se bo 
to res zgodilo. Če pa to ne bo 
uspelo meni, pa si želim, da 

Ptujčanom uspe pod vodstvom 
katerega drugega trenerja.«

V svoji bogati karieri si 
okusil tudi igranje v tujini, 
igral si v Belgiji in Turčiji. 
Kakšne so tvoje izkušnje od 
tam?

E. Šterbal: »V Belgiji sem se 
počutil fantastično, s svojim 
Gentom pa sem dosegel tudi 

V nedeljo je z nastopom na 
povratni kvalifikacijski tekmi 
za obstanek v 1. SNL proti Bo-
nifiki končal prvoligaško ka-
riero Emil Šterbal, dolgoletni 
kapetan ptujskih modrih. Emil 
je v svoji bogati dolgoletni ka-
rieri nastopal za številne klube 
v Sloveniji (Drava, Maribor) in 
tujini (Gent, Siirtspor), s kateri-
mi je osvojil številne lovorike. 

Konec je bil težak, saj je mo-
ral nastop v Izoli zaradi izklju-
čitve končati predčasno, ven-
dar se je kljub temu za njegovo 
ekipo izteklo srečno, saj si je 
zagotovila nastop v najvišjem 
slovenskem rangu tudi v na-
slednji sezoni. »Hvala Bogu!« 
so bile njegove prve besede po 
tekmi: »Drava si zasluži igranje 
v 1. ligi, s pristopom po moji 
izključitvi pa so igralci to samo 
potrdili. Pokazali so pravo željo 
in trden karakter.« 

Na vprašanje, ali je bil to nje-
gov zadnji prvoligaški nastop, 
pa je odgovoril: »Res je, to je bil 
moj zadnji nastop.«

Kakšna bo tvoja nadalj-
nja pot v nogometu?

E. Šterbal: »Zaenkrat vem 
samo, da bom še ostal v nogo-
metu, kakšna pa bo ta vloga, pa 
zaenkrat še ne morem odgovo-
riti; to bo prinesel čas.«

Boš več časa posvetil pod-

Nogomet � Emil Šterbal, bivši kapetan Drave

V 18-letni karieri osvojil sedem naslovov

Foto: Črtomir Goznik

Emil Šterbal se je v svoji karieri srečal s številnimi znanimi nogometaši; na sliki s Cimerotičem.

Sredi prejšnjega tedna je 
madžarski Zalaegerszeg gostil 
četveroboj mladinskih repre-
zentanc Madžarske, Češke, 
Hrvaške in Slovenije. V dresu 
z državnim grbom sta na-

stopili tudi Ptujčanki Laura 
Pajtler in Maja Veselič, kot 
trener v strokovnem štabu re-
prezentance pa ju je spremljal 
Franci Ivančič. Pajtlerjeva 
je tokrat tekla na 800 metrov, 
ki je letos v primerjavi s 400 
metrov njena slabša discipli-
na. Kljub temu je odtekla svoj 
letošnji najboljši čas (2 minuti 
in 15,57 sekunde) in zasedla 
peto mesto. Sama s tekom ni 
bila popolnoma zadovoljna 
in pravi, da ima še rezerve za 
boljši tek v prihodnje. Vese-
ličeva si je na 3000 metrski 
razdalji pritekla sedmo mesto, 
ure pa so se ustavile pri 11 mi-
nutah in 57,05 sekundah.

12. mednarodni 
miting mladih 
v Murski Soboti

Prejšnji teden se je atletski 
podmladek AK Cestno podjet-
je Ptuj odpravil v Mursko Sobo-

to na 12. mednarodni miting 
Priložnost za mlade. Pionirji 
so se pomerili v troboju, med 
Ptujčani pa je največ pokazala 
devetletna Maja Bedrač, ki je 
zanesljivo zmagala v starostni 
kategoriji U10. Še več, v skup-
nem seštevku treh disciplin in 
v vsaki posebej je bila krepko 
boljša od najboljšega dečka. 60 
metrov je pretekla v času 9,10 
sekunde, 300 metrov v 9,59 
sekunde, v daljino pa je skoči-
la 4,13 metra. Skupaj je zbrala 
2050 točk, najbližjo zasledoval-
ko pa je pustila za sabo za de-
belih 500 točk. V isti starostni 
kategoriji je bil Rok Koderman 
s 1378 točkami drugi, Žan Mun-
da pa četrti, kakor tudi Boštjan 
Nahberger (U12). Kasneje so 
na mitingu nastopili tudi člani, 
z zmago na 100 metrov pa se je 
izkazal Mitja Horvat. Z rahlim 
vetrom v prsi je tekel 11,25 se-
kunde.

Uroš Esih

Atletika 

Reprezentančna nastopa 
Pajtlerjeve in Veseličeve

Foto: UE

Laura Pajtler prihaja v formo 
tudi na 800 metrov.

Od četrtka do nedelje je v 
Kranju potekalo absolutno 
državno prvenstvo v plavanju, 
hkrati pa je potekalo tudi mla-
dinsko državno prvenstvo. Na 
tem tekmovanju so se predsta-
vili skoraj vsi najboljši sloven-
ski plavalci in plavalke. Dobro 
formo so pokazali predvsem 
slovenski plavalni olimpijci in 
olimpijke, med katerimi sta se 
najbolj izkazali Sara Isakovič 
in Anja Čarman. Med njimi 
v bazen ni skočil naš najboljši 
plavalec Peter Mankoč, saj 

ima poškodovano ramo.
V mladinski konkurenci je 

imel svojega predstavnika tudi 
Plavalni klub Terme Ptuj in to 
je bil Gregor Šerbec. Ta je 
imel v štirih dneh izredno na-
trpan program, saj je nastopil 
kar v sedmih različnih plaval-
nih disciplinah. Kljub težkemu 
programu je Šerbec najbolje 
odplaval v njegovih paradnih 
disciplinah 100 in 200 metrov 
prosto, v katerih je osvojil 3. 
mesti. Ti dve bronasti medalji 
sta zares lep uspeh mladega 

plavalca, ki sicer zadnje leto 
plava med mladinci, vendar je 
v zadnjem času zelo napredo-
val. To pomeni, da v Plavalnem 
klubu Terme Ptuj dobro delajo 
z mladimi plavalci, ki imajo 
predvsem v poletnem delu 
sezone dobre pogoje za treni-
ranje. Te je v zadnjem obdobju 
nedvomno dobro izkoristil 
Gregor Šerbec, ki je presenetil 
z medaljo na stometrski raz-
dalji (56,46), medtem ko so v 
ptujskem plavalnem klubu na 
dvestometrski razdalji medaljo 

Plavanje � Državno prvenstvo

Šerbcu dve medalji!
po tihem pričakovali. Z odpla-
vanim časom 2.04,65 je Gregor 
njihova pričakovanja povsem 
upravičil.

Uspeh Gregorja Šerbca sodi 
med največje v moderni zgo-
dovini Plavalnega kluba Terme 
Ptuj, saj je mladi plavalec pri-
nesel iz Kranja dve medalji. Ti 
medalji sta po letu 2002 prvi 
medalji za ptujski klub v mla-
dinski konkurenci, ko je Ma-
tevž Božičko celo zmagal na 
državnem prvenstvu. Medalji 
sta dobra vzpodbuda za še bolj 
resno delo na Ptuju z mladimi 
plavalci in plavalkami.

UR



Mariborčan Jure Golčer je 
na 15. dirki Po Sloveniji pripra-
vil veliko presenečenje, ko je 
premagal prvega favorita, Ita-
lijana Francesca Pellizottija, 
četrtouvrščenega z nedavnega 
italijanskega Gira. Tretje mesto 
je osvojil Robert Kišerlovski 
(Adria Mobil), četrto pa naj-
boljši perutninar, Radoslav 
Rogina. Med najboljšimi sta 
bila še dva njegova sotekmo-
valca, Matija Kvasina na 
osmem in Mitja Mahorič na 
dvanajstem mestu. Ptujčani so 
kvaliteto dokazali tudi z zmago 
v ekipni razvrstitvi, pikčasto 
majico za najboljšega hribo-
lazca na ramenih Mahoriča 
ter etapno zmago, dvema dru-
gima in enim tretjim mestom. 
»S končnim izkupičkom mora-
mo biti zadovoljni. Pomembno 
je, da smo dali vse od sebe in 
naredili vse, kar je bilo v naši 
moči. Borili smo se po najbolj-
ših močeh, še enkrat več smo 
dokazali, da imamo najboljše 
moštvo. Žal na nekatere stvari 
nismo imeli vpliva, vendar real-
no gledano, ni manjkalo dosti, 
da bi se dirka obrnila povsem 
v našo korist,« je povedal vodja 
ptujskega moštva, Srečko Gli-
var.

Dirka se za razliko od prejš-
njih ni odločala na Vršiču, am-
pak na Krvavcu. Po mnenju 
številnih kolesarjev med njima 
ni bistvene razlike. Oba sta 
precej strma (naklon ponekod 
doseže tudi do 17 %), dvanajst 
kilometrov dolg vzpon na Kr-
vavec ima skoraj 1000 metrov 
nadmorske višine. Z njim je 
najboljše opravil Jure Golčer, 

sicer že dvakrat kralj Vršiča. 
Pellizotti je ciljno črto prečkal 
z devetimi sekundami zaostan-
ka, Kišerlovski na tretjem me-
stu s triindvajsetimi. Rogina, 
ki je na vrh pripeljal kot peti, 
je po zaslugi bonifikacijskih 
sekund na račun etapne zma-
ge dan prej osvojil mesto višje 
v skupnem seštevku. Za 29-
letnega Varaždinca je to drugi 
najboljši rezultat na dirki po 
tretjem mestu pred tremi leti. 
»Sem zadovoljen, saj rezultata 
med najboljših pet nisem pri-
čakoval. Moja pripravljenost 
trenutno ni stoodstotna, imel 
sem še nekaj rezerve. Škoda, 

ker mi je le malo zmanjkalo do 
ponovnih stopničk,« je povedal 
Rogina. 

Trojica perutninarjev 
deklasirala 
konkurenco

Za Ptujčane je bila zelo po-
membna četrtkova druga eta-
pa s ciljem v Kopru, kjer so 
ob slabih vremenskih pogojih 
in nevarni cesti načrtovali na-
pad in ga tudi izpeljali. A prav 
nevarnost je bila ključna, da 
je glavni sodnik dirke na pri-
govarjanje organizatorja vsem 
tekmovalcem, ki so na zaključ-
ne kroge v primorski prestol-
nici prispeli v glavnini, določil 
enak čas. Želja je bila izogniti 
se nesrečam in poškodbam, 
vendar brez tega ni šlo. Spolz-
ke ceste so bile vzrok številnim 
padcem. Od Ptujčanov se je na 
tleh znašel le Jure Kocjan, ki 
pa jo je na srečo odnesel brez 
poškodb. Njegovi trije sotek-
movalci so vozili drugačno 
dirko. Pokazali so zelo drzno 
vožnjo na meji sprejemljivega 
tveganja in presenetljivo osvo-
jili kar prva tri mesta. Zmagal 
je Radoslav Rogina, drugo 
mesto je osvojil Mitja Maho-
rič, tretje Gregor Gazvoda. 
Zmešnjava v organizacijskem 
odboru je povzročila, da mno-
gi kolesarji o spremembi pravil 
tekmovanja niso bili obveš-
čeni. Zato veselje v ptujskem 

taboru ni bilo prešerno, kot bi 
se za takšen uspeh spodobilo. 
Rogina je ostal brez zaslužene 
rumene majice, Ptujčani pa že-
lene prednosti pred vzponom 
na Krvavec niso imeli. »Takšno 
krojenje razpleta dirke nima 
nič skupnega s pravili Med-
narodne kolesarske zveze. Mi 
smo se na odločitev pritožili, 
vendar je rezultat ostal enak. 
Odpeljali smo taktično perfek-
tno, za kar pa na koncu nismo 
bili nagrajeni. Sodniki so nas 
močno oškodovali,« je povedal 
Srečko Glivar. »Ostaja nekaj 
grenkega priokusa s te dirke. 
Ta izgubljena minuta bi mi na 
Krvavcu prišla še kako prav. Mi 
bi z veliko prednostjo in rume-
no majico lahko povsem dru-
gače nastavili taktiko, sam sem 
skoraj povsem prepričan, da bi 
nam uspelo doseči celo skup-
no zmago,« je dodal Rogina.

Ptujčanom so se v protestu 
pridružili tudi kolesarji moštva 
Liquigas, a je na koncu ostalo 
pri odločitvi francoskega glav-
nega sodnika. Mitja Mahorič je 
napovedoval celo bojkot v obli-
ki turistične vožnje, ki pa ga po 
prespani noči ni udejanjil. Na 
Krvavec je vrtel pedala na vso 
moč. Njegova vožnja je bila ob 
koncu dovolj dobra za 12. me-
sto. Boljše volje je bil Jure Gol-
čer, tekmovalec italijanskega 
moštva, ki je kariero cestnega 
kolesarja pričel prav na Ptuju. 
»Zelo sem vesel, saj takšnega 
rezultata pred dirko nisem 
pričakoval. Zaradi dolgega 
počitka po prihodu domov iz 
italijanskega Gira nisem imel 
pravega občutka, kako dober 
sem. Na dan odločilne etape 
se nisem najboljše počutil, pod 
klancem sem še padel, vendar 
se je na koncu vse izteklo po 
mojih željah. Ogromno je k tej 
zmagi pripomoglo celotno mo-
štvo,« je dejal Golčer.

Epilog dobila tudi 
dirka izpred dveh 
let

Homogeno in raznovrstno 
ptujsko moštvo pa ni uspehov 
dosegalo zgolj v težkih etapah, 
ampak tudi v ravninskih, na-
menjenih sprinterjem. Jure 
Kocjan, ki je prvi dan osvojil 
šesto mesto, je bil v Novem 
mestu v soboto zelo blizu 
zmage. Bil je drugi, zaostal je 
le za Italijanom Francescom 

Chicchijem. »Okrog mene so 
bili sami kolesarji, ki zmagujejo 
v Pro tour tekmovanju. Mislim, 
da sem kar v elitni druščini. 
Nekaj časa sem celo mislil, da 
bom zmagal, ampak me je tri-
deset metrov do cilja prehitel 
Chicchi. Vesel sem, da po iz-
gubi precejšnjega dela sezone 
zaradi poškodbe spet pridobi-
vam na hitrosti. Upam, da bom 
čim prej zabeležil kakšno zma-
go, priložnosti bo letos še kar 
precej,« je povedal prvi ptujski 
sprinter.

Jure Golčer ni bil zado-
voljen zgolj zaradi zmage. Ob 

uspehu mu je selektor Mar-
tin Hvastija podaril eno od 
štirih vozovnic za cestno dirko 
olimpijskih iger na Kitajskem. 
Epilog pa je dobila tudi do-
pinška afera Tomaža Noseta. 
Dolenjec, ki si je do zmage 
pred dvema letoma pomagal 
s prepovedanimi snovmi, je 
tudi uradno izbrisan iz registra 
zmagovalcev. Na njegovo me-
sto so organizatorji vendarle 
napisali ime Mariborčana, ki je 
zdaj kar z dvema zmagama ob 
Mitji Mahoriču najuspešnejši 
kolesar v zgodovini dirke.

Uroš Gramc
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V soboto je na kartodromu v 
Hajdošah potekala letošnja tret-
ja dirka za državno prvenstvo v 
kartingu, ki se je je udeležilo 82 
tekmovalcev in tekmovalk. Pri-
javljenih jih je bilo sicer več kot 
sto, vendar je slaba vremenska 
napoved seznam skrčila. Dirka 
je potekala brez posebnih za-
pletov, čeprav je trajala nekoli-
ko dlje kot običajno; vozniki so 
namreč zaradi spremenljivih 
vremenskih razmer večkrat 
menjavali gume, za nekaj časa 
pa je bila dirka prekinjena za-
radi prevelikega naliva.

Vse to pa ni nič zmanjšalo 

Karting 

Darjan Klobasa poskrbel 
za domačo zmago

Kolesarstvo � Dirka Po Sloveniji

Ptujčani oškodovani, morda celo za zmago

Foto: Marjan Kelner

Popolno ptujsko zmagoslavje v 2. etapi dirke Po Sloveniji: Rado Rogina je slavil pred Mitjem Maho-
ričem in Gregorjem Gazvodo.

Dirka Po Sloveniji, 2.1 UCI, 11. do 14. 6. 
Sreda, 1. etapa: Ljubljana–Postojna, 161 km

1. Claudio Cucinotta (Ita, LPR Brakes) 3;55:39
2. Enrico Rossi (Ita, NGC Medical)
3. Simone Cadamuro (Ita, Nippo Endeka)
6. Jure Kocjan (Slo, Perutnina Ptuj), vsi isti čas

Četrtek, 2. etapa, Piran–Koper, 179 km
1. Radoslav Rogina (Hrv, Perutnina Ptuj) 4;24:08,
2. Mitja Mahorič (Slo, Perutnina Ptuj)
3. Gregor Gazvoda (Slo, Perutnina Ptuj), vsi isti čas

Petek 3. etapa, Škofja Loka–Krvavec, 123 km
1. Jure Golčer (Slo, LPR Brakes) 3;14:35
2. Franco Pellizotti (Ita, Liquigas) +0:09 
3. Robert Kišerlovski (Hrv, Adria Mobil) +0:23 
4. Simon Špilak (Slo, Lampre) +0:41
5. Radoslav Rogina (Hrv, Perutnina Ptuj) +0:43
6. Przemyslaw Niemec (Pol, Miche) +0:50 
7. Grega Bole (Slo, Adria Mobil) +0:56
8. Matija Kvasina (Hrv, Perutnina Ptuj) +1:00
9. Ruslan Podgornij (Ukr, LPR Brakes) +1:14
10. Luca Zanasca (Ita, Partizan) +1:27
13. Mitja Mahorič (Slo, Perutnina Ptuj) +2:25 

Sobota, 4. etapa. Celje–Novo mesto, 159 km
1. Francesco Chicchi (Ita, Liquigas) 3;32:07
2. Jure Kocjan (Slo, Perutnina Ptuj)
3. Gabriele Balducci (Ita, Acqua e Sapone), vsi isti čas

Skupni vrstni red:
1. Jure Golčer (Slo, LPR Brakes) 15;06:19
2. Franco Pellizotti (Ita, Liquigas) + 0:13
3. Robert Kišerlovski (Hrv, Adria Mobil) +0:29
4. Radoslav Rogina (Hrv, Perutnina Ptuj) +0:43
5. Simon Špilak (Slo, Lampre) +0:51
8. Matija Kvasina (Hrv, Perutnina Ptuj) +1:10
12. Mitja Mahorič (Slo, Perutnina Ptuj) +2:29

zanimivosti in atraktivnosti 

dirkanja v samih dirkah, kjer 

favoritom ni šlo ravno po nji-

hovih željah. Verjetno so tudi 

domačini pričakovali več, 

vendar so na koncu le imeli 

voznika na najvišji zmagovalni 

stopnički – z a to je poskrbel 

Darjan Klobasa. Zlatko Oman 

je osvojil drugo mesto, čeprav 

je bil v predfinalni dirki najhi-

trejši, k uspehu domače ekipe 

AMD Ptuj pa sta svoje dodala še 

Matjaž Dominko in Žan Zabret 

s tretjima mestoma.

Danilo Klajnšek

Foto: Marjan Kelner

Dež je močno zaznamoval letošnjo dirko.

Foto: Marjan Kelner

Mariborčan Jure Golčer je letos slavil v dresu italijanskega mo-
štva LPR Brakes.

Rezultati: razred 1: 1. Filip Gregurič (AMD Ales Ca-Racing); razred 2: 1. 
Miha Mulej (AKK Primus); razred 3: 1. Erik Sajovic (AMD Moste); razred 4: 
1. Klemen Prešern (AK Lemko), 3. Žan Zabret, 7. Blaž Božak (oba AMD Ptuj); 
razred 5: 1. Rado Kotar (AMD Sportstil), 5. Franci Špurej (AMD Ptuj); razred 
6: 1. Miha Kovač (AMD Sportstil), 3. Matjaž Dominko (AMD Ptuj); razred 7: 
1. Gregor Tomazin (AMD Moste); razred 8: 1. Darjan Klobasa (AMD Ptuj); 
razred 9: 1. Gregor Tomazin (AMD Moste), 2. Zlatko Oman (AMD Ptuj). 

EKIPNO: 1. AMD Moste 77, 2. AMD Ptuj 67, 3. AMD Celje 58 točk.



tekmovanju so bili najboljši na-
grajeni.

UR

V soboto, 7. 6. 2008, se je na 
odlično pripravljenih igriščih 
v športnem parku NK Alumi-
nij v Kidričevem odvijal velik 
mednarodni nogometni turnir 
starejših (U-10) in mlajših (U-
8) cicibanov. Že sam pogled 
na seznam sodelujočih moštev 
(iz Slovenije, Hrvaške in Mad-
žarske) pove, da gre za največji 
tovrsten turnir v naši okolici, 
ki je vedno dobro sprejet tudi 
s strani spremljevalcev in gle-

delu po skupinah, zmagovalci 
posameznih skupin pa so se 
uvrstili v nadaljevanje tekmo-
vanja (polfinale in finale). Vse 
sodelujoče ekipe so prikazale 
lep nogomet, kar je potrditev, 
da se v klubih dobro dela z naj-
mlajšimi kategorijami. 

Vse najvišje uvrščene ekipe 
in posamezniki so prejeli v tra-
jen spomin zelo lepe unikatne 
steklene pokale, vsi igralci pa 
priložnostne medalje.

Ob turnirskem dogajanju je 
organizator pripravil tudi raz-
lične igre v obvladovanju no-
gometnih veščin in tudi v tem 

dalcev. 
Kljub slabim vremenskim 

napovedim so marljivi organi-
zatorji dobro pripravili in iz-
peljali tako tekmovalni kakor 
tudi spremljevalni del turnirja. 
V vsaki starostni kategoriji je 
sodelovalo 20 ekip, tekmova-
nje pa je potekalo na dveh trav-
natih igriščih hkrati, istočasno 
so se igrale 4 tekme. Ekipe so 
svoje tekmovalne sposobnosti 
prikazovale najprej v ligaškem 

torek � 17. junija 200814 Šport, šport mladih

Končni vrstni red:
Mlajši cicibani U-8:
1. NK VARTEKS (HR)
2. NK SIMER ŠAMPION
3. NK TREŠNJEVKA (HR)
4. NK ALUMINIJ
Starejši cicibani U-10:
1. NK DOMŽALE
2. NK ALUMINIJ
3. NK PRIMORJE
4. NK VARTEKS (HR)

V rokometu se je pričel pre-
stopni rok. V naših poročilih 
smo že napisali, da sta se od 
ŽRK Mercator Tenzor Ptuj po-
slovili Miša Marinček in Vesna 
Puš, ki sta prestopili k ljubljan-
ski Olimpiji, kjer očitno delajo 
trden igralski mozaik, ki bi bil 
konkurenčen sosedom iz Ga-
ljevice. To z drugimi besedami 
pomeni, da se želijo »zmajčice« 
vključiti v borbo za naslov dr-
žavnih prvakov. O resnosti na-
mer dovolj zgovorno pove po-
datek, da so v svoje vrste uspeli 
zvabiti odlično krilo Olgo Čeč-
kovo, ki je bila nekdaj članica 
Krima in pomočnica trenerja 

Beguša pri Inni Dolgun.
Na Ptuju pa zaenkrat še nič 

novega. Po vsej verjetnosti bo 
klub zapustila še reprezentant-
ka Kristina Mihič, ki se spo-
gleduje z žalskim prvoligašem. 
Naslednje vprašanje pa je, kaj 
bo z reprezentantko Jeleno 
Kikanovič, ki se je poškodovala 
na zadnji reprezentančni akciji 
proti Belorusiji. Poleg rezultat-
skega neuspeha je to še druga 
slaba novica za ptujske ljubite-
lje rokometa, ki v nadaljevanju 
vendarle pričakujejo tudi prve 
vesti o okrepitvah. Je možna 
tudi kakšna odmevnejša?

Danilo Klajnšek

Rokomet � ŽRK MT Ptuj

Kikanovičeva poškodova-
na, Mihičeva na odhodu

Nogomet � Mednarodni turnir U-8 in U-10 v Kidričevem 

Domačini med najboljšimi v obeh kategorijah

Ekipa U-10 NK Aluminij je osvojila 2. mesto.

Zmagovalna ekipa v kategoriji U-8: NK Varteks iz Varaždina

Ob dnevu državnosti po koroški
planinski poti čez zahodno Pohorje

Ljubitelji gora se nam lahko tokrat pridružite na izletu čez Pohorje. 
Zbrali se bomo v sredo, 25. junija 2008, ob 5.30 na Železniški po-
staji Ptuj. Vrnili pa se bomo do 20. ure.

Z avtobusom se bomo odpeljali do Ribnice na Pohorju ter do Ribni-
ške koče, kjer bo daljši postanek (malica). Pred tem se bomo za kra-
tek čas ustavili še pri Planinskem domu na Pesniku (žig). Od Ribniške 
koče nas bo pot vodila proti najvišjemu vrhu Pohorja, Črnemu vrhu 
(1543 m). Sledil bo spust do Grmovškovega doma pod Veliko Kopo, 
pred vzponom na Veliko Kopo pa se bomo še malo odpočili. Pot nas 
bo vodila tudi mimo Partizanke do Planinskega doma Planinc ter do 
Koče pod Kremžarjevim vrhom. Tukaj se bomo pred spustom v Slo-
venj Gradec še zadnjič odpočili. Pot po tem delu Pohorja je razgledna, 
saj večino poti hodimo po grebenu. 

Za izlet bomo potrebovali skupno za okrog 6 ur počasne hoje. Iz-
let je primeren za vse starostne skupine. Izvedli ga bomo v vsakem 
vremenu. Potrebna je planinska oprema za sredogorje. Hrana je iz na-
hrbtnika ali pa v planinskih postojankah, mimo katerih bomo hodili. 

Cena izleta je 15 € in se plača ob prijavi v pisarni planinskega dru-
štva Ptuj. Zadnji dan za prijavo je petek, 20. junij 2008. Izlet bo vodil 
Vlado Fridl s sovodniki. Za vse dodatne informacije lahko pokličete na 
GSM: 040 699 252 (Vlado). 

Vidimo se torej na prijetnem, prazničnem potepanju po Pohorju.

Planinski kotiček

Foto: Črtomir Goznik

Jelena Kikanovič (ŽRK Mercator Tenzor Ptuj) je v pravkar končani 
sezoni dosegla 131 zadetkov, kar jo uvršča na 10. mesto najbolj-
ših strelk v 1. SRL.

Nogomet
Dve Ptujčanki v reprezentanci

Slovenska ženska nogometna reprezentanca je začela priprave na 
kvalifikacijsko nogometno srečanje za nastop na EP 2009, ki jo bo od-
igrala 21. junija na Islandiji. Med sedemnajstimi igralkami selektorke 
Lekičeve sta tudi dve igralki ŽNK Ljudski vrt, in sicer Martina Potrč in 
Maja Koren, kar je svojevrstno potrdilo za dobro in kvalitetno delo v 
ptujskem nogometnem klubu.

Danilo Klajnšek

S prvim turnirjem na bazenu 
ptujskih Term se je v soboto pričela 
poletna liga v vaterpolu, imenovana 
linipolo. Do zaključnega turnirja na 
Bledu, ki bo na sporedu prvo julijsko 
soboto, se bosta zvrstila še dva, prvi 
jutri v Portorožu, drugi čez dva ted-
na v Ravnah na Koroškem. Moštva 
si bodo poskušala zagotoviti eno od 
štirih mest, ki vodijo na sklepno deja-
nje lige. Ptujčani so na tekmovanju, 
ki je na sporedu šele peto leto, doslej 
že dvakrat osvojili drugo mesto.

Letos so pričeli slabše od pričako-
vanj. Pred domačim občinstvom so 
po eni zmagi in dveh porazih osvojili 
šele četrto mesto. Ključna je bila tek-
ma proti večkratnim zmagovalcem 
lige, moštvu Kranja 75, ko so po 
gladki osvojitvi prvega niza (6:2) in 
visokem vodstvu (5:2) v drugem za-
pravili številne priložnosti za zaklju-
ček tekme in ob koncu celo izgubili. 
S tem je splavalo po vodi tudi drugo 
mesto na turnirju in dobro izhodišče 
pred nadaljevanjem. »Rezultat res ni 
najboljši, vendar nismo igrali slabo. 
Imamo dobro moštvo, žal pa smo 
dobili preveč poceni zadetkov. Izko-

ristili nismo niti svojih priložnosti, ki 
smo jih imeli kar precej. Po rezultatih 
drugih srečanj se je izteklo celo tako, 
da nismo osvojili mesta med prvimi 
tremi. Priložnosti za popravke bo še 
dovolj,« je povedal kapetan in vratar 
domačega moštva Žarko Jovanovič. 

Linipolo je sklop turnirjev v va-
terpolu, namenjenih predvsem 
popularizaciji športa. Moštva so 
sestavljena iz kombinacije profesio-
nalcev in amaterjev. Za Terme Ptuj 
sta igrala »prvoligaša« Franci Denk 
in Uroš Štuhec, Jure Pahernik (vsi 
iz Maribora) ter domači igralci: Žarko 
Jovanovič, Marko Kremžar in Uroš 
Gramc.

UG

Vaterpolo � Linipolo

Ptujčani upajo na boljše 
rezultate v Portorožu

Boks � Boštjan Kerin 
drugi v Sarajevu

V Sarajevu se je odvijaj AIBA med-
narodni turnir v boksu, 12. memorial 
Hakija Turajlića, ki velja za enega naj-
večjih in najbolj množičnih turnirjev v 
boksu na področju nekdanje SFRJ. 
Letos so na njem nastopili boksarji 
iz dvanajstih držav.

Slovenijo in BK Ring iz Ptuja je 
zastopal Boštjan Kerin v kategoriji 
do 69 kg. V četrtfinalu je žreb ptuj-
skemu boksarju namenil domačina 
Topaloviča, ki ga je varovanec Ivana 

Pučka premagal 27:5. V polfinalu je 
boksal s tekmovalcem iz Združenih 
arabskih emiratov, ki mu je v drugi 
rundi pri vodstvu Boštjana 22:2 dvo-
boj predal. V finalu bi se moral ptuj-
ski boksar boriti s Pešičem iz Črne 
gore, vendar mu je zdravnik zaradi 
zloma dlančne kosti odsvetoval na-
stop v finalu. Velika škoda je, da je 
Boštjanu poškodba preprečila odme-
ven uspeh.

Zanimivo v Apačah
Športno društvo Apače se je tudi 

letos aktivno vključilo v praznovanje 
praznika občine Kidričevo. V soboto 
so izvedli dve tekmovanji, in sicer ve-
teranski turnir v malem nogometu, 
kjer je prvo mesto osvojila ekipa Bar 
Mihec, drugi so bili Apače – veterani, 
tretji pa Borova ves.

Drugo tekmovanje je bilo v šahu in 
je bilo prav tako zanimivo. Prvo me-
sto je osvojil Silvo Zajc 6, drugi je bil 
Igor Ilijaš, tretji pa Branko Sedlašek 
5,5 točke itd. Priznanja najboljšim je 
podelil župan občine Kidričevo Jože 
Murko

Danilo Klajnšek

Športne novičke 

Foto: DK

Najboljši šahisti s kidričevskim županom 

Boštjan Kerin

Rezultati:
Kamnik – Terme Ptuj 1:2 

(5:3, 1:6, 2:3)
Kranj 75 mladi – Terme Ptuj 

2:0 (6:4, 6:5)
Terme Ptuj – Kranj 75 1:2 

(6:2, 5:6, 1:3)



Nizozemci so po dveh sijaj-
nih zmagah v skupni »smrti«, 
na kolena so namreč spravili 
kar dva nekdanja svetovna pr-
vaka, najprej reprezentanco 
Italije in nato še reprezentanco 
Francije, postali prvi favoriti 
prvenstva. Francozom so oči-
tali pravo lekcijo in jim zadali 
najtežji poraz v zgodovini »tri-
kolorov«. Kuyt, Sneijder, Van 
Persie in Robben so v mrežo 
Gregorya Coupeta nasuli kar 
štiri zadetke. Toliko zadetkov 
v karieri nikoli ni prejel njegov 
predhodnik Fabian Barthez. 
Francozi so do sedaj najtežji 
poraz doživeli leta 1982 proti 
Poljski, ko so izgubili s 4:0, toda 
to je bila le prijateljska tekma, 
tokrat pa je šlo zares. »Ni ko-
nec sveta, čeprav smo do-
živeli velik šok. Res smo do-
živeli težak poraz, toda nis-
mo ponižani, saj smo tudi 
mi imeli svoje priložnosti,« 
je poizkušal poraz opravičiti 
selektor Raymond Domenech. 
Toda vsi francoski nogometaši 
dobro vedo, da upanje, kljub 
dvema slabima predstavama, 
še vedno obstaja. Problem je 
le v tem, da se sedaj morajo iz-
vleči v tekmi proti aktualnim 
svetovnim prvakom. Toda tudi 
Italijani so v podobni situaciji. 
Tekma med Francijo in Italijo 
bo zagotovo velika predstava, 
pa tudi ponovitev velikega fi-
nala iz zadnjega svetovnega pr-
venstva. »Oranžni«, varovanci 
selektorja Marka van Bastena, 
igrajo zares najlepši nogomet. 
Veseli vrnitev Arjena Robbena 
po poškodbi. Dovolj je bil le en 
polčas za asistenco in zadetek. 
Maestralno, bi lahko rekli. Po 
zagotovljenem četrtfinalu čaka 
»tulipane« v skupini C le še tek-
ma z Romunijo. 

Preobrat Turkov
Pravo dramo smo doživeli 

v skupini A. Boj za četrtfinale 
med Češko in Turčijo je pri-
nesel tekmo v Hitchcockovem 
stilu. Tako češki kot turški se-
lektor sta že pred tekmo napo-
vedala napadalen nogomet in 
obljubo izpolnila; padlo je kar 
pet zadetkov. Ko je že kazalo, 
da bo Češka v četrtfinalu zaig-

rala proti zmagovalcu skupine 
B, saj je vse do 74. minute vodi-
la z zadetkoma Kollerja in Pla-
šila, je sledila turška ofenziva, 
v kateri je prvi podlegel eden 
trenutno najboljših vratarjev 
Petr Čech. Njegovo darilo je s 
pridom izkoristil Turan, ki je 
najprej izid znižal, nato pa je na 
sceno stopil kapetan Nihat in v 
pičlih dveh minutah, tik pred 
sodnikovim žvižgom, zapečatil 
češko usodo. Veselje Turkov 
je bilo nepopisno, kakor tudi 
žalost in solze v nasprotnem 
taboru. Turki se bodo tako v 
četrtfinalu na Dunaju pomerili 

s hrvaško izbrano vrsto, ki si je 
nadaljevanje priigrala s sijajno 
zmago nad nemškim »elfom«. 

Največji nagradni 
sklad doslej

Kljub temu pa Hrvati že sla-
vijo, saj jim vsaka zmaga polni 
blagajno nogometne zveze. 
Tokratni sklad EURA je, vsaj 
kar se nagrad tiče, najbogatej-
ši doslej. Deli se 184 milijonov 
evrov, kar 55 več kot leta 2004 
na Portugalskem. Hrvaški no-
gometaši so tako za nastop 
na evropskem prvenstvu že 
»kasirali« 7,5 milijona, dvakrat 
po pol milijona za zmago nad 
Avstrijo in Nemčijo ter dva mi-
lijona za vstop v četrtfinale, kar 
skupaj znaša že 11,5 milijona 
evrov. Če bi se Biličevi fantje 
uvrstili v finale, bi bil zaslužek 
kar enkrat večji. 

Gostitelji so nekoliko po-
pravili vtis, saj je švicarski na-
padalec Hakan Yakin proti 
rezervistom Portugalske zadel 
kar dvakrat in prinesel častno 
slovo. Portugalci pa se kljub 
temu, da se EP še ni končalo, že 
ubadajo z naslednikom Scola-
ria, ki odhaja v Chelsea. Njego-
vo mesto naj bi prav tako zase-
del Brazilec, nekdanji odlični 
nogometaš in svetovni prvak, 
v zadnji letih pa odličen trener, 
55-letni Zico, ki je že zapustil 
klop turškega nogometnega 
velikana Fenerbahcea. Svojo 
priložnost iščejo tudi naši so-
sedje, ki so z golom Ivice Vasti-
ča v zadnjih sekundah srečanja 
proti Poljski osvojili prvo toč-
ko. V zadnjem srečanju skupne 

B jih namreč čaka prestižno 
srečanje z Nemčijo. Že pred za-
četkom prvenstva je bila to za 
navijače najpomembnejša tek-
ma, sedaj pa je še nekaj več. Z 
morebitno zmago se lahko va-
rovanci Josefa Hickenbergerja 
uvrstijo celo v četrtfinale, kar 
pa bo vse prej kot lahko. Po-
trebovali bodo čudež izpred 
tridesetih let, ko so v leta 1978 
na svetovnem prvenstvu v Cor-
dobi s 3:2 ugnali Nemce, član 
čudežnega avstrijskega moštva 
pa je bil tudi sedanji selektor. 

Tudi Španci, zmagovalci sku-
pine D še čakajo na svojega na-
sprotnika v četrtfinalu. Potem 
ko so potopili Ruse in prema-
gali še Švede, jih čaka le še sre-
čanje z aktualnimi evropskimi 
prvaki, reprezentanco Grčije, 
toda srečanje o ničem ne od-
loča, saj so si Grki že zagotovili 
»povratno« vozovnico.

Iz Celovca 
Franc Nani Matjašič
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Nogomet � EP v Avstriji in Švici

Tulipani cvetijo v popolnem 
sijaju, Turkom drama v Ženevi 

Foto (FNM)

Hakan Yakin je rešil čast Švi-
carjev

Foto (FNM)

Nizozemci so prvi favoriti, Arjen Robben pa je v izvrstni formi.

Foto (FNM)

Češki vratar Petr Čech je bil tragični junak srečanja proti Turčiji.

Ob robu EP v Avstriji in Švici
Moj nedeljski športni večer je bil več kot izjemen. Naj-

prej sem v živo v Mariboru pospremil vrhunsko borbo 
ter zmago našega boksarja Dejana Zavca nad Marcom 
Catikkasom, nato pa sem bil priča še neverjetnemu pre-
obratu Turkov proti Čehom. Po mojem mnenju je to bila 
zaenkrat najzanimivejša tekma tega prvenstva. Dežurni 
krivec preobrata in poraza svoje ekipe je bil vratar Peter 
Čech, sicer eden izmed najboljših vratarjev na svetu, ki 
je pokazal, da na zemeljski obli ni človeka brez napake. 
Po tem velikem preobratu Turkov imam občutek, da bodo 
ti zdaj v četrtfinalu premagali še hrvaško izbrano vrsto, 
ki bo v vlogi favorita. Vemo, da v tekmah, v katerih so 
naši južni sosedje favoriti, ponavadi ne blestijo in mislim, 
da bi Turki lahko bili eni izmed štirih polfinalistov. Ra-
zočarali so me Portugalci, ki so proti gostiteljem iz Švice 
eksperimentirali, spočili velik del prve ekipe in na koncu 
izgubili. Sam nisem pristaš takega taktiziranja, saj si po-
navadi kasneje zaradi izgube ritma kaznovan v obliki 
poraza ter odhoda domov. Četrtfinale bo pokazalo, ali so 
Portugalci ravnali prav ali napak. Še naprej navdušujejo 
Nizozemci, ki so dvakrat gladko zmagali, in to proti Fran-
ciji ter Italiji. Slednji spet igrajo v svojem slogu in prepri-
čan sem, da se bodo spet izvlekli iz godlje in na koncu pr-
venstvo končali pri vrhu. Italijanski junak pa je trenutno 
vratar Gigi Buffon, ki je Romunu Adrianu Mutuju (zame 
eden najboljših igralcev na svetu v zadnjem desetletju) 
pri izidu 1:1 zaustavil enajstmetrovko in tako Romunom 
preprečil, da bi se veselili uvrstitve med osem najboljših. 
Tekmovanje v skupinah se počasi končuje in tekme so vse 
zanimivejše. Zdaj so ekipe prisiljene igrati na vse ali nič 
in ljubitelji nogometa zagotovo lahko uživajo v predsta-
vah v Avstriji in Švici. Moja favorita za finale še vedno 
ostajata Portugalska in Rusija, ki pa si še ni zagotovila 
poti v četrtfinale.

V eni izmed zadnjih zgodb v Štajerskem tedniku sem že 
pisal o starih televizijskih antenah, ki so v času EP spet v 
modi. Ker sem sila težko prenašal prenose na TV3 sem se 
odločil, da pojdem v nakup sobne antene in za informa-
cijo naj povem, da stane 9 EUR. Tako zdaj spet uživam v 
prenosih na HRT2, kjer so se res potrudili ter odlično pri-
pravili na prvenstvo in že sami uvodi pred tekmami te 
enostavno »prilepijo na kavč«. Prvenstvo Stare celine pa je 
res okužilo sosede Hrvate. V soboto sem bil priča nogomet-
nemu turnirju mlajših selekcij v Ormožu, kjer sta iz Hr-
vaške sodelovali ekipi Medžimurja in Slobode. Ena izmed 
družin, ki je spremljala svojega novega Šukerja, je bila 
vsa od glave do peta oblečena in obuta v simbole Hrvaške 
ter se je ponosno šopirila po Mestni grabi. To je hrvaški po-
nos! In mi Slovenci? Nas bi ob obutvi in obleki v državne 
simbole najbolj skrbelo, kaj si bo mislil sosed. Kaj šele, da 
bi odeti v državnih simbolih tavali po Hrvaški!

Piše: Uroš Krstič

Triatlon �� Najhitrejši 
Ptujčan iz vrst SV

V soboto je bila v Murski Soboti 
druga tekma letošnjega državnega 
prvenstva v sprint triatlonu. Po 750 
metrih plavanja, 20 kilometrih kole-
sarjenja in 5 kilometrih teka je bil s 
časom 56.94 minute najboljši Uroš 
Seme (TK Mamut), ki je bil po zma-
gi na Ptuju najboljši drugič zapored. 
Drugo mesto je osvojil Bojan Cebin 
(Inles Riko Ribnica) in tretje Jaroslav 
Kovačič (Krško). Med 56 tekmovalci, 
ki so uspešno opravili s progo, so bili 
tudi štirje člani triatlonske sekcije 
Tekaškega kluba Ptuj. Najboljši je bil 
Matej Kostanjevec, ki je s časom ure 
in osmih minut osvojil šesto mesto v 
kategoriji vojakov. V absolutni konku-
renci se je na 38. mesto s časom 1 
ure 9 minut in 30 sekund uvrstil Rado 
Ačimovič (v kategoriji veteranov II. je 
osvojil srebrno medaljo), Zoran Ma-
lovič je bil 42. (čas 1.12.07), Andrej 
Hunjet pa 49. (čas 1.17.36). Tekmo je 
zaznamoval dež, veter in z mnogimi 
zavoji nevarna kolesarska proga.

UG

Kolesarstvo �� 1. VN 
Lenarta: Štiri prva 
mesta v Kranj

Kolesarski klub TBP Lenart je 
izvedel kolesarsko dirko za VN Le-
narta, na kateri so nastopili mlajši 
kolesarji. Samo tekmovanje je bilo 
zelo zanimivo in je potekalo v ŠC Po-
lena. Proga je bila dolga 900 metrov, 
kolesarji pa so tekmovali na izpada-
nje. Vse zmage so slavili kolesarji iz 
Kranja.

Pri dečkih C je slavil Žan Šolar iz 
Save Kranj, 6. mesto je osvojil Si-
mon Vogrinec iz KK Perutnina Ptuj. 
Pri dečkih B je prvo mesto osvojil 
Gašper Katrašnik, pri dečkih A pa 
Patrik Gabrovšek, domači kolesar Si-
mon Komperšak je bil tretji. Kranjča-
ni so serijo zmag dopolnili pri mlajših 
mladincih, kjer je prvo mesto osvojil 
Blaž Bogataj, kolesar TBP Lenarta 
Mario Javornik je bil drugi, njegov 
klubski tovariš Andrej Rajšp četrti, 
Dani Pšajd pa peti.

Motokros �� 
Borut Bele drugi na 
Madžarskem

Vozniki motokrosa tekmujejo na 
različnih tekmovanjih izven Sloveni-
je, kjer trenutno vlada zatišje. V so-
sednji Madžarski je nastopil Borut 
Bele, ki je zasedel v obeh vožnjah 
drugo mesto, kar je lep uspeh za 
tega mladega voznika. Sicer pa po-
goji na obeh dirkah niso bili ravno 
dobri, saj je bilo na progi veliko pra-
hu, kar je tekmovalcem povzročalo 
precejšnje preglavice.

Danilo Klajnšek

Športne novičke 

Matej Kostanjevec



S projektom Zobojede mi-
ške želijo predvsem spod-
buditi željo in potrebo, da bi 
otroci želeli lepe zdrave zob-
ke, lep, zdrav nasmeh, da bi 
jim to ostalo za vse življenje 
in da bi za to imeli tudi spod-
budo, podporo in zgled pri 
starših. S tem bodo pomagali 
nadgraditi prizadevanja ptuj-

skega zobozdravstva oziroma 
njegove preventive za zdravje 
zobovja mladih, s tem pa tudi 
celotnega zdravja mlade po-
pulacije.
Kot je povedala vodja OE 
Zobozdravstvo Tatjana 
Tantegel, dr. dent. med., si 
zobozdravniki želijo, da ka-
riesa sploh ne bi bilo. Zobna 

gniloba je v zadnjem času v 
upadu, v povprečju imajo 12 
let stari otroci okvarjenega 
1,2 zoba, kar je že neke vr-
ste limit, več pa skorajda ni 
mogoče. Čisto se ga ne da 
odpraviti, pravi, vzrokov za 
karies je več, tisto, kar lahko 
naredijo zobozdravniki, na-
redijo. Primerjave s Slovenijo 

v tem trenutku še ni mogoče 
dati, ker skupnih podatkov na 
ravni države še ni, se pa naj bi 
na to pripravljali na Inštitutu 
za zdravje. Zadnji podatki so 
iz leta 2000. Vodja ptujskega 
zobozdravstva za primerjavo 
trenutno uporablja podatke 
iz svetovne literature. Skandi-
navcev, kjer kariesa praktično 

ni, še ne moremo doseči, smo 
pa zelo visoko, pravi o tem 
govori tudi priznanje, ki ga je 
Slovenija dobila za izvajanje 
preventivnih zdravstvenih 
programov. Ob zavesti, kakr-
šne pri nas še ni, Skandinavci 
v skrbi za zdravo zobovje tudi 
ne sladkajo antibiotikov, tudi 
mamic, ki bi otrokom dajale 
stekleničke, pri njih ni sreča-
ti. Ptujsko zobozdravstvo vse 
podatke zbira ne glede na 
druge, je povedala direktori-
ca Metka Petek Uhan, dr. med, 
spec., zato jih lahko v vsakem 
trenutku predložijo. Dobro 
pri preventivi sodelujejo tudi 
z zasebnimi zobozdravniki, 
vzpostavili so sistem zbiranja 
teh podatkov, kar jim v vsa-
kem trenutku omogoča pre-
gled stanja. Tudi to štejejo za 
uspeh, saj takšnega zglednega 
sodelovanje v drugih okoljih 
skorajda ni.
K ogledu igrice so 3. junija 
poleg otrok povabili tudi nji-
hove starše, vzgojiteljice, pre-
ventivne medicinske sestre in 
učiteljice. Sporočilo o redni 
in kvalitetni skrbi za zobe, bi-
stvenega pomena je redno in 
skrbno čiščenje zob, ob zdra-
vi prehrani, so otroci sprejeli 
na zanimiv in dopadljiv način. 
Prav tako tudi njihovi starši. 
Projekt Zobojede miške, ki je 
rezultat medsebojnega sode-
lovanje enote vrtca Deteljica 
in zobozdravstvene enote, se 

je tako pokazal kot pravšnji.
MG

Foto: MG

Podlehniški otroci, ki jih vodi učiteljica in mentorica Zdenka Golub, so poskrbeli za lepo gledališko kuliso, ki je spodbujala k skrbi za 
lepo in zdravo zobovje in zdravju nasploh.

Urad za delo Ptuj
AVTOMEHANIK, STROJNI ME-
HANIK, SERVIS IN TRGOVINA 
- M/Ž; servis malih kmetijskih stro-
jev, nedoločen čas, polni delovni 
čas, enoizmensko delo, posku-
sna doba 1 mesec, vozniški izpit 
B-kategorije, urejevalniki besedil 
- osnovno, delo s preglednicami - 
osnovno, delo z bazami podatkov 
- osnovno, programiranje - osnov-
no, poznavanje računalniških 
omrežij - osnovno, računalniško 
oblikovanje - osnovno. PETERŠIČ 
DAVORIN S.P. - SERVIS IN TR-
GOVINA, DORNAVA 76 A, 2252 
DORNAVA, PETERŠIČ DAVORIN, 
051 412-042.
DELAVEC BREZ POKLICA, ČI-
STILKA - DELOVNO MESTO 
PTUJ - M/Ž; čiščenje po trgovskih 
centrih, bencinskih servisih, av-
tohišah in poslovnih objektih, 
nedoločen čas, polni delovni čas, 
gibljiv/nestalen urnik, poskusna 
doba 1 mesec. SKUPINA KARIERA 
NACIONALNI KADROVSKI OPE-
RATER D.O.O., DUNAJSKA CESTA 
21, 1000 LJUBLJANA, TRAMŠEK 
BLAŽ, 080 24 68/01 300 31 00, 
blaz.tramsek@kariera.si.
DELAVEC BREZ POKLICA, ČI-
STILKA NA OBMOČJU VOLIČI-
NE - M/Ž; čiščenje prostorov po-
šte, del.čas od 7. do 8.ure zjutraj, 
določen čas 3 mesece, skrajšan 
delovni čas, enoizmensko delo, 
poskusna doba 1 mesec. ISS FA-
CILITY SERVICES STORITVE IN 
TRGOVINA D.O.O., PTUJSKA CE-

STA 95, 2000 MARIBOR, PIVEC 
MAJAN, 040 414 576.
DELAVEC S POKLICEM ALI 
BREZ, OSNOVNOŠOLSKA IZO-
BRAZBA, SREDNJA POKLICNA 
IZOBRAZBA - M/Ž; proizvodnja 
in montaža pvc stavbnega pohi-
štva, nedoločen čas, polni delovni 
čas, enoizmensko delo, poskusna 
doba 12 mesecev, vozniški izpit 
B-kategorije, urejevalniki besedil 
- osnovno. AKTAL PROIZVODNO 
IN TRGOVSKO PODJETJE D.O.O., 
INDUSTRIJSKO NASELJE 14, 2325 
KIDRIČEVO, KORPAR ANTON, 
02 799-04-30.
EKONOMIST ZA ANALIZE IN 
PLANIRANJE, PROJEKTNO 
DELO - M/Ž; priprava DIIP-ov, 
IP-jev, PIZ-ev, po uredbi o enotni 
metodologiji za pripravo in obrav-
navo investicijske dokumentacije 
na področju javnih financ ur. l. rs, 
št. 60/2006 in izdelava poslovnih 
načrtov, določen čas  3 mesece, 
polni delovni čas, enoizmensko 
delo, poskusna doba 3 mesece, 
vozniški izpit B-kategorije, angle-
ški jezik  razumevanje zelo dobro, 
govorjenje zelo dobro, pisanje 
zelo dobro, nemški jezik razume-
vanje zelo dobro, govorjenje zelo 
dobro, pisanje zelo dobro, ureje-
valniki besedil - zahtevno, delo s 
preglednicami - zahtevno, delo z 
bazami podatkov - zahtevno, pro-
gramiranje - osnovno, poznavanje 
računalniških omrežij - osnovno, 
poznavanje operacijskih sistemov 
- osnovno, računalniško oblikova-

nje - zahtevno. 1500 EUR bruto / 
mesečno. RADIX TRGOVSKO IN 
STORITVENO PODJETJE D.O.O., 
LOVRENC NA DRAVSKEM POLJU 
37 B, 2324 LOVRENC NA DRA-
VSKEM POLJU, CESTNIK TADEJA, 
02 771-11-22, tadeja@radix.si.
ELEKTRIKAR ENERGETIK, 
ELEKTROTEHNIK, ELEKTRO-
INŠTALATER- MONTER - M/Ž; 
montaža in demontaža elektrin-
štalacijske opreme, določen čas 
12 mesecev, polni delovni čas, 
enoizmensko delo, poskusna doba 
3 mesece, vozniški izpit B-katego-
rije, slovenski jezik razumevanje 
tekoče. JERNEJŠEK ZDRAVKO 
S.P.- ELEKTROINSTALATERSTVO 
IN ELEKTROMEHANIKA, TOVAR-
NIŠKA CESTA 10, 2325 KIDRIČE-
VO, JERNEJŠEK ZDRAVKO, 041 
692-040, jernejsek.zdravko@siol.
net.
NATAKAR, POMOČ V STREŽBI 
- M/Ž; strežba hrane in pijač, dolo-
čen čas 3 mesece, polni delovni 
čas, enoizmensko delo, poskusna 
doba. ALDO TRGOVINA IN STO-
RITVE D.O.O., POTRČEVA CE-
STA 46, 2250 PTUJ, JEZA NADA, 
041/518-117, aldo.doo@email.si.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, MONTAŽA SPOMENIKA 
- M/Ž; montaža spomenika, dolo-
čen čas 6 mesecev, polni delovni 
čas, enoizmensko delo, poskusna 
doba 1 mesec, vozniški izpit B-
kategorije. ZEMLJAK BOŠTJAN 
S.P.-KAMNOSEŠTVO, POBREŽJE 
54 B, 2284 VIDEM PRI PTUJU, ZE-

MLJAK BOŠTJAN, 031 584-965.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, MONTER SUHOMONTA-
ŽNIH SISTEMOV KNAUF - M/Ž; 
montaža po sistemu knauf, dolo-
čen čas 6 mesecev, polni delovni 
čas, enoizmensko delo, poskusna 
doba 1 mesec, vozniški izpit B-ka-
tegorije. DUCATUS DRUŽBA ZA 
GRADBENIŠTVO, TRGOVINO, 
PROMET, POSREDNIŠTVO IN 
STORITVE D.O.O., DEŽNO PRI 
PODLEHNIKU 5 A, 2286 POD-
LEHNIK, SAKELŠEK ZLATKO, 041 
343 936, ducatus.d.o.o.@gmail.
com.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, POMOŽNA DELA V NIZ-
KIH IN VISOKIH GRADNJAH - 
M/Ž; POMOŽNA DELA V NIZKIH 
IN VISOKIH GRADNJAH, določen 
čas 6 mesecev, polni delovni čas, 
enoizmensko delo, poskusna doba 
1 mesec, vozniški izpit B-kategori-
je. GRADBENE STORITVE, STANI-
SLAV KRAJNC S.P., NARAPLJE 16, 
2322 MAJŠPERK, KRAJNC STANI-
SLAV, 051 222-173; 02 794-46-11.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, PREPROSTA DELA V 
GRADBENIŠTVU - M/Ž; , dolo-
čen čas 12 mesecev, polni delovni 
čas, enoizmensko delo, poskusna 
doba 1 mesec. BP-TIM STORITVE 
IN TRGOVINA D.O.O., SPODNJA 
HAJDINA 66, 2288 HAJDINA, 
BEZJAK ROBERT, 041 433-122, 
robertbezjak@yahoo.com.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, SAMOSTOJNI KLJUČAVNI-

ČAR - M/Ž; samostojno delo, vode-
nje skupin pri sestavi zahtevnejših 
sklopov, brezhibno branje načrtov 
in tehnične dokumentacije, delo z 
inox in črnim materialom, dolo-
čen čas 12 mesecev, polni delovni 
čas, enoizmensko delo, poskusna 
doba 1 mesec. 1100 EUR bruto / 
mesečno. MP PTUJ PODJETJE ZA 
INŽENIRING, MONTAŽO IN PRO-
IZVODNJO STROJNIH NAPRAV 
D.O.O., DORNAVSKA CESTA 7 
B, 2250 PTUJ, KODERMAN NA-
TAŠA, 02/787-13-23, kadrovska@
mp-ptuj.si.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, SREDNJA POKLICNA IZ-
OBRAZBA, STROJNIK GRAD-
BENE MEHANIZACIJE - M/Ž; 
strojna dela na terenu, nedoločen 
čas, polni delovni čas, enoizmen-
sko delo, poskusna doba 1 mesec, 
vozniški izpit B-kategorije, ureje-
valniki besedil - osnovno. AKTAL 
PROIZVODNO IN TRGOVSKO 
PODJETJE D.O.O., INDUSTRIJSKO 
NASELJE 14, 2325 KIDRIČEVO, 
KORPAR ANTON, 02 799-04-30.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, SREDNJA POKLICNA IZO-
BRAZBA, VILIČARIST - SKLA-
DIŠČNIK - M/Ž; upravljanje vili-
čarja, urejanje skladišča, poznati 
predpise varstva pri delu, nedo-
ločen čas, polni delovni čas, eno-
izmensko delo, poskusna doba 3 
mesece, vozniški izpit B-katego-
rije. 900 EUR bruto / mesečno. 
TELE-FONIKA KABLI, TRGOVINA 
IN STORITVE, D.O.O., PUHOVA 
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Za zdrave zobe in zdrava usta
Prireditev, ki so jo 3. junija organizirali v Zdravstvenem domu Ptuj – organizacijski enoti Zobozdravstvo, je že neke vrste 
stalnica v okviru poletnih prireditev, ki jih pripravijo vsako leto v tem času. Vsako leto tudi povabijo eno skupino otrok, 
letos iz vrtca Deteljica Budina. Uspeli so povezati različne nivoje izobraževanja, OŠ Podlehnik pa je pripravila lutkovno 
igrico Na zeljnatem listu.

ULICA 18, 2250 PTUJ, NOVAK 
TATJANA, 08 200 10 40, office@
tfkabli.si.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, STREŽBA PIJAČ - M/Ž; strež-
ba toplih in hladnih napitkov v 
dnevnem lokalu, določen čas 12 
mesecev, polni delovni čas, dvo- 
ali večizmensko delo, poskusna 
doba 1 mesec, 0. 960 EUR bruto 
/ mesečno. LEBER ANA S.P. - BAR 
PANORANA, VIČAVA 49, 2250 
PTUJ, LEBER ANA, 041 723 485, 
pisarna@isn.si.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, VOZNIK TAKSIJA - M/Ž; 
voznik osebnega avtomobila, ne-
določen čas, skrajšan delovni čas, 
dvo- ali večizmensko delo posku-
sna doba 1 mesec, vozniški izpit 
B-kategorije, nemški jezik razume-
vanje osnovno. DEŽMAN SREČKO 
S.P. - TAKSI, ŠTRAFELOVA ULICA 
9, 2250 PTUJ, DEŽMAN SREČKO, 
031 331-030.
OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZ-
BA, VOZNIK TOVORNEGA VO-
ZILA - M/Ž; dela se opravljajo v 
domačem in tujem mednarodnem 
prometu, določen čas 6 mesecev, 
polni delovni čas, enoizmensko 
delo, poskusna doba 3 mesece, vo-
zniški izpit B-, C-, E-kategorije, slo-
venski jezik razumevanje dobro, 
govorjenje dobro, pisanje dobro. 
ZAM AVTO PODJETJE ZA TRAN-
SPORT, ŠPEDICIJO, TRGOVINO 
IN GOSTINSTVO D.O.O., PUHO-
VA ULICA 12, 2250 PTUJ, ZAMU-
DA MAJA, 051 370-637, zam.avto@
yahoo.com.
PRODAJALEC, TRGOVEC - M/Ž; 
prodaja koles in rezervnih avtode-
lov, določen čas 3 mesece, polni 
delovni čas, dvo- ali večizmensko 
delo, poskusna doba 3 mesece, 
urejevalniki besedil - osnovno, 
delo s preglednicami - osnovno, 
delo z bazami podatkov - osnov-
no, programiranje - osnovno, po-
znavanje računalniških omrežij - 
osnovno, poznavanje operacijskih 
sistemov - osnovno, računalniško 
oblikovanje - osnovno. ALDO TR-
GOVINA IN STORITVE D.O.O., 
POTRČEVA CESTA 46, 2250 PTUJ, 
JEZA NADA, 041/518-117, aldo.
doo@email.si.
SREDNJA POKLICNA IZO-
BRAZBA, DELAVEC V SKLADI-
ŠČU - KOMISIONAR - M/Ž; pre-
vzem blaga, izdaja blaga, priprava 
blaga za razvoz strankam, eviden-
ca blaga, preprosta prekladna 
dela, skrb za urejenost in čistočo 
delovnih sredstev ter prostorov, 
določen čas 12 mesecev, polni de-
lovni čas. PETLJA TRGOVINA IN 
STORITVE D.O.O., OB DRAVI 3 A, 
2250 PTUJ.
SREDNJA POKLICNA IZO-
BRAZBA, NATAKARICA - M/Ž; 
strežba pijač, nedoločen čas, pol-
ni delovni čas, enoizmensko delo, 
poskusna doba 2 meseca. PAL 
DRAGICA S.P. - OKREPČEVALNI-
CA »PRI TREH LIPAH«, VIDEM PRI 
PTUJU 48, 2284 VIDEM PRI PTU-
JU, PAL DRAGICA, 02 764-14-81, 
jernej.pal@siol.net.
TESAR - M/Ž; nizke gradnje, dolo-
čen čas, 12 mesecev, polni delovni 
čas, enoizmensko delo poskusna 
doba 3 mesece, vozniški izpit B-
kategorije, slovenski jezik razume-
vanje dobro, govorjenje dobro, 0. 
616 EUR bruto / mesečno. SERVIS 
ZAKLJUČNA GRADBENA DELA 
MATIĆ NUA S.P., ZAGREBŠKA CE-
STA 5, 2250 PTUJ, MATIĆ NUA, 
051/371-510.
ZIDAR, ZIDAR-FASADER - M/Ž; 
nizke gradnje, določen čas 12 
mesecev, polni delovni čas, eno-
izmensko delo, poskusna doba 3 
mesece, vozniški izpit B-katego-
rije, slovenski jezik razumevanje 
dobro, govorjenje dobro. 616 
EUR bruto / mesečno. SERVIS 
ZAKLJUČNA GRADBENA DELA 
MATIĆ NUA S.P., ZAGREBŠKA CE-
STA 5, 2250 PTUJ, MATIĆ NUA, 
051/371-510.



več z Jogom, mojim najljubšim 
prijateljem. Jog živi v Indiji pol 
življenja, prej je bil uspešen po-
slovnež, poznavalec indijskega 
in tajskega antikvariata. Jog je 
topel, družaben, iskriv in povrh 
odličen kuhar. Zjutraj rad spim, 
Jog smukne na tržnico, pripra-
vi zajtrk, ob desetih me zbudi 
s skodelico čaja. Velikokrat je 
z nami tudi Pavel, antropolog 
iz Varšave. Pavel je na duhov-
nih počitnicah, zmanjkalo mu 
je denarja, toda noče se vrni-
ti v Evropo. Večkrat pride na 
kosilo, popoldanske debate z 
njim so intelektualni posladek. 
Z denarjem smo priskrbljeni, 
včasih popoldan izvajam Watqi 
v bližnjem hotelu. Sprostitvena 
seansa Watqija je 1200 rupij, 
dober natakar zasluži isti de-
nar v enem mesecu. Za večer-
jo si kdaj pa kdaj privoščimo 
steklenico indijskega vina, ki 
stane 700 rupij, in je popolno-
ma zanič. Stoži se mi, ko se spo-
mnim na refošk in naš ptujski 
muškat.

Pavel pravi, da je razvoj 
družbe zašel na stransko pot z 
nastankom privatne lastnine. 
Dokler je bil človek nabiralec 
sadežev in lovec, je živel v sku-
pnostih, kjer je vladala seksual-
na svoboda. Otroci so pripadali 
celotni skupnosti, imeli so le 
mamo, očetovsko figuro je 
opravljal materin oče ali starejši 
brat. Ljubosumja niso poznali.

Ugovarjam Pavlu, Ilaria me 
je zapustila, ker je bila ljubosu-
mna na moj računalnik. Rekla 
mi je, da za ljubezen ni dovolj 
čas, ki ga nekomu nameniš, am-
pak je potreben tudi čas, ki bi 
ga nekdo rad namenil tebi. Za-
dnji dve leti sem se intenzivno 
ukvarjal z modelom A-tempo-
ralnega vesolja in sem jo preveč 
zanemaril.

Dopoldan grem za uro me-
ditirat v »Samadhi«, marmornat 
paviljon, kjer je shranjen Osho-

jev posmrtni pepel. Moje srce 
je žalostno, um potrt, ne vidim 
izhoda. Lepega dne ga vprašam 
za nasvet. Iz tišine pridejo be-
sede: »Ti ne moreš narediti nič, 
odpri srce, spusti me noter, 
bom jaz poskrbel zate.« Nisem 
vedel, se je mojster res pogo-
voril z mano ali pa mi je moja 
intuicija dala dober nasvet. Pri-
hajal sem redno in se poglabljal 
v tišino srca. Počasi se je moje 
srce opomoglo, svet gre naprej 
tudi brez Ilarije.

Najlepši so pozni popoldne-
vi. Pred Jogovo kočo imamo 
nizko mizo, posedemo se, pije-
mo čaj, se pogovarjamo. Ščitijo 
nas visoka bambusova drevesa, 
po katerih lezejo kobre in išče-
jo ptičja jajca. Navadili smo se 
živeti skupaj tudi s podlasica-
mi, s katerimi delimo hrano.

Zvečer je velik ples pri »Pira-
midah«, dva kilometra oddalje-
nem zabavišču. Jog je pripravil 
sladico »bang«, ki jo častilci Šive 
uživajo pred obredi, mi pa pred 
plesom. Pavel ne prenaša prav 
dobro banga, polasti se ga prije-
tna utrujenost in zaspi v viseči 
mreži. Jog vzame njegovo nepo-
grešljivo culico in odpraviva se 
plesat. Noč je zvezdnata, v tišini 
hodiva med riževimi polji. Na-
enkrat se začneva oba smejati, 
Jog pravi: »Amrit (moje indijsko 
ime, ki mi ga je dal Osho), meni 
se zdi, da hodiva že nekaj ur. 
Najbrž je ples že končan, greva 
nazaj.« Tudi jaz imam občutek, 
da hodiva celo večnost in mu 
rečem: »Jog, čas je prevara uma, 
na plesu je mnogo lepih žensk, 
greva!«

Plesišče je ob reki, muzika 
je odlična. Jog pleše, giblje se 
harmonično, s prefinjeno ele-
ganco. Oči ima zaprte, na nje-
govem obraz se zrcali duh. Pre-
mami me ples, zaprem oči in se 
prepustim.

Se nadaljuje

Na Bora Boro naju je povabil 
njen francoski kolega, ki ima 
tam majhno kliniko. Ilarija mu 
pomaga dopoldan, po kosilu 
imava prosto. V Evropi je življe-
nje zmeraj bolj stresno, iščeva 
miren kotiček v Oceaniji. Ilarija 
je delala v znani pariški klini-
ki, dvanajst ur na dan, nočna 
dežurstva … Najin moto je: »Ži-
vljenje pred denarjem, ljube-
zen pred kariero.« Meni ideja o 
življenju na Bori Bori ustreza, 
glavno, da imam moj prenosni 
računalnik, da sem lahko na 
internetu, v stiku z drugimi 
»norimi znanstveniki«, ki delajo 
na združitvi materije in duha, 
znanosti in religije.

Otok Bora Bora je dolg okrog 
šest, širok okrog pet kilometrov. 
Obdan je s koralnim grebenom, 
ki ima le eno odprtino, kjer lad-
je zaplujejo v široko, v glavnem 
plitvo laguno. V sredini otoka 
je okrog šesto metrov visok 
skalnat hrib, porasel s tropskim 
gozdom, polepšan s številnimi 
prepadnimi stenami. Barva la-
gune se spreminja z globino 
vode od svetlo modre, sma-
ragdne, vijoličaste, do temno 
modre. V laguni je nešteto rib 
vseh barv in velikosti, včasih te 
obiščejo tudi radovedni morski 

psi, ki živijo v laguni. Posebej 
radi so imeli Watqi. Najbrž so 
razmišljali: »Kaj se gresta ti dve 
ribi, ena hodi po dnu in vleče 
drugo za sabo?«

Ob popoldanski oseki veliko-
krat vzameva kanu in se odpra-
viva na korani greben. Širok je 
okrog deset metrov, primeren 
za sprehode in opazovanje 
sončnih zahodov. Morje zunaj 
je globoko petdeset in več me-
trov, v globinah se zarisujejo 
trupi sivih morskih psov, ki so 
nevarni. V notranjost lagune ne 
pridejo, tam domujeta varnost 
in prešernost. 

Sonce se preliva z obzorjem, 
topel veter naju boža, valovi 
odnašajo zadnje misli in čustva. 
Objeta v praznini slišiva bitje 
src. Svarog je z nama.

Življenje v Pooni je raznovr-
stno. Oshojev ašram se razteza 
na dveh hektarjih v prestižnem 
mestnem delu, polnem zelenja 
in razkošnih vil. Prišli smo iz 
vsega sveta, duhovni avanturi-
sti, iskalci resnice. V »Vrtu pre-
danosti« sem si zgradil hiško, 
streha je iz bambusa in širo-
kih listov rastline, ki raste na 
bližnjem travniku, stene so iz 
mreže proti komarjem. Poleg 
Mika in Antonia se družim naj-

Srečko Šorli � Svarogove sanje (15.)

Življenje na Bora Bori
Watqi se je rodil na Bora Bori. Voda v laguni blizu naji-
nega stanovanja je globoka meter trideset in ima 35 
stopinj, idealno za Watqi. Ilarija je moj poskusni zaj-
ček. Cele popoldneve jo »prevažam« po vodi, jo učim 
pozornosti, razlagam ji, da izvajava resen znanstveni 
poskus, ona pa se smeji, moja sladka veterinarka. 
Kapljice se iskrijo na obrazu, lasje se poigravajo v 
vodi, včasih odpre oči, najini pogledi se srečajo, v 
njenih zenicah se smehlja otroška duša, ki hoče 
ostati v raju večnega zdaj.
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Torek, 17. junij
Danes goduje Dolfe
1860 sta bili deželni vladi Kranjske in Koroške razpuščeni in podrejeni 
namestništvu v Gradcu (Koroška) in Trstu (Kranjska).
1895 se je rodil v Veržeju pri Murski Soboti slovenski skladatelj Slavko 
Osterc.
1912 se je rodil v Pivki slovenski skladatelj Franc Šturm.
1944 je bil podpisan sporazum o oblikovanju skupne vlade med Titom 
in predsednikom kraljeve vlade Ivanom Šubašićem, znan tudi kot Viški 
sporazum.
1988 so se začeli protestni večeri v Društvu slovenskih pisateljev v 
podporo aretirani »četverici«, ki so se odvijali do 27. julija.
1991 sta Slovenija in Hrvaška končali izdelavo skupnega načrta o sku-
pni obrambi, če bi eno napadla JLA.
Sreda, 18. junij
Danes goduje Marko
1256 je bila napisana prva odkrita listina, ki omenja Kranj kot mesto.
1488 je umrl v Ljubljani prvi ljubljanski škof Žiga Lamberg.
1896 se je rodil v Križah borec za slovensko severno mejo in strokov-
njak za slovenska narodnostna vprašanja Lojze Ude.
1815 sta v bitki pri Waterlooju britansko-nizozemska armada pod Wel-
lingtonovim in pruska armada pod Blücherjevim vodstvom premagali 
Napoleonovo vojsko.
1901 se je rodila ruska velika kneginja Anastazija Nikolajevna, naj-
mlajša hči zadnjega ruskega carja Nikolaja II.
1928 je Amelia Earhard kot prva ženska sama preletela Atlantik.
1928 je norveški raziskovalec Roald Amundsen z majhnim letalom 
sam poletel v reševalno akcijo proti kraju, kjer je strmoglavil zrakoplov 
Italija Umberta Nobila.
Četrtek, 19. junij
Danes goduje Julijana
551 p.n.št. naj bi se rodil kitajski filozof Konfucij.
1870 so štiri dni pred deželnozborskimi volitvami v Novi vasi pri Slo-
venski Bistrici nemški delavci fizično preprečili predvolilno zborovanje 
dveh slovenskih kandidatov.
1921 so sprejeli Ustavo Kraljevine SHS.
1921 sta bila na volitvah v koroški deželni zbor v prvi avstrijski republiki 
kot prva slovenska poslanca izvoljena Ferdo Kaiger in Vinko Poljanec.
1925 je v Poljanski dolini nad Škofjo Loko veliko neurje povzročilo po-
vodenj in veliko razdejanje.
1931 je izšel v Kraljevini Jugoslaviji zakon o agrarni reformi na vele-
posestvih.
1991 so v Sloveniji vpoklicali dodatnih 5.000 pripadnikov Teritorialne 
obrambe, del pripadnikov Narodne zaščite in vse rezervne miličnike.
Petek, 20. junij
Danes goduje Silverij
Danes je mednarodni dan beguncev
1818 je priplula na Irsko lesena ladja Savannah kot prva ladja, ki je 
tudi s pomočjo parnega stroja preplula Atlantik.
1837 je zasedla prestol angleška kraljica Viktorija.
1860 so zakoličili prostor za mesto Vladivostok.
1909 se je rodil ameriški filmski igralec Erol Flynn.
Sobota, 21. junij
Danes goduje Alojz
Danes ob 1. uri in 59 minut se začne poletje
1891 se je rodil slovenski glasbenik France Marolt.
1922 so fašistične čete iz Gorice in Furlanije začele tridnevno kazen-
sko ekspedicijo na Kobarid in okoliške vasi, ker je bil porušen spome-
nik padlim italijanskim vojakom na Krnu.
1952 je vlada SFRJ sprejela odlok o prenehanju vojnega stanja z Nem-
čijo.
1971 so poslanci slovenske skupščine izvolili za člane jugoslovanske-
ga predsedstva iz Slovenije Sergeja Kraigherja (po funkciji), Marka Bul-
ca in Mitjo Ribičiča.
1974 so ustanovili v Trstu Slovenski raziskovalni inštitut – SLORI.
1988 SK je bilo na Kongresnem trgu v Ljubljani množično zborovanje v 
podporo Janši, Borštnerju in Tasiču, ki jih je zaprla JLA.
1988 je predsedstvo CK ZKS zvrnilo zahtevo zveznega partijskega vod-
stva in armade, naj represivno ukrepa na ukrepe Odbora za zaščito 
človekovih pravic.
1991 je predsednik jugoslovanske vlade Ante Marković zagrozil, da 
bo ZIS z vsemi zakonitimi sredstvi preprečil enostransko spreminjanje 
notranjih ali zunanjih mej Jugoslavije.
Nedelja, 22. junij
Danes goduje Ahac
1593 so v znameniti bitki pri Sisku hrvaško-slovenske čete premagale 
turško vojsko.
1885 se je rodil v Ljubljani slovenski znanstvenik elektrotehnik in eden 
vodilnih svetovnih šahovskih velemojstrov Milan Vidmar.
1890 se je rodil v Ljubljani slovenski lutkar Vekoslav Kovač.
1941 so ob napadu Nemcev na SZ prejeli jugoslovanski komunisti 
ukaz Kominterne, naj organizirajo gibanje na podlagi enotne nacional-
ne fronte.
1991 je tri dni pred osamosvojitvijo odšla slovenska delegacija na za-
dnje usklajevanje v Banske dvore v Zagreb.
Ponedeljek, 23. junij
Danes goduje Kresnica
Danes je kresni večer in olimpijski dan
1368 je grof Herman Celjski dobil v zastavo mesta Radgono, Kamnik, 
Slovensko Bistrico ter dohodke gradu in urbarja Laško.
1606 so na Dunaju sklenili cesar Rudolf II. in ogrski velikaši dunajski 
verski mir.
1790 je ljubljanski mestni svet prepovedal kopanje.
1859 se je rodil v Novem mestu slovenski planinec in kartogarf Alojzij 
Knafelc.
1915 se je začela prva italijanska ofenziva na Soški fronti, ki je trajala 
od 23. junija 1915 do 7. julija 1915.
1990 se je začel dvodnevni kongres Slovenske demokratične zveze 
(SDZ), na katerem so sprejeli deklaracijo o samostojnosti Slovenije.
1991 so članice Evropske skupnosti sklenile, da ne bodo priznale ne-
odvisnosti Slovenije in Hrvaške v primeru enostranske odcepitve od 
jugoslovanske federacije.

Na valovih časa

žolčnih poteh. Najpogosteje 
je posledica žolčnih kamnov 
in se lahko širi nazaj pod de-
sno lopatico ali v desno ramo. 
Bolečina v zgornjem srednjem 
in zgornjem levem delu trebu-
ha je lahko posledica vnetja 
trebušne slinavke ali razjede 
želodca ali dvanajstnika. Tudi 
v tem primeru se lahko boleči-
na širi v druge dele trebuha ali 
izžareva v hrbet ali prsni koš. 
Vnetje slepiča je najpogostejši 
vzrok operacij zaradi bolečin v 
trebuhu. Začne se kot bolečina 
okoli popka, ki je na začetku 
topa in jo je težko natančno lo-
cirat (visceralna bolečina), čez 
nekaj časa se poslabša in prese-
li v desni spodnji del trebuha, 
nad anatomsko lokacijo slepiča 
(parietalna bolečina). V levem 
spodnjem delu trebuha je naj-
pogostejši vzrok bolečine vne-
tje divertiklov debelega čreve-
sa. V spodnjem delu trebuha je 
huda bolečina prisotna ob vne-
tjih jajčnikov, ob menstruaciji 
ali ob zunajmaternični noseč-
nosti. Bolečina v ledjih najpo-
gosteje nastane zaradi bolezni 

ledvic in se kaže kot ledvične 
kolike. V tem primeru gre za 
zelo hudo bolečino, ki se širi 
naprej proti dimljam. Bolečina 
se ob resnih obolenjih pogosto 
pojavlja skupaj z drugimi simp-
tomi in znaki bolezni. Pogosto 
so prisotni slabost, bruhanje, 
neješčnost ali povišana telesna 
temperatura. 

Ob hudi prizadetosti bolni-
ka ne smemo odlašati z odho-
dom k zdravniku. Tip bolečine 
in časovni potek nastanka bo-
sta usmerila zdravnika, katero 
bolezen naj posumi kot vzrok 
bolečine. Na podlagi anamne-
ze in kliničnega pregleda se 
bo odločil, katere laboratorij-
ske preiskave krvi in druge 
preiskave so potrebne. Za do-
končno diagnozo je potrebno 
opraviti slikovne preiskave, kot 
so rentgensko slikanje trebuha, 
ultrazvočni pregled trebuha ali 
celo računalniška tomografija. 
Glede na izvide vseh naštetih 
preiskav se bo odločil, katero 
zdravljenje je primerno. Pri 
vnetjih slepiča, predrtju čreve-
sa, zapori črevesa, krvavitvah iz 

Obstajata dva tipa bolečine 
v trebuhu. Prvi tip bolečine se 
imenuje visceralna bolečina in 
je posledica vnetja ali natega 
votlih mišičnih organov, kot 
sta na primer tanko ali debelo 
črevo. Takšna bolečina je topa, 
slabo lokalizirana ter lahko iz-
žareva v druge dele trebuha. 
Kolike ob žolčnih ali ledvičnih 
kamnih so najbolj značilna vr-
sta visceralne bolečine. Drugi 
tip bolečine v trebuhu se ime-
nuje parietalna bolečina in je 
posledica draženja potrebu-
šnice. Takšna bolečina je ostra 
in dobro lokalizirana. Resno 
obolenje se lahko prvo pokaže 
kot visceralna bolečina, s težko 
določljivo lokacijo, in se čez 
nekaj časa spremeni v parietal-
no, kjer je bolečina lokalizirana 
blizu mesta bolezni.

Lokacija bolečine v trebu-
hu ter njeno izžarevanje nam 
približno pokažeta, kateri or-
gan je prizadet. Bolečina pod 
desnim rebrnim lokom ali v 
zgornjem desnem delu trebu-
ha je ponavadi posledica do-
gajanja v jetrih ali žolčniku in 

Za naše zdravje

Bolečina v trebuhu
Bolečina v trebuhu je eden najpogostejših simptomov, ki ga doživimo v katerikoli starosti. Že pri 
dojenčkih so pogoste neprespane noči zaradi bolečin v trebuhu ob prebavnih krčih. V veliki večini 
primerov je bolečina v trebuhu nenevarna in čez nekaj časa mine sama brez dolgotrajnih posledic. 
Vedeti pa moramo, da je lahko bolečina v trebuhu znak resnega obolenja, ki lahko ogroža življenje.

razjed želodca in dvanajstnika, 
ki jih ni mogoče ustaviti ob 
gastroskopiji, zapori žil ali zu-
najmaternični nosečnosti je ta-
kojšnje operativno zdravljenje 
življenjskega pomena. Izraz, 
ki označuje takšno dogajanje, 
se imenuje “akutni abdomen”. 
Značilnosti akutnega abdomna 
so nastanek v zadnjih štiriin-
dvajsetih urah, huda bolečina v 
trebuhu in splošna prizadetost 
bolnika.

Kot sem že prej napisal, se 
bolezni trebušnih organov ka-
žejo z bolečino v drugih delih 
telesa, vedeti pa moramo tudi, 
da je bolečina v trebuhu lahko 
prisotna zaradi vzrokov izven 
trebuha, kot na primer pri srč-
nem infarktu ali bolečinah v 
hrbtenici.

Ob hudi in nenadni boleči-
ni s splošno prizadetostjo ne 
smemo odlašati z odhodom k 
zdravniku. Poleg tega se mo-
ramo po zaključenem zdravlje-
nju z diagnosticirano določeno 
boleznijo držati navodil, ki smo 
jih prejeli od zdravnika.

Matej Horvat,
dr. med., specializant



Junij je mesec setve dvoletnic 
Dež kar ne neha, poletja še ni od nikoder. Kljub temu, ali pa 

zaradi tega, so vrtovi letos lepo pisani in cvetoči. V tem času je 
vožnja po vaseh in okolici Ptuja res zelo prijetna in polna lepih 
pogledov in razgledov. Vendar nam vsaj trenutno vsaj za konec 
tedna vremenska napoved obljublja nekaj več sonca, vročine pa 
še vedno ne bo. Pa bi si jo morali želeti, če želimo naslednje leto 
jesti čim več kruha iz domače moke, saj se bliža žetev. Za kvalite-
tno žito pa je potrebna vročina, da zrnje lepo zlato dozori.

Sobne rastline
Redno jih zalivamo in dognojujemo. Ker se bo sedaj začel čas 

uporabe klimatskih naprav in zračenja, vas opozarjam, da mno-
ge sobne rastline ne prenašajo prepiha. Zato jih prestavite na 
taka mesta, kjer ne bodo neposredno izpostavljene hladnemu 
zraku klimatskih naprav ali prepihu, ko zvečer ali zjutraj sku-
šamo ohladiti pregreta stanovanja. Odlično pa se počutijo v 
senčnejših kotičkih naših dvorišč ali balkonov. Vsaj ciklamam, 
božičnim kaktusom in odcvetelim orhidejam privoščite poletne 
počitnice na prostem.

Balkonske in okrasne rastline
Na balkonih in oknih je sedaj že lepo in pisano. Redno do-

gnojevanje in zalivanje je sedaj poglavitno opravilo. Nam ga pa 
vreme precej otežuje, saj kar naprej dežuje. Sama gnojim rastli-
ne ob vsakem zalivanju, le da je količina uporabljenega gnojila 
izredno nizka. Tako imajo rastline na razpolago ves čas enako 
količino hranil.

Na okrasnih gredicah je potrebno najprej prerahljati od dežja 
in vetra zbita tla. Cvetlicam na gredicah dognojevanje ni po-
trebno, običajno povzroči prehitro rast zelenih delov in ne po-
spešuje cvetenja.

Počasi pa moramo pričeti razmišljati o naslednjem letu. Junij 
je čas, ko posejemo dvoletnice in trajnice, ki nas bodo razvese-
ljevale naslednje leto.

Med njimi so najbolj poznane mačehe in marjetice, te po-
sejemo najprej, saj si njihovega cvetja želimo že v jeseni. Med 
dvoletnicami je kar nekaj takih, ki smo jih v zadnjih letih rahlo 
pozabili. Med njimi je tako laški slez oz. rožlin z latinskim ime-
nom Althea Rosea in zelo lepe dvoletne zvončnice Campanula 
Medium. V drugem in tretjem tednu junija sejemo tudi digitalis, 
srebrne krožničke oz. Lunaria Annua, ki mimogrede tudi zelo 
lepo vijolično cveti in je prijetna popestritev nasadov nekoliko 
višjih grmovnic ali pa ozadje enoletnih nasadov. V tem času seje-
mo tudi dunajske nageljčke, na katere bi posebej rada opozorila. 
To so dvoletne rastline, ki v prvem letu ne zacvetijo. Na sliki so 
zelo podobni enoletnim »šabo« nageljčkom, zato jih ljudje pogo-
sto zamenjujejo in so potem razočarani, ko poleti ne zacvetijo. 
Običajno preživijo več zim, čeprav prave trdne trajnice niso. 
Ravno v tem času so v polnem cvetu, izredno dišijo, odlični so 
za vaze, tudi njihovo sivo listje je zanimiva popestritev gredic in 
nasadov grmovnic in tudi iglavcev. Če jih v času cvetenja pogno-
jimo, in sicer z gnojilom, ki vsebuje manj dušika in več fosforja in 
kalija, bomo imeli pisano cvetje kar cel mesec: seveda moramo 
sproti odstranjevati odcvetele cvetove, na koncu pa porezati vse 
semenske zasnove. Najmanj eno zimo jih ob primerni negi veči-
na preživi. Ne moremo jih raztrgati, čeprav je naslednje leto šop 
listja zelo velik, temu primerno pa tudi cvetenje. Vendar ima cel 
šop eno večjo srčno korenino, zato delitev ni mogoča. Razmno-
žujemo jih samo s setvijo.

Letos spet opažam tudi vse več prelepih dvoletnih zvončnic 
na vrtovih. Tudi te je potrebno posejati zdaj, da bodo tako lepe 
in prekrasne v naslednjem letu. In ne pozabite tudi na spomin-
čice. Kako lepo nam popestrijo čas med cvetenjem tulipanov 
in cvetenjem enoletnic in trajnic na vrtu. V tem času so skoraj 
edina osvežitev naših gredic. Imajo eno odlično lastnost, ko jih 
enkrat zasejemo, se v naslednjih letih zelo rade zasejejo same. 
Res je, da so kmalu vse plave, čeprav smo v prvem letu posejali 
lepo mešanico roza, belih in modrih cvetov. A so kljub temu zelo 
prikupne. Spominčice sejemo v polsenco nekam, kjer ne bodo 
trpele suše.

Začimbe in dišavnice
Ne pozabite, da zaradi veliko dežja čas ni najbolj primeren za 

nabiranje zelišč. Dva do tri dni po dežju je namreč učinkovin, ki 
jih želimo od naših rastlin, v njih zelo malo. Kdaj pa smo naza-
dnje imeli tri dni brez dežja, se že skoraj težko spomnimo. Ker 
pa nam obljubljajo lepše vreme ob koncu tedna, bomo našli tudi 
primeren čas za ta opravek. Zelišča nabiramo nekje okoli 11. ure, 
takrat je v listih in cvetovih največ koristnih snovi. Če se le da, 
ne uporabljamo kovinskih nožev ali škarij in jih trgamo z roko. 
Nabiramo cele dele vejic in jih tako tudi posušimo. Tik pred upo-
rabo pa potrgamo listje in odstranimo šibe. Ko nabiramo zelišča, 
jih ne tlačimo v vrečke, košare in podobno. Čim prej jih damo 
sušit. Sušimo jih na nizkih temperaturah, ki ne smejo preseči 
30 oC, najbolje na zraku in v senci. Nikoli jih ne sušimo na soncu 
ali v mikrovalovnih pečicah.

Po obiranju ali rezanju tla okoli rastlin okopljemo in jih za-
stremo z naravnimi zastirkami. Tako bomo še v letošnjem letu 
rastline spet lahko porezali.

Miša Pušenjak

na voljo tudi s turbodizelskim bokserskim 
agregatom. Ko so Japonci uradno objavili 
namero oziroma razvoj dizelskega motorja 
za svoje modele, se taka ideja marsikatere-
mu ljubitelju te znamke ni zdela najboljša, 
saj je pravi subaru opremljen z bokser-
skim bencinskim motorjem in seveda 
štirikolesnim pogonom. A pri Subaruju 
niso naredili napake, ki bi lahko škodovala 
ugledu znamke in niso kupili tehnologije 
pri kakšnem od ostalih proizvajalcev, tem-
več so nekaj let razvijali svoj izdelek, ki se 
prav tako ponaša z boksersko zasnovo. 
Tako je Subaru obdržal svojo izvirnost in 
prepoznavnost, obenem pa je novi motor 
prvi dizel bokserske zasnove na svetu in 
seveda tudi prvi dizelski motor v vozilih 
znamke Subaru. Z njim naj bi pridobili 
predvsem tiste kupce, ki nikakor ne želijo 
presedlati z dizla na bencinarja, obenem 
naj bi z novo pogonsko izbiro pri nekate-
rih modelih (legacy in outback) podvojili 
prodajo, delež dizelsko gnanih foresterjev 
pa naj bi bil dvotretjinski. Novi turbodi-
zelski štirivaljnik razvije največjo moč 150 
KM pri 3.600 vrtljajih na minuto in se zara-
di same zasnove z nasproti ležečimi si valji 
ter s tem povezano dobro uravnoteženo-
stjo ponaša z mirnim delovanjem. Motor 
je opremljen s po štirimi ventili nad vsa-
kim valjem, vbrizgom goriva po skupnem 
vodu, turbopolnilnikom s spremenljivo 
geometrijo ter hladilnikom sesanega zra-
ka. V praksi to pomeni, da je avto v nižjih 
vrtljajih precej tih in glede zvoka ne raz-
kriva svojega porekla.

Menim, da je Japoncem preobrazba fore-
sterja uspela, saj ostaja značilen subaru, ki 
bo všeč širšemu krogu kupcev kot doslej. 
S tem, ko se je nekoliko »poredil«, je dobil 
tudi nove tekmece, a težko rečem, da se prej 
omenjeni rivali lahko neposredno kosajo s 
foresterjem, saj je pravi posebnež. Tudi šti-
ripogonskih mehkih terencev, ki bi ponu-
jali reduktor, ni ravno veliko. Novi forester 
znamki omogoča razpoznavnost in velja za 
izvirno kombinacija vozila, ki z videzom in 
z voznimi lastnostmi izraža odlike, ki jih od 
take znamke tudi pričakujemo.

Danilo Majcen

Nasveti

Moje cvetje

Foto: Miša Pušenjak

Subaru forester je bolj 
klasični SUV kot terenski 
karavan

nom, tokrat se novi model odmika od svo-
jih ustaljenih potez, voznik najprej opazi 
povečane dimenzije vozila, predvsem viši-
no, konkretno oddaljenost od tal (čez dvaj-
set centimetrov), po drugi strani pa avto 
ohranja nizko težišče z bokserskimi motor-
ji ter uporabne vozne lastnosti po zaslugi 
simetričnega štirikolesnega pogona in re-
duktorja. S 170 centimetri višine se je novi 
subaru približal prepoznavnim srednje-
velikim cestnim terencem, kot so suzuki 
SX4, volkswagen tiguan in nissan qashqai. 
Posledica velikostne rasti je tudi 450-litrski 
prtljažni prostor, ki ga odlikuje ravno na-
kladalno dno in velika odprtina, osnovno 
prostornino pa lahko s podiranjem asime-
trično deljive zadnje klopi enostavno pove-
čamo na zavidljivih 1610 litrov.

Japonski inženirji so se lotili tudi prede-
lave obeh prem, ki sta posledično dvignili 
raven voznih lastnosti, čeprav je treba po-
udariti, da so ob izboljšanem dvolitrskem 
bencinskem motorju vsa pričakovanja 
usmerjena k dizlu, ki se bo novembra že 
vrtel v novem foresterju. Izboljšani dvoli-
trski bencinski štirivaljni bokserski motor 
razvije moč 150 KM in 196 Nm navora. Ob 
povečani moči se lahko pohvali še z nižjo 
porabo goriva, ki po tovarniških podatkih 
v povprečju znaša 8,4 litra. Menjalnik je v 
osnovi petstopenjski ročni z reduktorjem, 
na voljo pa je tudi že zastarela štiristopenj-
ska avtomatika. Motor poganja vsa štiri ko-
lesa; delitev navora med obema kolesnima 
paroma neprestano uravnava sredinska 
visko sklopka, voznik pa ima na voljo tudi 
ročno vklopljiv terenski prenos moči, ki 
služi kot pomoč pri vleki kakšne prikolice 
ter pri vzponih po naših Halozah.

Tukaj je prvi bokserski dizel na sve-
tu! Subaru zraven svojih uspehov v svetov-
nem reliju slovi tudi po motorjih značilne 
bokserske zasnove, ki so prvič v zgodovini 

Novi forester se je idejno in oblikov-
no spremenil iz terenskega karavana v 
bolj klasičnega SUV-a. Poganja ga lah-
ko dvolitrski bencinski motor ali prvi 
dizelski bokserski agregat na svetu, ki 
se vgrajuje v osebno vozilo. Forester 
je uspešna kombinacija za vse mogoče 
pogoje – po eni strani je na običajnih 
cestah potovalni avto za udoben pre-
voz oseb ali karavan za manjša tovorje-
nja, po drugi strani pa je uporaben tudi 
na slabših cestah in brezpotjih. Tretja 
generacija je postavljena na imprezino 
platformo in ponuja več prostora za 
potnike in prtljago, obenem pa zagota-
vljala boljše vozne lastnosti od svojega 
predhodnika. Subaru še naprej ostaja 
zvest tradiciji, saj so stalni štirikolesni 
pogon, ki ga uporabljajo, in bokserski 
motorji njihov zaščitni znak.

Prejšnjega foresterja so nekateri povezo-
vali s karavani, drugi so v njem videli špor-
tnega terenca. V tretji izdaji imajo slednji 
bolj prav in več argumentov, med ostalim 
zato, ker se je forester izdatno povišal in 
se dimenzijsko okrepil v vse smeri. Novi 
model je torej bliže razredu SUV, čeprav 
še naprej sodi med najbolj konservativno 
oblikovane avtomobile; vsaj tja ga Subaru 
hote ali nehote umešča. Po tehniki in vo-
znih lastnostih je konkurente prehiteval 
že prej, zdaj je svoj značaj oplemenitil še 
s spremenjenim videzom, zasnovo in ne-
katerimi drugimi lastnostmi, ki so najbolj 
všeč kupcem tovrstnih avtomobilov.

Foresterja prvih dveh generacij sta bila 
škatlasta karavana s štirikolesnim pogo-
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Težave, povezane s soncem
Glede na to, da je le-

tni dopust že pred vrati, 
mislim, da ne bo odveč 
ponovno opozoriti na ne-
varnost sončenja in vse 
neželene pojave v zvezi s 
soncem. Vsem nevšečno-
stim v zvezi s soncem se 
lahko izognemo s primer-
no zaščito pred soncem. 
Pri tem ne mislim samo 
na kozmetične pripravke 
z zelo visokimi zaščitni-
mi faktorji, ampak tudi 
na primerna oblačila in 
zadosten vnos tekočine v 
naš organizem. Vsekakor 
še vedno velja, da se je 
potrebno soncu izogibati 
med 11. in 16. uro, ko je 
njegova moč največja in 
so zato v tem času lahko 
tudi najhujše posledice.

Izpostavljenost soncu pu-
šča posledice, od katerih so 
nekatere vidne kmalu. To 
so: sončne opekline, aler-
gija na sonce in toplotni 
udar. Sončenje pušča tudi 
posledice, ki niso vidne ta-
koj, in sicer staranje kože 
in poškodbe celic, ki v naj-
hujšem primeru vodijo do 

kožnega raka. V tem pri-
spevku so bom omejila na 
hitre posledice sončenja.

Sončne opekline
Sončne opekline niso po-

sledica delovanja toplote, 
ampak posledica akutne 
reakcije kože na delovanje 
ultravijoličnega sevanja. 
Štiri do šest ur po sončenju 
nastanejo mediatorji vne-
tja, ki povzročajo vnetno 
reakcijo kože z rdečico, 
oteklino, bolečino in ede-
mom. Tako poškodovani 
deli kože zahtevajo po-
sebno nego. Za te namene 
uporabljamo losjone. Le-ti 
vsebujejo veliko vlage, ki 
na površini kože hlapi in s 
tem daje občutek hlajenja. 
Istočasno pa na ta način 
kožo vlažimo in pospešimo 
njeno regeneracijo. Ti pri-
pravki vsebujejo ponavadi 
izvlečke aloe vere in deks-
pantenol. Opečene dele je 
potrebno posebej zaščititi 
pred soncem z ustreznimi 
oblačili.

sko ogrožajoče stanje, ki 
nastane kot posledica de-
hidracije, izgube telesne 
tekočine in elektrolitov. De-
hidracijo pospeši povečano 
znojenje in pitje alkoholnih 
pijač. Simptomi, ki kažejo 
na nevarnost toplotnega 
udara, so glavobol, bruha-
nje, omedlevica, zamegljen 
vid. Pri sumu na toplotni 
udar je potrebno ogrožene-
ga človeka prestaviti iz son-
ca v senco oz. hladnejši in 
manj izpostavljen prostor, 
potrebno mu je dati dovolj 
pijače, da se nadomesti iz-
guba tekočine.

Rada bi posebej pouda-
rila nevarnost sonca in 
njegovega delovanja na 
otroke. Naše malčke je po-
trebno še posebej skrbno 
zaščititi. Potrebno jih je 
primerno obleči, na glavo 
jim natakniti pokrivalo in 
razgaljene dele namazati z 
ustrezno kremo z zelo viso-
kim zaščitnim faktorjem. 
Otroci morajo popiti dovolj 
tekočine.

Da bo dopust prijeten za 
vas in vaše najbližje, upo-
števajte vsaj osnovno obli-
ko zaščite pred soncem in 
njegovimi vplivi.
Simona Fridl, mag. farm.

Lekarne Ptuj

Alergija na sonce
Najpogostejša oblika 

alergične reakcije je preob-
čutljivost na sonce oz. t. i. 
polimorfni sončni izpuščaj. 
Izpuščaj se običajno poka-
že po 1 do 4 dneh, in sicer 
izključno na delih, ki so bili 
izpostavljeni soncu. Simp-
tome preobčutljivostne 
reakcije lahko lajšamo s 
peroralnimi antihistamini-
ki, lokalnimi anestetiki in 
drugimi pripravki za lajša-
nje srbenja.

Toplotni udar
Toplotni udar je življenj-

Foto: Črtomir Goznik

Simona Fridl, mag. farm.
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Kidričevo � Lubaj na Decanterju 

Vinar Bojan Lubaj iz Kidričevega je na nedavnem 
mednarodnem ocenjevanju vina Decanter World 
Wine Awards v Londonu, ki je po število eno naj-
večjih vinskih ocenjevanj na svetu, prejel bronasto 
priznanje za vino laški rizling ledena trgatev letnik 
2001. Glede na to, da je bilo tokrat na ocenjevanju oko-
li 9000 vinskih vzorcev iz vsega sveta, je uvrstitev Vina 
Lubaj vsekakor odlična. Kot je povedal Bojan Lubaj, gre 
v tem primeru za predikatno vino sorte laški rizling iz 
vinorodnega okoliša Podravje z okusom po smokvah in 
z ostankom 210 g neprevretega sladkorja na liter. Vino 
ledene trgatve je zlato rumene barve in prijetno svežega 
okusa, skratka vino, ki bi ga vsak ljubitelj vin želel po-
skusiti. V kleteh Vina Lubaj imajo na voljo le še okoli 200 
steklenic tega odličnega vina v 2,5-decilitrski embalaži. 
Enologi in poznavalci vin vedo, da so v kleteh Vina Lu-
baj pridelali že vrsto odličnih, kakovostnih in vrhunsko 
ocenjenih vin, po predikatnih vinih pa med zasebnimi 
slovenskimi vinarji zagotovo prednjačijo.

-OM

Juršinci � Srečanje starejših 

Občina Juršinci je v sodelovanju z Občinsko or-
ganizacijo Rdečega križa in OŠ v nedeljo, 8. junija, 
organizirala srečanje starejših občanov v lovskem 
domu v Juršincih. Vabilu se je odzvalo 75 občanov, 
starih nad 75 let. V občini Juršinci je sicer 169 starih 
nad 75 let. Udeležence je najprej nagovoril župan Alojz 
Kaučič, , prisrčen kulturni program pa je pripravila OŠ 
Juršinci. Da je bilo razpoloženje še boljše, je poskrbel do-
mači ansambel Stanka Plohla – Kovačečjaka. Članice OO 
Rdečega križa so napekle pecivo in tako poskrbele, da so 
se udeleženci tudi posladkali, da grla niso ostala suha, pa 
je skrbel občinski uslužbenec Ivan Vičar.

Ur

Sakušak � Zlata poroka zakoncev Šuen

V krogu svojih najdražjih sta zlato poroko prazno-
vala Frančiška in Ivan Šuen (po domače Puhova Ivan 
in Frančika) iz Sakušaka v občini Juršinci. Poročila 
sta se v maju 1958 na Puhovo domačijo, kamor je Ivan 
prišel kot desetletni fantič služit za pastirja, Frančiška pa 
je kot mlado dekle, ki je že zgodaj znala v kmečki peči 
speči domači kruh in štruklje, hodila gospodinjit. Kasneje 
sta kmetijo podedovala ter vse življenje posvetila delu na 
kmetiji in družini. V zakonu so se jima rodile tri hčerke 
Jožica, Anica in Magda, s katerimi so se skupaj veselili 
tudi sedmih vnukov Igorja, Jerneje, Polonce, Simone, Mi-
tja, Dejana in Janija, pravnukinja Diana pa začenja njun 
tretji rod. Kljub letom še vedno skupaj s hčerko Magdo in 
zetom Darkom obdelujeta kmetijo, vinograd in trsnico, 
imata pa še tudi nekaj prašičev.

Mirko Moleh

Po 31 letih skupnega 
ustvarjanja so se člani ame-
riške rock skupine Toto odlo-
čili, da bodo zaključili svojo 
bogato glasbeno kariero. Ki-
tarist skupine Steve Lukather 
je povedal, da skupina že ne-
kaj časa ne deluje, kot je tre-
ba. Za razpad je delno kriva 
tudi njihova založba, prav 
tako pa pravi, da je po tako 
dolgi karieri zelo težko iskre-
no prepevati skladbe, ki si jih 
napisal pri devetnajstih. Za-
sedba Toto se je na svetovni 
glasbeni sceni prvič pojavila 
leta 1976, v času najbolj plo-
dnega obdobja ameriške rock 
glasbe. Na vrhuncu popular-
nosti so bili v osemdesetih, 
ko so bili tudi med najbolje 
prodajanimi skupinami na 
svetu. Zadnja leta so veliko 
časa preživeli na glasbenih 
turnejah, svoj zadnji album 
pa so izdali pred dvema leto-
ma. V karieri so osvojili šest 
grammyjev, njihovi največji 
hiti pa so Rosanna, Georgy 
Porgy in Africa.

���
Član legendarne britanske 

zasedbe The Beatles, Sir Paul 
McCartney, bo v jeseni kre-
nil na veliko svetovno glasbe-
no turnejo, na kateri name-
rava v dveh letih nastopiti na 
več kot sto koncertih in kot 
pravi, naj bi to bila njegova 
zadnja turneja v življenju. 
Točni datumi teh edinstve-
nih koncertov bodo obja-
vljeni v naslednjih tednih. 
Po končani karieri se bo Sir 
Paul McCartney posvetil svoji 
družini. Od njegovih zadnjih 
nastopov je bil zelo odmeven 
spektakularni koncert v ro-
dnem Liverpoolu, ki je letos 
evropska prestolnica kulture, 

nastopil pa je tudi na letošnji 
podelitvi Brit Awards.

���
Slavni producent Mark 

Ronson, ki se trenutno 
ukvarja s produkcijo novih 
skladb skupine Kaiser Cheifs, 
je odkril na starih posnetkih 
omenjene skupine tudi sklad-
bo, ki jo je z njimi posnela 
britanska pop zvezda Lily Al-
len. Skladbo je uvrstil tudi na 
novi album. Vendar njihovo 
tovrstno sodelovanje ni prvič, 
saj se je trojka srečala že na 
Ronsonovem hit albumu Ver-
sion, kjer so skupaj naredili 
novo verzijo skladbe Kaiser 
Chiefsov Oh My God. Mark 
Ronson je trenutno najbolj 
iskan producent na svetu, ne-
kateri se ga spomnite tudi po 
sodelovanju z Ammy Wine-
house, med drugim pa se bo 
letos podpisal tudi kot produ-
cent na albumu Lily Allen.

���
Kljub številnim najavam 

in potrditvam koncerta Ma-
donne v Zagrebu ne bo. Or-
ganizator Lupa je sporočil, 
da je Madonnin promotor 
Live nation koncert odpove-
dal, glavni vzrok za odpoved 
je denar. V Zagrebu in Beo-
gradu, kjer naj bi Madonna 
prav tako nastopila, so po-
nudili 4 milijone manj kot v 
Črni gori. Tako bo Madonno 
mogoče očitno videti in sliša-
ti le v Budvi.

���
Nekoč zelo popularen irski 

boyband Boyzone je trenu-
tno na veliki vrnitveni turne-
ji, v sklopu katere so objavili 
novo kolekcijo svojih hitov. 
Skupina je v devetdesetih do-
segla velike uspehe s hiti, kot 

so No Matter What in Baby 
Can I Hold You. Fantje so se po 
desetih letih na veliko veselje 
svojih privržencev odpravili 
na veliko turnejo. Da je od-
ziv pravi, kaže dejstvo, da so 
samo v treh urah prodali kar 
200.000 vstopnic. Vsi so tudi 
pričakovali novi album, toda 
Ronan Keating in njegovi ko-
legi iz skupine Shane Lynch, 
Stephen Gately, Keith Duffy 
in Mikey Graham so se odlo-
čili, da po turneji ne bodo več 
nastopali skupaj.

���
Škotski rockerji Franz Fer-

dinand snemajo svoj tretji 
studijski album, ki bo na-
sledil njihov zelo uspešen 
album You Could Have It So 
Much Better iz leta 2005. Od 
6. junija lahko pogledate tudi 
njihovo prenovljeno spletno 
stran, na kateri boste našli 
tudi nekaj glasbe z omenje-
nega prihajajočega albuma. 
Inspiracijo za novi glasbeni 
izdelek so našli v afriški glas-
bi, rezultat njihovega dela pa 
bo slišen jeseni.

���

Stevie Wonder je nazna-
nil, da bo septembra po dese-
tih letih ponovno nastopal v 
Evropi. Ameriški temnopolti 
glasbenik, ki ima v žepu kar 
26 grammyjevih nagrad, je 
povedal, da septembra lahko 
pričakujemo tudi novi studij-
ski album, ki bo nosil naslov 
Through the Eyes of Wonder. 
Najbliže nam pa bo nastopil 
25. septembra v Münchnu in 
26. septembra v Milanu.

���
Britney Spears, ki se zadnja 

leta srečuje z velikimi težava-
mi, se je, kot kaže, odločila za 
vsako ceno vrniti na svetov-
no glasbeno sceno. Pred krat-
kim je tako sprejela ponudbo 
in odigrala v dveh epizodah 
popularne ameriške humori-
stične serije How I Met Your 
Mother, zdaj pa je sprejela še 
ponudbo Pussycat Dolls in bo 
nastopila v njihovem novem 
videospotu za pesem When I 
Grow Up. Kljub številnim te-
žavam pa je Britney Spears še 
vedno 11. najbogatejša žen-
ska iz sveta šoubiznisa.

Janko Bezjak

S svetovne glasbene scene

Foto: internet

Toto

BILBOARDOVIH VROČIH 100 (ZDA)
1. LOLLIPOP – LIL WAYNE feat. STATIC MAJOR
2. BLEDING LOVE – LEONA LEWIS

3. VIVA LA VIDA – COLDPLAY

UK TOP 100 (VELIKA BRITANIJA)
1. SINGING' IN THE RAIN – MINT ROYALE
2. TAKE A BOW – RIHANNA

3. THAT'S NOT MY NAME – TING TINGS

NEMČIJA
1. LOVE IS YOU – THOMAS GODOJ
2. SUMMER LOVE – MARK MEDLOCK
3. MERCY – DUFFY

1 NUTES – NM NUTE. 44 MIN MADONNA feat. JUSTINUSSTSTINN 
AKEBERLATIMIMBBER

2. NEW SOUL –W SW L – YAEL NAIM YAEL NAIM
3. MERCY – YRCY DUFFYFFY
4. TAKE A BOW –E A B – RIHANNARIHANNA
5. CRY FOR YOUFOR YF  – SEPTEMBER– SEPTEMBE
6. VIOLET HILLT HILLET  – COLDPLA– COLDPLAY
7. IF I NEVER SEE YOUR FACE AGAGAINE INVER SEVE – –
MAROON 5 & RIHANNAON 5 & N 5
8. SUMMER LOVE – MM LOER MARK MEDLOCKEDDLOOCK
9. ALL SUMMER LONGSU MEUMM  – KID RROOCKK
10. TIME OF MY LIFEME ME OF  – DAVID CCCOOKOK
11. THAT'S NOT MY NAMEHATAT'S N  – TING TINGSG TINN

Foto: internet

Stevie Wonder

Z  Vami na frekvencah bo Janko Bezjak

Foto: M. Ozmec

Foto: Iztok Zabreznik

Foto: internet

Sir Paul McCartney

Foto: arhiv
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»Veš, sinoči sem bila z di-
rektorjem!«

»A z našim novim? Povej, 
kako je bilo?«

»Po pravici povedano, kot 
v službi!«

»Kako to misliš?«

»Samo govoril je, naredil 
pa nič!«

☺☺☺
Trgovski popotnik je že tri 

mesece na službenem po-
tovanju po Nemčiji. Pride 
v javno hišo in odšteje 200 
evrov. »Dajte mi najbolj grdo 
punco, kar jih imate!«

Šefica: »Za ta denar dobite 
najlepšo.«

Potnik: »Veste, jaz nisem 
pohoten, samo domotožje 
me matra.«

☺☺☺
Marta prijateljici: »Ne ver-

jemi nobenemu, ki reče, da 
je čez trideset!«

»Zakaj pa ne?«

Marta: »Ker je najmanj 
petnajst centimetrov zlaga-
nih.«

☺☺☺
Filmski igralec se je poročil 

in po poročni noči ga vpraša 
prijatelj: “Kako je bilo kaj na 
poročno noč?”

“Ne vem!” je odgovoril že-
nin. “Nisem še prebral kritik 
v časopisu!”

☺☺☺
Starejši moški se je prosto-

voljno javil za službo v voj-
ski.

“Žal ste prestari za voja-
ka!” so mu pojasnili.

“Ali generalov ne potrebu-
jete?” je vprašal.

☺☺☺
Par gre zvečer na zabavo. 
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Smeh ni grehIskrice
Ljudje so junaki samo 
tedaj, ko ne morejo rav-
nati drugače.

***
Kaj bi ostalo, če bi od-
stranili vse, kar nam 
škoduje?

***
Razum je tisto, kar nas 
pri norcu najbolj pre-
straši.

***
Muhe in komarji niso 
nič manj značilnosti 
poletja kot vrtnice in 
zvezdno nebo.

***
Izkušnja je izraz, s ka-
terim imenujemo svoje 
neumnosti.

***
Lepe navade so potreb-
ne samo grdim. Lepim 
se vse oprosti.

***
Resnične besede niso ni-
koli prijetne, prijetne be-
sede pa nikoli resnične.

***
Navada oslepi človeka 
pred vsem, česar ne želi 
videti.

***
Poenostavljati zaplete-
ne stvari je sposobnost 
genijev, preproste stvari 
zaplesti pa sposobnost 
norcev.

***
Laž je kot snežna kepa: 
dalj, ko jo porivamo, 
tem večja je.

***

Pokličeta taksi, peljeta psič-
ko ven in čakata na prevoz. 
Psička medtem uide nazaj 
v hišo. Mož gre iskat psičko, 
ker noče, da bi bila ves več-
er zaprta v hiši. Žena gre do 
taksista, ki že nestrpno čaka, 
in najde izgovor: »Veste, 
samo k moji materi se je šel 
poslovit!«

Mož čez nekaj časa pri-
de, se usede v taksi in pravi: 
»Oprostite, ker je tako dolgo 
trajalo. Blesava kuzla se je 
skrila pod posteljo, pa sem jo 
moral dvakrat udariti z me-
tlo, da je prilezla ven, nato 
sem jo moral zaviti v plašč, 
da me ni spraskala, ker se je 
upirala, ko sem jo vlekel po 
stopnicah in jo privezal na 
dvorišču, da mi ne bo spet 
srala po vrtu kot včeraj.«

☺☺☺
“Katerega smo danes?” 

vpraša policist svojega kole-
ga.

“Ne vem.”

“Ali ne piše v časopisu?”

“Ta je včerajšnji.”

☺☺☺
Župnik: »A ti sploh veš, 

Marta, kaj bi ti za svoje gre-
he zaslužila?«

Marta: »Vem, vem, ampak 
jaz tega ne delam za denar.«

☺☺☺
“Vsi se pritožujejo nad sla-

bim spominom, nihče pa ne 
nad slabimi možgani!” 

☺☺☺
»Ali imate kakšno sredstvo 

za hujšanje?« se zasliši glas 
pred vrati lekarne.

»Imamo! Stopite noter!«

»Ne morem.«

☺☺☺
Zjutraj se dva kmeta po-

govarjata.

»Ali veš, da je včeraj blon-
dinka požgala radio.«

»Zakaj pa?«

»Da bi slišala radio Ognjiš-
če!«

Ugankarski slovarček: AARENE 
= tuje žensko ime; AAS = norve-
škihitrostni drsalec (Roald, 1928-); 
CARUSI = italijanski pianist (Naza-
reno, 1968-); EOKA = odproniško 
gibanje na Cipru; EMERITUS = 
odsluženec, upokojenec; PAOK = 
grški košarkarski klub iz Soluna; 
PRISTER = hrvaški skladatelj (Bru-
no, 1909-); REALE = rimsko oper-
no gledališče.

TOREK
pita z mesom in krompirjem*, solata
SREDA
njoki v gobovi omaki, solata
ČETRTEK
pečene hrenovke, pomfri, solata
PETEK
skuša na žaru, solata
SOBOTA
polnjena paprika**, solata
NEDELJA
porova juha, perutničke na žaru, pečen 
krompir, solata
PONEDELJEK
špageti carbonara, solata

*Pita z mesom in krompirjem
150 g moke, 75 g margarine, malo 

soli in malo hladne vode, 25 g moke, 
malo margarine ali olja, 125 ml mleka, 
2 krompirja, 150 g mletega mesa, sesek-
ljan peteršilj, gorčica, sol, poper, jajce 
in malo mleka za premaz.

Iz navedenih sestavin zamesimo testo tako, 
da se koščki margarine spojijo z moko, in s 
toliko hladne vode, da se oblikuje v testo, ne 
sme se pa lepiti. Testo pustimo na hladnem. 
Krompir olupimo, skuhamo, narežemo. Na 
malo margarine ali olja prepražimo moko, do-

damo mleko, posolimo, popopramo, skuhamo 
bešamel. Pomešamo krompir, meso, narezan 
peteršilj, sol, poper, malo gorčice in bešamel. 
Pekač namažemo, razvijemo 2/3 testa tako, 
da testo sega čez rob pekača. Na testo damo 
pripravljeno mesno maso, na to maso pa raz-
vlečemo preostanek testa. Če nam preko roba 
pekača pride precej testa, le tega odrežemo, 
spletemo drobno kito in z njo okrasimo rob 
pekača. Pito namažemo z razžvrkljanim jaj-
cem, ki smo mu dodali malo mleka. Pečemo 
45 minut pri 180 stopinjah.

**Polnjena paprika
8 paprik, 1 čebula, 10 dag šampinjo-

nov, 40 dag mletega mesa, 15 dag sira, 1 
jajce, 1 žemlja ali 3 rezine kruha, 3 stro-
ki česna, 1,5 l juhe, začimbe (sol, poper, 
česen, majaron, olje, maslo).

Paprike odrežemo pod pecljem, umijemo 
in očistimo. Kruh narežemo in navlažimo z 
nekaj žlicami mleka ali vode. Čebulo in šam-
pinjone drobno narežemo in zapečemo na 
jedilni žlici masla, odstavimo in ohladimo. 
Mleto meso premešamo z mešanico čebule in 
šampinjonov, kruhom, sirom, jajcem in začim-
bami. Pečico segrejemo na 180 stopinj. Model 
premažemo z oljem. Paprike nadevamo z me-
šanico mesa, jih postavimo v pripravljen pe-
kač in zalijemo z juho. Pečemo 45 minut.

Alenka Šmigoc

Foto: AŠ

Kaj bomo danes jedli

Rešitev te križanke: vodoravno: 
pojav, Reale, itrij, kaskada, late, 
Atno, KN, Klemperer, eldorado, re-
morker, fevdalizem, Oger, LN, CRO, 
tla, ZMS, paranje, Eak, IM, Paok, 
Ati, SA, srna, Majors, ruta, njoki, 
etiketa, kruhojedec, ril, net, Aas, 
vezava, NL, ona.



Govori se ...
... da bo letos ženska kvota 

med kandidati za poslance 
v našem volilnem območju 
zelo dobro zastopana. Samo 
na Ptujskem se bodo za 6000 
evrov poslanske plače potego-
vale najmanj tri ženske.

… da je ptujska redarska 
služba okrepljena z moškim 
spolom samo zato, da se 
razjarjeni lastniki napačno 
parkiranih avtomobilov ne 
bi več znašali nad sicer odloč-
nimi redarkami. Zlobneži pa 
že natolcujejo, da bi kakšen 
pošteno razjarjeni Prlek ali 
Haložan z lahkoto opravil 
tudi z obema.

…  da so Videmčani te dni 
rahlo zmedeni. Kriva pa je 
občina. Že nekaj časa so na-
mreč vodilni razlagali, da le-
tos za svetega Vida dan ne bo 
občinskega praznika - pa so 
si očitno zadnji hip premislili 
in planinski pohod proglasili 
za občinski praznik. S tem so 
se zamerili nekim drugim, 
ker njihovega koncerta in 
pohoda niso proglasili za ob-

činski praznik. Očitno moraš 
biti blizu politiki, da smeš biti 
»občinski praznik«.

… da lahko nekatere zavr-
ške občanke upravičeno trdi-
jo, da so završki policaji fejst 
fantje, saj se nekatere lahko 
pohvalijo, da so jim poma-
gali celo pri menjavi počene 
avto zračnice.

... da so nekateri dornavski 
devetošolci užaljeni, saj so jih 
skoraj kaznovali samo zato, 
ker so čutili pripadnost cigan-

skemu narodu; ker so na izle-
tu prepevali cigansko himno, 
so namreč skoraj ostali brez 
spričeval.

Vidi se ...
... da se na podeželju radi 

spominjajo na nekdanja 
kmečka opravila. Tudi na ti-
sta po napornem delovnem 
dnevu, ki so se včasih doga-
jala na slami ali senu. Ja, 
potrebno jih je stlačiti, da bo 
prostor za več.
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 17. junija do 23. junija: 1 znak – slabo, 2 znaka 
– dobro, 3 znaki – odlično

Foto: Tajno društvo PGC

Foto tedna � Bralci fotografirajo

 Ljubezen Posel Denar Zdravje

Oven ��� ☺☺ € �

Bik �� ☺ €€€ ��

Dvojčka � ☺☺ € ���

Rak ��� ☺☺☺ €€ �

Lev � ☺☺☺ € ��

Devica ��� ☺ €€ ���

Tehtnica � ☺☺☺ €€€ �

Škorpijon ��� ☺ €€ ��

Strelec �� ☺☺☺ € ���

Kozorog ��� ☺☺ € ��

Vodnar � ☺☺☺ €€ �

Ribi �� ☺ €€€ �

Od torka do torka

Tadejev znakoskop

Za ostre oči � Najdi razlike

Sudoku � Sudoku � Sudoku

9 4

1 2 6 7 9

4 6 2

1 4 5

7 5 2 6 9 3

6 9 8

3 7 2

8 6 2 4 1

6 3

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Slika se razlikuje v desetih podrobnostih. Poiščite jih, označite s krožcem, izrežite sličico 
in jo do petka, 20. junija, pošljite na naslov: Radio-Tednik, Raičeva 6, Ptuj. Med pravilnimi 
rešitvami bomo izžrebali enega reševalca in mu podarili CD.

Nagrajenec-ka iz prejšnje številke je: Jelka Vrbnjak, Rucmanci 7/a, 2258 SVETI TOMAŽ.
Pa veliko zabave!

Foto: Vida Toplak

Vam je kakšna fotografija posebej uspela? Se vam zdi, da bi bila zanimiva tudi drugim bralcem? 
Pošljite nam jo, pa bomo izbrali najzanimivejšo. Naš elektronski naslov: nabiralnik@radio-tednik.
si. Fotografija naj bo v formatu “jpg” in dovolj velika za objavo v časopisu (vsaj 300 kB - raje več). 
Pripišite še avtorja fotografije in opišite, kdaj in kje je fotografija nastala. Veselo na delo!
Tokrat nam je zelo romantično fotografijo poslala Vida Toplak, naslovila pa jo je: Polje, kdo bo tebe 
ljubil. Polje na fotografiji je iz okolice Brnika.

***
Sin nemškega pesnika in dramatika Friedricha Schillerja je 

bil gozdarski strokovnjak. Nekoč je rekel v družbi: “Moj oče je 
bil prav gotovo velik pesnik, toda o lesu ni imel pojma, sicer 
ne bi v Pesmi o zvonu zapisal: ‘Vzemite les smreke!’ To je ven-
dar najslabši les!”

***
Znameniti britanski igralec po rodu iz Walesa Richard Bur-

ton je v mladih letih zaslovel v vlogi Hamleta. Na premieri v 
londonskem gledališču je zaslišal, da nekdo med gledalci že 
od prvega prizora polglasno govori njegovo besedilo. Ko je 
Burton prvič prišel na oder, je zavpil: »Naj kdo že vrže iz dvo-
rane tistega starega tečneža, ki govori moj tekst!”

Igralec zaradi odrskih luči ni videl, kdo ga moti, odrski dela-
vec pa se je kmalu vrnil in povedal: »Žal mi je, gospod Burton, 
ampak to je premier, gospod Churchill.«

***
Škotski pripovednik Robert Louis Stevenson je v restavraciji 

v San Franciscu razlagal prijatelju, kakšni so Američani. Dejal 
je, da natakar v nobenem primeru ne bo priznal, da česarkoli 
nimajo. Če bi naročila lunin krajec, bi prevzel naročilo, se čez 
nekaj časa vrnil in z obžalovanjem povedal, da so pravkar po-
stregli zadnjega, ki so ga imeli. Za dokaz je Stevenson naročil 
dve porciji pečenega levitana.

Natakar je naročilo sprejel, odšel v kuhinjo in se čez kratek 
čas vrnil s pojasnilom. »Žal, gospod, levitana nimamo več.«

Ko se je Stevenson navidezno nad tem močno začudil, se je 
natakar sklonil k njemu in mu zaupno prišepnil: »Po pravici 
povedano, ga nekaj še imamo, vendar vam ga ne bi priporočil, 
ker ni čisto svež.«

V pojasnilo: levitan je bajeslovna biblijska pošast iz Janezo-
vega razodetja.

***
Irski književnik Bernard Shaw ni mogel trpeti domišljave 

aristokracije. Ko je dobil vabilo, na katerem je med drugim 
pisalo: »Lord bo doma v torek med četrto in peto uro,« ga je 
vrnil s pripisom: »George Bernard Shaw tudi.«

***
Francoski pisatelj Andre Maurois je zapisal o ljubosumno-

sti naslednje: »V očeh mladih žena je soprog kost za glodanje. 
Izkopljejo luknjo, ki jo imenujejo domače ognjišče, vanjo za-
grebejo moškega in, četudi ni na njem več kaj prida za glodati, 
gorje tistemu, ki jim ga hoče vzeti.«

***

Anekdote slavnih



Foto: lk

Celoletni šolski projekt, ki 
so mu bile osnova poučne in 
leposlovne knjige ter knjiž-
nična vzgoja, sta pripravili 
specialni pedagoginji Bojka 
Kolarič in Sonja Trplan in 
znova potrdili, kako močna 
je otroška ustvarjalnost in 
občutek za osnovne likovne 
prvine in izrazila, če jih vodi 
in usmerja pravo likovno 
in pedagoško srce. Alenka 
Kosem, profesorica likovne 
umetnosti, je skrbno izbrala, 
predstavila in postavila likov-
ne izdelke vseh učencev, ki 
so osvojili slikarsko, risarsko, 
grafično in prostorsko obliko-
vanje. Učenci so najraje risali 
z ogljem. Odlično so slikali s 
tempera in vodenimi barva-
mi, skladali zgodbe, portrete 
in podobe narave z lepljenko, 
monotipijo, praskanko, a naj-
raje so kombinirali različne 
likovne tehnike (slikanke, 
lepljenke, rezanke, trganke, 

kolaž …) Po tehnični izvedbi 
in vsebinski plati so to dela, ki 
bi zlahka likovno plemenitila 
marsikateri privatni ali javni 
prostor. Obiskovalci mladin-
skega oddelka so navdušeni 
nad kiparskimi in prostorski-
mi izdelki, ki živahno napo-
vedujejo konec šolskega leta: 
živali in živalice iz papirja, 
pleteno cvetno okrasje, zgi-
bani ptički pa so zamenjali 
tri mavrične ribice, ki se sicer 
že desetletje svetlikajo nad iz-
posojevalnim pultom mladin-
skih knjižničarjev.

Vabljeni torej h ogledu 
del štiriindvajsetih mladih li-
kovnikov iz OŠ dr. Ljudevita 
Pivka v mladinsko knjižnico, 
ki v juliju in avgustu, kot ce-
lotna Knjižnica Ivana Potrča, 
prehaja na poletni odpiralni 
čas (ponedeljek od 12. do 19. 
ure, ostale dni od 8. do 15. 
ure, sobote zaprte).

L.K.
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Ptuj � Odprtje vinoteke Zlati grozd

Vrhunska haloška vina v Ptuju
Čeprav je vinoteka Zlati grozd svoja vrata na Krempljevi 6 v Ptuju odprla že v začetku meseca, bo uradna otvoritev s pred-
stavitvijo celotne ponudbe, ki vključuje tudi druge izdelke s podeželja, ta četrtek popoldne.

Ptuj � Razstava v knjižnici

Knjiga in slika
Učenci OŠ dr. Ljudevita Pivka z likovno pedago-
ginjo Alenko Kosem so v mladinskem oddelku 
Knjižnice Ivana Potrča Ptuj postavili odlično li-
kovno razstavo. Obiskovalce bo razveseljevala 
tja do konca počitnic.

Foto: SM

Krempljeva ulica na Ptuju se lahko ponaša z novo ponudbo, vinoteko Zlati grozd, kjer bodo naprodaj 
vrhunska haloška vina, izdelki domače obrti, obiskovalci pa bodo lahko izvedeli tudi vse o turistični 
ponudbi Haloz.

Naše smeti
Zadnje čase se veliko govo-

ri o naših smeteh in čistilnih 
akcijah v naravi. Pri slednjih 
pa naj bi onesnaževali nara-
vo predvsem t. i. “neosveščeni” 
posamezniki. Res je nekaj tudi 
takšnih, vendar pa večina pre-
bivalcev ni kriva za to.

Problemi nastajajo, ker 
ni zadostnega števila ekolo-
ških otokov in zbirališč smeti 
– kant – po mestih in stano-
vanjskih okoliših. Sedanja 
rešitev pa ni najboljša: “VSE 
SMETI V ENO KANTO” (ali za 

prvi vogal)! Ekološki otoki, ki 
so oddaljeni od bivališča več 
kot 100 m, prav kličejo po “ne-
osveščenosti”!

Za zmanjševanje onesnaže-
vanja okolja so dve rešitvi!

Prva je: VELIKO VEČ EKO-
LOŠKIH OTOKOV za ločeno 
zbiranje odpadkov.

Druga je: k vsaki hiši, kjer je 
organiziran odvoz smeti, na-
mestiti dodatne posode za lo-
čeno zbiranje in jih tudi tako 
odvažati, hkrati z obhodi in-
špektorjev in rigoroznimi kaz-
nimi za tiste, ki ne spoštujejo 
ločenega zbiranja! Najboljša 
varianta je kombinacija obeh 
rešitev. V redkeje naseljenih ob-
močjih namestiti več eko-oto-

kov (saj ne podražujejo odvo-
za – so na isti relaciji), drugje 
pa več raznih posod za ločeno 
zbiranje. Res je, da bi komu-
nalne službe rabile večje števi-
lo delavcev, ki odvažajo ločene 
smeti in več prevoznih sredstev 
za takšno pobiranje, vendar 
pa bi bilo potrebno toliko manj 
zaposlenih za ločevanje od-
padkov na deponijah. Hkrati 
bi lahko dali za ostale oz. ne-
uporabne smeti manjše posode 
od sedanjih, saj bi jih bilo res 
manj in bi odvozi lahko bili na 
14 dni, vmes pa pobiranje loče-
nih odpadkov. Če bi vključili 
v to še “finančno” stimulacijo 
– cenejši odvoz za manj smeti, 
bi bil efekt toliko večji. Ločene 

odpadke z eko-otokov pa že 
sedaj odvažajo ločeno od od-
voza smeti. Notranja preraz-
poreditev v komunalnih pod-
jetjih pa bi lahko še povečala 
dobiček in ne stroške! Končno 
bi tudi prostori na deponijah 
za daljšo dobo, kot so sedaj, 
saj bi material za reciklažo 
tudi reciklirali! Ob takšni 
organizaciji delovanja bi od-
padle tudi “čistilne” akcije, saj 
se jih udeležujejo vedno isti 
občani, kot so vedno isti tisti, 
ki onesnažujejo okolje! Akcije 
naj bodo osveščevalne!

Potrebna je sprememba 
miselnosti posameznikov in 
podjetij!

Vladimir Kužnik

Prejeli smo

“V podjetju Halo smo že 
dalj časa razmišljali o tovrstni 
naložbi in se za začetek od-
ločili, da vinoteko odpremo 
na Ptuju, seveda na ustrezni 
lokaciji, ki je turistično za-
nimiva. Ideja je pravzaprav 
povzeta iz tujine, kjer so 
takšne vinske trgovine, zlasti 
v starih mestnih jedrih, že 
stalna praksa in zelo dobro 
uspevajo. Zato smo se skupaj 
z našimi poslovnimi partner-
ji odločili, da bomo haloška 
vina in druge izdelke pribli-
žali prebivalcem in obiskoval-
cem Ptuja in odprli trgovino 
kot našo poslovno enoto pod 
nazivom Zlati grozd, vinote-
ka in izdelki s podeželja,” je o 
novi ponudbi v starem jedru 
Ptuja povedal Jernej Golc in 
še dodal, da imajo v načrtu v 
prihodnjih letih odprtje po-
dobnih vinotek v ostalih več-
jih slovenskih mestih. 

“Pokušanje vin v vinoteki 
sicer ne bo možno, razen ob 
posebnih priložnostih, ko 

bodo postavljene stojnice, 

bodo pa lahko obiskovalci 

kupili vrhunska vina haloških 

vinogradnikov, kot so: vino-

gradništvo Plajnšek iz Žetal, 

vinarstvo AS – Arnečič, kme-

tija Pintarjevi, vinogradništvo 

in vinarstvo Janžekovič in 

kmetija Pungračič.V ponudbi 

bodo tako suha kot polsuha 

in sladka ter posladka vina. 

Ob vrhunskih vinih bodo v 

vinoteki na voljo še številni 

drugi izdelki domačih obrti, 

predvsem s področja Haloz, 

pa tudi od drugod. Naši za-
posleni pa bodo nudili tudi 
osnovne informacije o Turi-
stični destinaciji Haloze, ki je 
le korak oddaljena od Ptuja. 
Skupaj s turističnimi ponud-
niki pa bomo vabili na Vin-
sko turistično cesto Haloze, 
v Turistično vas Halonga in v 
Turistično cono Haloze–Za-
gorje,” je o vsebini vinoteke 
povedala Sonja Golc.

Uradna otvoritev se bo 
pričela v četrtek ob 18. uri 
s Tamburaši iz Cirkulan in 
Haloškimi muzikanti, obisko-
valci pa si bodo lahko “v živo” 
ogledali tudi prikaz tkanja na 
statve ter ročno izdelavo spo-
minkov iz ličja, seveda pa ne 
bo manjkalo dobre haloške 
kapljice in pristnih domačih 
haloških jedi.

Vinoteka bo odprta prav 
vsak dan, tudi ob nedeljah in 
praznikih, med 10. in 13. uro 
ter med 15. in 20. uro.

SM
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STORITVE

Mali oglasi

Torek, 17. junij
19.00 Ptuj, slavnostna dvorana gradu, predstavitev knjige Od osnovne šole Olge Meglič do 

Olgice, v knjigi so v besedi in sliki prikazana tri desetletja delovanja, življenja in uspehov 
šole

19.00 Ormož, grajski vrt, sprostitveno glasbena delavnica z Vesno Rečnik Šiško (gongi in 
neobičajna glasbila), v okviru Festival Ormoško poletje 2008

- Ptuj, CID, v juniju je na ogled razstava Koši v mestnem parku – zgodba projekta mladi & 
mesto

- Ptuj, CID, dnevni center, namizni tenis, pikado, družabne igre, poslušanje glasbe, prostor 
za druženje in učenje, vsak dan po pouku

- 4 Ptuj, CID, mladi vabljeni k sodelovanju v uličnih delavnicah v vlogi animatorjev

Sreda, 18. junij
16.00 Ormož, knjižnica Franca Ksavra Meška, zaključek pravljičnih ur z gosti
19.00 Cirkulane, zbiranje pred večnamensko dvorano, pohod ob polni luni
21.00 Ormož, stand up komedija Retrospekta

Četrtek, 19. junij
9.00 Miklavž pri Ormožu, pri Zadružnem domu, tekmovanje društev upokojencev občine 

Ormož v kegljanju
18.00 Ormož, v trgovskem centru Hollermuos, predstavitev raziskovalnih in projektnih nalog 

dijakov Gimnazije Ormož
18.00 Ptuj, Krempljeva 6, otvoritev nove poslovne enote Turistične destinacije Haloze, HALO, 

Zlati grozd, vinoteka in izdelki s podeželja, sledi kulturnim program s Tamburaši iz 
Cirkulan in Haloškimi muzikanti

19.00 Ptuj, razstavišče Knjižnice Ivana Potrča, otvoritev razstave Primož Trubar (1508–1586), 
v počastitev 500. obletnice rojstva začetnika slovenske književnosti in slovstva, 
razstava je na ogled do 31. julija

20.00 Ptuj, Pokrajinski muzej, Muzejski trg 1, razstava Rimski vsakdan v Petovioni, ki je v 
zbirki drobnega arheološkega gradiva

Prireditvenik 

VSE IZ INOXA: cevi, pločevi-
na, palice, vrvi, vijaki, dimni-
ki, okovje, ograje po načrtu, 
dobite v trgovini Ramainoks, 
d. o. o., Kopališka 3, Kidričevo, 
02 780 99 26.

Odškodnine vseh vrst – 5 %; 
brezplačni pravni nasveti; 
reševanje vseh pravnih vpra-
šanj vam nudi izkušen pravnik 
Mičo M. Pešić, s. p. – univ. 
dipl. pravnik (s pravosodnim 
izpitom), Slovenja vas 6 b; 
PE Ptuj, Vodnikova ul. 2; non-
stop: 041 418 236.

Knjižnica Ivana Potrča Ptuj, Prešernova 33–35, 2250 Ptuj

razpisuje prosti delovni mesti:

1. Računovodje (m/ž)
Delovno razmerje bo sklenjeno za nedoločen čas, od kandidata 
pa pričakujemo:
- VI. stopnjo izobrazbe ekonomske ali druge ustrezne smeri,
- poznavanje slovenskih računovodskih standardov in davčne ter 
finančne zakonodaje,
- 3 leta delovnih izkušenj z enakega ali sorodnega področja,
- poznavanje dela z osebnim računalnikom (Word, Excel, Outlo-
ok),
- zanesljivost, strokovnost, samostojnost.

2. Bibliotekarja (m/ž)
Delovno razmerje bo sklenjeno za določen čas enega leta, od kan-
didata pa pričakujemo:
- VII. stopnjo izobrazbe,
- 3 leta delovnih izkušenj,
- opravljen strokovni izpit iz bibliotekarske stroke za strokovni na-
ziv bibliotekar,
- znanje vsaj enega svetovnega jezika,
- poznavanje sistema COBISS in ustreznih računalniških progra-
mov,
- vozniški izpit B-kategorije.
Delovno razmerje za obe prosti delovni mesti bo sklenjeno s 1. 8. 
2008 s šestmesečnim poskusnim delom.
Kandidati naj ponudbe z dokazili in življenjepisom pošljejo v dese-
tih dneh po objavi na naslov: Knjižnica Ivana Potrča Ptuj, Prešerno-
va 33–35, 2250 Ptuj. Razgovori s prijavljenimi kandidati bodo: 
za kandidate pod 1. v sredo, 2. julija, ob 9. uri v prostorih knjižnice 
(s krajšim preizkusom znanja),
za kandidate pod 2. pa v četrtek, 3. julija, ob 9. uri v prostorih 
knjižnice.

Ko pošle so ti moči,
zaprl trudne si oči,
a čeprav spokojno spiš,
v naših srcih še naprej živiš.

SPOMIN
Mineva leto, ko nas je zapustil naš dragi 
oče 

Rudolf Lah
IZ SODINCEV 43

Hvala vsem, ki s cvetom in svečko počastite spomin nanj.

Vsi njegovi

OSMRTNICA
Sporočamo žalostno vest, da je v 65. letu 
umrl naš dragi

Miroslav Slavek 
Lačen
upokojeni ključavničarski mojster

IZ PTUJA, MEGLOVA 2

Od njega se bomo poslovili v sredo, 18. junija, ob 14. uri na 
novem ptujskem pokopališču. Žara bo v vežici od 9. ure dalje.

Žalujoči: žena Anica, sin Iztok, mama, brat Franc 
z družino, sestra Vida z družino in ostalo sorodstvo

Nekje v tebi je bol bila,
a zamahnil si z roko,
saj zmogel bom,
bo že kako,
a vendar ni bilo tako.

SPOMIN
Danes, 17. junija, mineva eno leto, odkar 
nas je zapustil dragi oče, dedek, pradedek, brat in tast

Ivan Vidovič
IZ TURNIŠKE ULICE 14

Hvala vsem, ki obiskujete njegov grob.

Njegovi najdražji

V NAJEM vzamem delavnico za 
kovinarsko dejavnost v Ptuju ali 
bližnji okolici ter lokal za papir-
no galanterijo. Telefon 051 841 
568, 051 805 919.

DELO

PODJETJE VE-MONT zaposli po-
možne delavce, ključavničarje in 
varilce za delo v tujini. Informaci-
je na telefon 041 764 394, Ivan 
Vaupotič, d. o. o., Cirkulane 7.

KMETIJSTVO

NESNICE, mlade, grahaste in rja-
ve, v začetku nesnosti, cepljene, 
prodam. Soršak, Podlože 1, Ptuj-
ska Gora.

www.radio-ptuj.si

Poslušajte nas
na svetovnem spletu

PRODAM slamo na treh hektar-
jih, cena 150 €/ha. Tel 041 363 
947.

PRODAM suha bukova drva, me-
trska, z dostavo, telefon 041 312 
621.

RAZNO

PRODAM novo masivno vrtno 
garnituro iz lesa debeline 8 cm, 
miza in klopi, unikat. Tel. 041 419 
433.

IZDELAVA KUHINJ in drugega 
pohištva po meri. Iveral, media-
pan, oplaščena vrata. Pokličite za 
izmere in predračun. PAROS IN-
FORMATIKA, D. O. O, Osojnikova 
c. 21, Ptuj. Tel. 041 681 481.

MOTORNA VOZILA

KUPIM škodo favorit, felicio v vo-
znem stanju. Tel. 041 837 077.

NEPREMIČNINE

V OKOLICI Ptuja prodam 1030 
m2 gradbene parcele. Tel. 051 
412 042.

PRODAM enostanovanjsko hišo 
v centru Ptuja na idilični lokaciji. 
Kvalitetno grajena, redno vzdrže-
vana, KTV, možnost priključka na 
plin, garaža. Vseljiva takoj. Ogled 
in cena po dogovoru. Tel. 051 
360 590.



začeli »nalivati« trs, ne v sme-
ri kvalitete, ampak kvantitete. 
»Škarje in človeška senca na-
redita dobro vino.« Po njego-
vem mnenju bi Prleki morali 

Salon Jeruzalem so orga-

nizatorji poklonili rojaku, 

pionirju, vinarski legendi 

Stanku Čurinu. S to gesto in 

slavnostno akademijo so se 

mu želeli zahvaliti za njegov 

ogromen doprinos stroki, 

prepoznavnosti slovenskega 

vina v svetu ter doma in nese-

bično širjenje njegovih znanj 

in dognanj. Stanko Čurin je 

povedal, da se je zgledoval 

po svojem očetu, ki je bil tr-

sničar, sadjar, pomembno 

vzpodbudo za lastno pot pa 

mu je dal gospod Zadravec. 

Z vinogradništvom se je začel 

ukvarjati na 39 arih v socia-

lističnih časih, ko privatna 

lastnina ni bila spodbujana. 

Zato je hvaležen enologinji 

Lidiji Ruški, ki mu je v tistih 

socialističnih časih bila pri-

pravljena pomagati naprej 

pri določenih strokovnih 

vprašanjih. Stanko Čurin lju-

bi sladka vina, ker je življenje 

težko in grenko. Takšno vino 

pa ne gre v glavo, ampak v 

srce. Povedal je, da nekoč 

kupci niso spraševali, ali je 

vino sladko ali kislo, spraše-

vali so za dobro vino. Moder-

ni trend je šel v suha vina, za 

katera meni, da so zašla s poti 

prednikov. Izvirni greh pa so 

umetna gnojila, s katerimi so 

Danes bo spremenljivo do 

pretežno oblačno s pogostimi 

padavinami in nevihtami, 

ki se bodo nadaljevale tudi 

v noč na sredo. Še bo pihal 

jugozahodni veter. Najnižje 

jutranje temperature bodo 

od 12 do 18, najvišje dnevne 

od 17 do 23 stopinj C.

V sredo bo dež postopno 

ponehal, popoldne se bo 

delno razjasnilo. Na Primor-

skem bo zapihala šibka bur-

ja. V četrtek bo sončno.

Jeruzalem � Šesti Salon prleških vin

Užitek za vse čute
V prekrasnem okolju Dvorca Jeruzalem je v soboto potekal šesti Sa-
lon prleških vin, ki je ponudil bogat program, v katerem so se lepo 
prepletale strokovne teme, predstavitev 16 vinarskih hiš iz območja 
Prlekije, srečanje sommelierjev in direktorjev za hrano in pijačo ter 
okušanje vina in jedi, ki so presegli okvirje povprečnega in so iz go-
stov izvabljali iskrene vzdihe občudovanja.

Napoved vremena za Slovenijo

Rodile so: Iris Bela, Ul. 
5 prekomorske 1, Ptuj – 
Danajo; Mihaela Kiziler, 
Starošince 6, Cirkovce – 
Kaia; Urška Horvat, Pa-
nonska ul. 5, Ptuj – Tio 
Lano; Karmen Kelenc, 
Ul. 5 prekomorske 12, 
Ptuj – Taja; Andriana 
Stanišić, Muretinci 60/a, 
Gorišnica – Leona; Ma-
teja Verdenik, Zg. Hajdi-
na 188 – Gala; Gabriela 
Majcen, Levstikova 7, 
Rogaška Slatina – Ni-
kolasa; Marjana Galun, 
Zabovci 86/a, Markov-
ci – Aleksa; Maja Šulek, 
Grabe 14, Središče ob 
Dravi – Ano; Monika 
Voga, Šikole 25/c, Pra-
gersko – Nika; Martina 
Anžel, Kicar 19/a, Ptuj 
– Evo; Tina Grabner, Vi-
lenska c. 28, Orehova vas 
– Marka Bruna; Darija 
Arnuš, Pacinje 32, Dor-
nava – Maja; Simona 
Lovrec, Ul. Heroja Lac-
ka 3, Ptuj – Najo; Anita 
Hiter, Korčetova ul. 14, 
Maribor – Zalo; Petra 
Šket, Brezje pri Podplatu 
8, Podplat – Gala; Mari-
ja Cimerman, Mihalovci 
18, Ivanjkovci – Blaža.
Umrli so: Franc Skle-
dar, Apače 3, rojen 1947 
– umrl 7. junija 2008; 
Neža Pulko, rojena Zaj-
ko, Žetale 16, rojena 
1932 – umrla 7. junija 
2008; Doroteja Marija 
Bauman, rojena Leto-
nja, rojena 1930 – umr-
la 7. junija 2008, Sloven-
ska cesta 56, Središče ob 
Dravi; Franc Vogrinc, 
Žetale 65, rojen 1934 
– umrl 6. junija 2008; 
Anica Koščak, rojena 
Čeh, Vuzmetinci 7/b, 
rojena 1947 – umrla 4. 
junija 2008; Milan Kri-
stovič, Pacinje 13, rojen 
1951 – umrl 8. junija 
2008; Marija Began, Pa-
nonska ul. 5, Ptuj, roje-
na 1926 – umrla 5. juni-
ja 2008; Otilija Valenko, 
Volkmerjeva c. 24, Ptuj, 
rojena 1909 – umrla 8. 
junija 2008.
Poroke – Ptuj: Branko 
Kerle in Jožica Svenšek, 
Tovarniška cesta 13, 
Kidričevo. Maks Fijač-
ko, Potrčeva c. 44, Ptuj, 
in Barbara Karanović, 
Rimska ul. 12, Ptuj. 
Borut Horvat in Jasna 
Šegula, Mezgovci ob Pe-
snici 3/b. Danijel Murko 
in Valerija Malek, Dolič 
16/a. Matej Cvilak, Gor-
ca 69, in Helena Letonja, 
Žetale 57. Jože Lackovič, 
Selce 9/a, in Mojca Hiter, 
Hrastje 11.
Poroke – Ormož: Mi-
ran Hergula, Cvetkovci 
54, Podgorci, in Andre-
ja Kvas, Kajuhova ul. 
42, Ljubljana. Stanislav 
Šoštarič, Sodinci 21/c, 
Velika Nedelja, in Ale-
ksandra Ozmec, Sodin-
ci 21/c, Velika Nedelja. 
Aleš Belšak, Sveti Tomaž 
1/d, in Nina Kumer, Tr-
govišče 53, Velika Nede-
lja. Rajko Vagner, Ulica 
Arnolda Tovornika 6, 
Maribor, in Melita Bob-
narič, Ulica Arnolda To-
vornika 6, Maribor.

Osebna kronika

Nemalo gostov, prostor je bil razprodan, se je 
odločilo za kosilo (50 evrov) oziroma večerjo (80 
evrov) priznanega kuharskega mojstra Janeza 
Bratovža iz restavracije JB v Ljubljani. Gotovo ste 
radovedni, s čim so se mastili gostje v čudovitem 
dvorcu Jeruzalem. Na mizi so bile izbrane jedi, ki so 
poudarjale plemenito prleško vino, za večerjo pa so 
na mizo postavili: kot aperitiv rizling brut classic, 
penina, lega Cerovec, letnik 2004, zelo suho – Vino 
Kupljen; renski rizling, lege Litmerk & Kog & Pre-
sika, letnik 2007, polsuho – Verus vinogradi, gosja 
jetra s slanino in češnjami; šardone, lega Lahonci & 
Runeč, letnik 2007, suho – Vino Emil Trop, s smučem 
Dvorec Jeruzalem; laški rizling, lega Slamnjak, le-
tnik 2007, suho – Ljutomerčan, d. d., je sodil k česno-
vi juhi; šipon, lega Ilovci, letnik 2007, suho – Dveri 
Pax, ob paradižnikovi rižoti z bučno peno, XL, bela 
zvrst, letnik 2006, suho – Vinogradništvo Mirovino, 
se je kombiniralo s svinjskim trebuhom v timijano-
vi omaki s porovim pirejem in kolerabo; sovinjon, 
lega Kog, letnik 2006, sladko – Turistična kmetija 
Hlebec Milan, je harmoniral s pomarančno tortico; 
kot digestiv pa so ponudili erazmovo vino, šipon, 
suhi jagodni izbor, lega Pavlovski Vrh, letnik 2006, 
sladko – Vi nogradništvo družina Kos.

negovati svoj prepoznaven 

tip vina. Največje zadovolj-

stvo zanj pa je, da bo njegovo 

delo živelo generacije: »Imel 

sem izjemno srečo, da sem 

dobil zeta, ki trezno, pame-

tno in preudarno nadaljuje 

tradicijo, sledi mu tudi vnuk, 

raste pa že četrta generacija.«

Opoldne so se gostje pre-

dali še kulinaričnemu užitku, 

ki ga je pripravil eden najslav-

nejših slovenskih kuharskih 

mojstrov Janez Bratovž, ki je 

za kosilo postavil na mizo go-

veje sesekljano meso JB, belu-

še s šiponovo omako, skutine 

cmoke z jurčki in prekajeno 

slanino, počasi kuhan goveji 

rep z žepki in viljamovko v 

vinu s karamelno omako, po-

spremljeno z izjemnimi prle-

škimi vini.

V popoldanskem času so 

se zvrstila tudi strokovna 

predavanja. Dr. Josef Schul-

ler, direktor avstrijske vinske 

akademije, edini v Avstriji 

živeči strokovnjak z nazivom 

Master of Wine, je spregovo-

ril o svojih občutkih o salon-

skih vinih. Dr. Aleš Gačnik je 

predaval o prepletanju misli, 

vina in umetnosti v turizmu. 

Vinska strokovnjakinja dr. Ta-

tjana Košmerl pa je predstavi-

la ocenjena vina za nov vinski 

vodič.

Organizacija je bila letos v 

rokah zavoda za razvoj in raz-

iskovanje gostinskih in kme-

tijskih dejavnosti SloVino ter 

kulturnega in izobraževal-

nega društva Kelih. Letošnji 

salon je bil že v opoldanskih 

urah izjemno dobro obiskan 

in morda se je začelo kazati 

vloženo minulo delo, saj je 

bilo letos jasno videti, da sa-

lon zares živi. Društvo Kelih, 

ki mu predseduje nekdanja 

slovenska vinska kraljica 

mag. Tjaša Kos, povezuje vse, 

ki se želijo izpopolnjevati na 

vinskem področju, ki jim vin-

ska kultura veliko pomeni. 

Čeprav delujejo šele kratek 

čas, načrtujejo letos še orga-

nizacijo enoloških dni za mla-

de. Štiridnevna brezplačna 

šola za srednješolce bo pote-

kala od 23. julija na Turistični 

kmetiji Hlebec.

Degustacije 80 vin so se 

dogajale v uradnih kozarcih 

6. Salona Jeruzalem, ki so bili 

ročno izdelani v Steklarni Ro-

gaška in so nastali kot plod 

sodelovanja strokovnjakov 

zavoda SloVino in Steklarne 

Rogaška.

Generalni pokrovitelj 6. Sa-

lona prleških vin Jeruzalem 

2008 je bilo podjetje Tonda-

ch Slovenija, ki s pokrovitelj-

stvom izkazuje navezanost 

podjetja na okolje in poseben 

odnos do dediščine, ki se zr-

cali skozi njihovo podporo 

dvigu vinske kulture.
Viki Klemenčič Ivanuša

Foto: vki

Nekdanja slovenska vinska kraljica mag. Tjaša Kos, tokrat v vlogi 
organizatorice, v družbi s sedanjo vinsko kraljico Svetlano Širec.

Foto: vki

V kleti je bilo zelo živahno, saj so se gostje imeli možnost sladkati z 80 izbranimi vini. Med sladoku-
sci je bil tudi Saša Veronik.

Foto: vki

Častni gost Salona Jeruzalem 2008 je bil Stanko Čurin, ki so mu 
prleški vinarji izkazali posebno čast in zahvalo za njegovo življenj-
sko delo.
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